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^DELJEN"1 NAGRADE BORISA KRAIGHERJA - V 
Eoboto, 4-. januarja so v gospodarski 
gornici SRS v Ljubljani svečano podeli
li prve nagrade iz sklada Borisa Kraig- 
^Grja. Nagrade je prejelo šest najbolj 
Zaslužnih slovenskih gospodarstvenikov, 
^ed nagrajenci je bil tudi generalni di
rektor našega podjetja Stojan Perhavc, 
^ipl. inž.. Slovesnosti ob podelitvi na- 
Gfad se je udeležil tudi predsednik re- 
Publike Josip Broz Tito s soprogo. Pred- 
Eednik republike je nagrajencem česti
tal za dosežke na področju gospodarstva,

^Ponedeljek, 6. januarja pa je bila tu- 
v našem podjetju, ob povratku gene

ralnega direktorja iz Ljubljane,skromna 
sveČanost, ki jo je pripravil upravni 
•‘tibor skupaj z družbeno-političnimi or
ganizacijami. Na tej svečanosti so pred- 
5̂ avniki samoupravnih organov, družbeno
kritičnih organizacij in vodstva pod- 
ptja čestitali generalnemu direktorju 

izredno pomembno priznanje, ki je ob- 
tudi priznanje celotnemu kolektivu, 

liku tovariša Stojana Perhavca bomo 
^drobno poročali v prihodnji številki 
Gasila ;:Skozi TAM”.
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S...JE UPRAVNEGA ODBORA - Upravni odbor
na svoji prvi redAi seji v letošnjem

etu med ostalim- razpravljal o proiz-
°dnih rezultatih v mesecu decembru in
doseženih proizvodnih rezultatih v le-

^ 1968. Iz ustreznih poročil je ugoto-'
*1» da smo v decembru izdelali 4-55, pro-
^li pa 370 vozil. Osnovni proizvodni
-Un za leto 1963 je predvideval izdela-
0 5.300 vozil. Ta plan pa Je bil med
etom povečan za 138 vozil.Kot vemo,smo
EHovni proizvodni plan vozil izpolnili
 ̂ v drugi polovici meseca decembra,med-

ko smo do konca leta izdelali še 156
in tako presegli tudi povečani

an. Izdelali smo torej 5.4-56 vozil in
'asij. Proizvodni rezultati v lanskem
6tu so bili več kot zadovoljivi,za kar
'a gre zahvala prav vsem članom kolekti- 
'a.

DRUGI IN TRETJI OBJEKT POD SKUPNO STRE
HO - Nova oblikovalnica pločevine pri 
tretjem objektu je že dobila svojo 
končno podobo. Doslej je bilo opravlje
no že nad 90 odstotkov gradbenih del. 
Drugi in tretji proizvodni objekt sta 
že pod skupno streho. Sedaj je v teku 
tudi notranja ureditev nove oblikoval-' 
nice pločevine. V oddelku za perspek
tivni razvoj podjetja so nam povedali, 
da bodo prostori nove oblikovalnice 
pločevine v kratkem izročeni namenu. 
Strojno opremo bodo začeli nameščati' 
takoj po končani notranji ureditvi no
vih prostorov oblikovalnice pločevine.
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TEHNIČr: IZBOLJŠAVE - Po podatkih komi
sije za tehnične izboljšave je bilo v 
lanskem letu prijavljenih 20 tehničnih 
izboljšav, ki so jih prijavili člani 
kolektiva. Komisija je do sedaj obrav
navala samo pet izboljšav, od katerih 
je bila le ena šteta za izboljšavo, to' 
je priprava za varjenje utopov. Omenje
no izboljšavo je predlagal tovariš Kon
rad Kostanjevec iz orodjarne. Ostali 
predlogi tehničnih izboljšav so še v' 
postopku. V lanskem letu so sicer samo
upravni organi potrdili več tehničnih 
izooljšav, vendar so bile te prijavlje
ne že prejšnja leta. Čeprav-vsi vemo, 
da so možnosti za tehnične izboljšave 
v našem podjetju neizčrpne, je predlo
gov v primerjavi z možnostmi izredne 
malo. Sicer pa je to tipični jugoslo
vanski problem.
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VEDNO VEČ NOVIH STROJ EV - Ob koncu lan
skega leta so prispeli v naše podjetje 
še trije novi obdelovalni stroji. Med 
temi je tračna žaga znamke ::UPAM", in
dukcijska peč za segrevanje žagancev 
in delna pošiljka naprav za plinsko ce
ment iranje. V lanskem letu je prispelo' 
v podjetje 57 novih obdelovalnih stro
jev, agregatov in raznih pripomočkov.

Vesti iz  TAM izdaja inform ativna slu ib a  TAM vsako drugo soboto. Vso novice gporotajte n a  tel. St. tM. Odgovorni urednik T om islav PerliC



OSNOVNOŠOLSKO IZOBRAŽ 'VANJE - Center 
za izobrazbo obvešča člane kolektiva, 
da bo podjetje tudi letos omogočilo 
dokončanje osemletke tistim članom ko
lektiva, ki še nimajo popolne osnovno
šolske izobrazbe. Sedaj obiskuje to 
šolo pri delavski univerzi Maribor nad 
150 članov kol^ktivac Šolsko leto tra
ja štiri in pol mesece, tako da lahko 
kandidat konca dva razreda v devetih 
mesecih. Pouk je prilagojen izmenskemu 
delu Ker je število prijav omejeno, 
priporoča center za izobrazbo, da s6 
vpišejo predvsem tisti člani kolekti
va, ki zasedajo delovna mesta, za ka
tera je zahtevana kvalifikacija.V cen
tru za izobrazbo predvidevajo, da bo 
prijavljenih veliko več kandidatov,kot 
jih more spre,jeti šola za odrasle, za
to priporočajo, da se kandidati čim-" 
prej prijavijo, najpozneje pa do 20; 
januarja iatos. Vpis in ostale formal
nosti lahko opravite v centru za izo
brazbo«
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NOVE UČILNICE - Pred kratkim so bile 
izročene namenu nove učilnice v centru 
za izobrazbo. Splošno vzdrževanje je 
preuredilo bivše prostore čistilnega 
oddtika in del prostorov centra za 
izobrszbo v nove učilnice. Sedaj ima 
'■enter za izobrazbo dve sodobno ureje
ni učilnici za okoli 60 slušateljev in 
dobro opremljen kabinet za učenje tu
jih jezikov. Nove učilnice so nedvomno 
velika pridobitgv za sodoben pouk. V 
novih učilnicah bo mogoče organizirati 
večje število'izobraževalnih akcij na 
sodoben nacint

0 0 0 0 0

OGIED DRSALNE REVIJE V CELOVCU - Rekre
acijska komisija pri delavskem svetu bo 
organizirala v nedeljo, 9. februarja 
1969 skupaj s sindikalno organizacijo 
ogled drsalne revije v Celovcu. Leto
šnja drsalna revija ima naziv"Confoti".
V njej nastopajo številni mednarodno 
priznani umetniki na ledu.
Cena prevoza (avtobus) in vstopnice za 
revijo znaša ?8 dinarjev. V programu’ 
potovanja je predvideno tudi več ogle
dov znamenitosti Celovca in njegove 
bližnje okolice. Prijavo sprejemajo na 
sindikatu vključno do petka, 17. janu
ar j a*

OBČNI ZBORI SINDIKALNIH PODRUŽNIC KONi 
NI - V decembru so bili končani občni 
ri sindikalnih podružnic v našem podjti
V vodstvu sindikalne organizacije praJ 
jo, da so bili letošnji občni zbori I 
vseh 23 podružnicah neprimerno bol; 
pripravljeni in izvedeni, kot prejšn;" 
leta. Tudi udeležba na zborih je bi 
več kot zadovoljiva. 0 podrobnostih s 
sameznih občnih zborov sindikalnih 
ružnlc bomo poročali v glasilu -Skoz: 
TAM::. I/
Po sklepu izvršnega odbora sindikalM 
organizacije bo občni zbor sindikalne^ 
ganizacije TAM v četrtek, 20. februa*'1
ob 13- uri v jedilnici med I. in II. 
jektom. Zbora se bo udeležilo 200 deN
gatov, ki so bili izvoljeni na obcfc
zborih sindikalnih podružnic. ^

IV
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S SEJE PREDSEDSTVA ZMS TAM - Včeraj 
je sestalo na svoji redni seji 17-čla^a 
sko predsedstvo zveze mladine našega 
jetja. Na seji, ki jo je vodil predsejg 
nik predsedstva ZM Robert Medved, so j0 
Pravljali predvsem o nalogah mladinsk^ 
organizacije v času priprav na konfer<r 
co mladine Maribora, ki bo predvidoma 
tem mesecu. Potrdili so tudi program ‘v 
la posameznih komisij pri konferenci ^ 
TAM. V programih dela posameznih komiL 
je dan poseben poudarek ideološko pol:' 
nemu izobraževanju mladih in vključevfQ 
teh v zvezo komunistov ter v samoupra^ 
organe. Na seji so se še dogovorili, 
bodo tudi letos razpisali tekmovanje g 
najboljši mladinski aktiv v tovarni. ■(.

t
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t
ZADNJA V ST - Komisija za varstvo del^ 
nih dolžnosti v našem podjetju je včoB] 
dopoldne začela javno obravnavo prim^ 
nepravilnosti v rekreacijski službi,e 
katerem smo pred kratkim pisali v naš«̂  
glasilu "Skozi TAM;;'pod naslovom 1;Meš^ 
tarjenje z rsgresi”. 6

Ker razprava še ni končana, bomo o za
ključkih komisije poročali pozneje. ri

6]
p.

Kot vidite, naša informacija o mešetaJ^ 
jenju rekreacijske službe z regresi 
letovanje ni bila lažna.

•]
1:
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plaribor, 18„ januarja 1969
z'.
Jazprava 0 MEŠETARJENJU Z REGRESI KON
ČANA - V torek, 14, januarja je predsed- 

komisije za varstvo delovnih dolžno- 
v našem podjetju Ivan Sluga po tri

dnevni razpravi o nepravilnem poslovanju 
efekreacijske službe razglasil odločitev 
Čf°misije. Komisija je predlagala delav
nemu svetu, naj izključi iz delovne
ikupnosti vodjo rekreacijske službe
*ranka Potokarja, referentko za letni
>ddih Miro Kramberger in predsednika no- 

sftmetnega kluba Kovinar Bogoljuba Ru- 
ata iz TPP.

Jazen tega je komisija izredkla zadnji 
,'avni opomin pred izključitvijo tajniku
'°gometnega društva Kovinar Štefanu Ga- 
r|aju iz TPP, predsedniku rokometnega 
^•ruštva Kovinar Karlu Severju iz orod- 
[ (̂ rne in administratorki v rekreacij-'
1 jki službi Tatjani Pungračič.Administra
torki v galvanični delavnici Danici Ure- 
)Tar Pa je izrekla javni opomin.

J ‘omisija za varstvo delovnih dolžnosti' 
£ po treh dneh razpravljanja in zasli
šanja posameznih članov kolektiva
gotovila, da rekreacijska služba ni za
devala plačila osebnega deleža za 
broške letovanja v počitniškem domu 
6rja na Pohorju za 28 članov kolektiva. 
rav tako niso zahtevali od delavcev, ki 

, se prijavili za letovanje na omenje- 
domu, da bi vodstva njihovih enot 

L ^trdila prijavnice za letovanje. Razen 
;’ega v oddelku niso vodili predpisane 
-^artoteke, iz katere bi bilo razvidno, 
sldo je že izkoristil regres in kdo ne. ' 
&to se je tudi pripetilo, da so nekate- 

zA člani kolektiva koristili regres več- 
rat. S takim malomarnim početjem so v 
-kreacijski službi odobrili nenamensko 
Porabo regresa v višini 10.716 novih 
/■narjev^Nekatori posamezniki so regres 
^rabili na Zarji v eni ali dveh nočeh, 
žprav je ta regres predviden za. pet' 

Komisija je ugotovila, da so funk- 
Lonarji športnega društva Kovinar uve- 
iavili prek rekreacijske službe regres

za 114 delavcev na ta način, da so sa
movoljno uporabili imena članov kolek
tiva, ki še niso letovali na Zarji. Vi
šina regresa, ki so‘si ga prilastili na 
ta način, znaša 10.995 novih dinarjev. 
Ta regres so porabili nogometaši za 
svoje "priprave” na Zarji v višini 
8.805 dinarjev, rokometaši Kovinarja pa 
v višini 2.190 dinarjev.

Komisija za varstvo delovnih dolžnosti 
je ugotovila, da taksno početje ni v’ 
skladu s pravilnikom o delovnih razmer
jih in pravilnikom o rekreaciji. Nedvom
no je kriv za takšno poslovanje vodja 
rekreacijske službe Branko Potokar, saj 
je vedel za te nepravilnosti in celo' 
sam ustrezno popravljal posamezne spis
ke.

Poleg kazni, ki so bile izrečene, je 
komisija predlagala, da uvede podjetje' 
kazenski postopek zoper Branka Potokar
ja in ostale kršilco, saj so s svo
jim nepravilnim in malomarnim početjem 
povzročili podjetju občutno materialno 
škodo.

0 podrobnostih bomo obširno poročali v 
prihodnji številki glasila "SKOZI TAM".

o o o o o

PRISPELO JE SE 62 OBDELOVALNIH STROJEV-
V začetku letošnjega leta je prispelo v 
naše pouje tje pet novih obdelovalnih 
strojev in ena naprava za mazanje, ki 
smo jih kupili s sredstvi iz mednarod
nega kredita* Med prispelimi stroji sta 
dva stroja za navijanje in brušenje' 
koncev vzmeti, en stroj za notranje nav
pično izvlačenje r,er peč za žarjenje in 
normaliziranje.

Do sedaj je torej prispelo v podjetje' 
že 62 novih obdelovalnih strojev in raz
nih pripomočkov*.

Vesti iz  TA M  izdaja  In fo rm a tiv n a  slu žb a  TA M  v sa k o  d ru g o  soboto. V se novice sp o ro ča jte  n a  tel. št. 284. O d govorn i u re d n ik  T om islav  P erlič



PRVI LETOŠNJI PROIZVODNI REZULTATI -'
V sredo, 15. januarja se je ob običaj
nem času sestal na drugi redni seji v 
letošnjem letu upravni odbor podjetja. 
Pretežni del sp.je je bil posvečen pro
izvodnim problemom. Po temeljiti raz
pravi, v kateri so sodelovali vsi čla
ni upravnega odbora,je bilo ugotovlje
no, da se pojavljajo v proizvodnji že 
v začetku leta precejšnje težave, ki 
nam jih povzročajo predvsem kooperanti 
zaradi nepravočasnih dobav nekaterih 
delov. To so predvsem vzmeti, ohišje 
krmila in še nekateri krmilni elementi. 
Zanimivo pa je, da je na spisku kri
tičnih pozicij tudi nekaj takih delov, 
ki jih izdelujemo v našem podjetju. V 
montaži pravijo, da nam preti zaradi 
tega prekinitev dela na obeh montažnih 
linijah.

Ker tudi zadnja poročila ne dajejo 
upanja za izboljšanje stanja, v kate
rem se trenutno nahaja naša proizvod
nja, je zahteval upravni odbor od vod
stva podjetja, da strožje ukrepa proti 
nerednim kooperantom, hkrati pa je za
hteval, da morajo delovne enote dosled
no izpolnjevati predvidene termine v 
proizvodnji. Po letošnjem proizvodnem 
planu, ki ga je potrdil delavski svet 
že v lanskem letu, bomo morali, kot je 
znano, izdelati 5.800 vozil, kar je za 
500 vozil več od lanskega osnovnega 
plana.

Prvi proizvodni rezultati v letošnjem 
letu pa so že v začetku precej slabi,
saj srno v času od 3. do 11. januarja
izdelali le 103 vozila, ali poprečno 
12,75 vozil na dan. Dnevni popreček 
izdelanih vozil je toruj precej nižji 
od planiranega.

Do konca meseca morajo montirati v
montaži še 3&3 vozil in šasij,ali 22,5 
vozil in šasij dnevno. Vprašanje je,
ali bomo ob pravkar opisanem stanju 
lahko dosegli mesečni plan.

o o o o o

S SEJE ODEORA SINDIKALNE ORGANIZACIJE
V četrtek, 16. januarja se je sestal 
na svoji 8 , redni seji odbor sindikal
ne organizacije našega podjetja.Na se
ji, ki jo je vodil predsednik sindi
kalne organizacije Drago Kmet, so raz
pravljali predvsem o pripravah na red
ni letni občni zbor sindikalne organi
zacije. Sklenili so, da bo občni zbor

- k

v četrtek, 20. februarja ob 13. uf* 
jedilnici med prvim in drugim objel|j 
Zbora se bo udeležilo 200 delegatom 
so bili izvoljeni na občnih zborih 
dikalnih podružnic.

j
o o o o o

SESTANEK MLADIH KOMUNISTOV -V torefc 
januarja ob 13,15. uri bo v sejni r 
delavskega sveta prvi sestanek mli 
komunistov našega podjetja.Na sesti 
bodo ustanovili aktiv mladih komunii 
TAM in izvolili petčlanski sekretačl

|e
i
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NOVA KNJIŽNICA NA TEZNEM - Jutri,vr 
del jo dopoldne, bodo ob 10. uri pis 
stavniki družbeno-političnih organli 
cij, krajevne skupnosti in delatr 
prosvetnega društva "Svoboda” Teli 
svečano odprli nove prostore knjižiš 
in čitalnice v mladinskem klubu Tele
V knjižnici bo na razpolago nad 4ie 
leposlovnih in pol judnoznanstv!1} 
knjig.Nova knjižnica je za občane 
na velika in dragocena pridobitev.a

ir
.e
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OBČNI ZBOR - Foto kino klub TAM ob‘e 
svoje člane, da bo občni zbor klu 
soboto, 1. februarja ob 18. uri v i 
dvorani hotela "Slavija”. Na zboru 
člani foto kino kluba pregledali s'B 
enoletno delo in izvolili novo vod'A 
Po zboru bo zabavni program. o

a
o

o o o o o
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PRIHODNJA ŠTEVILKA GLASILA "SKOZI *
bo izšla v soboto, 1. februarja. 1

u
Praviloma bi morala iziti v soboto^ 
januarja, ker štejemo novoletno i2o 
za prvo številko in jo tiskamo ia o 
niranih stroškov za mesec januar, n 
dar bi zaradi tega izhajalo glasile 
li 8 . in 22. v mesecu in ne okoli
15., kot je predvideno. Ta daljši 
sledek pa potrebujemo tudi zaradi 
hoda iz murskosoboške tiskarne v pb 
sko,v kateri bomo po novem tiskali^ 
še glasilo. Zaradi tega bodo izšleu 
sti iz TAM tudi v soboto, 25. janus^

e
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'jtribor, 25. januarja 1969

^ SEJE UPRAVNEGA ODBORA - Ko je uprav- 
ili odbor na svoji redni seji v torek, 
«1* januarja razpravljal o proizvodnji, 
I® ugotovil, da so proizvodni rezulta
ti v tem mesecu še vedno precej slabi, 
•nevni popreček izdelave vozil v mon- 
jaži je precej manjši od planiranega.' 
; Času od 13. do IS. januarja so v mon- 
PjaŽi montirali na prvi liniji 119 ša
li i j - poprečno 13,83 šasij dnevno, na 
5‘rugi liniji pa so montirali le 83 vo- 
'il - poprečno 13,83 vozil na dan. V 
z,asu poročanja so vskladiščili 42, pro
dali pa 51 vozil. Za izpolnitev meseč
e g a  plana vozil morajo montirati še 
v*?9 vozil in šasij - na dan poprečno' 
'5,4. Za izpolnitev mesečnega opera
tivnega programa moramo izdelati po- 
'rečno 27,6 vozil in šasij dnevno. Pet 
^lovnih dni pred koncem meseca je 
edno bolj pereče vprašanje, ali bomo 
•ahko ob težavah, ki so nas spremljale
°’es januar, izpolnili mesečni plan. 
u

o o 0 0 0
u

sfeVO LETOŠNJA ZASEDANJE D^LAVSK^GA SVE-
- v torek, 28. januarja bo osmo red- 

,0 zasedanje delavskega sveta podjetja. 
a zasedanju bodo razpravljali o pred- 
°gu komisije za varstvo delovnih dol
gosti, ki je predlagala kazni za neka- 
ere člane kolektiva, ker so kršili' 
^aviinik o delovnih razmerjih in pra- 
ilnik o rekreaciji. Pregledali bodo' 
Uc*i delo upravnega odbora med zadnji- 
dvema zasodanjima. Razpravljali bo- 

2° tudi o višini stanarin v samskih
1 °movih, o gospodarskem planu obratne 
Hote remont - servis TAM Novi Sad za 
■*pto I969 in še o ostalih vlogah.

*°Va POSVINČEVALNICA - Gradbena dela 
■lÊ novo poevinčevalnico v podaljšku 
■eužarne pri karosernici so v zaključni 
l%zi. Pred kratkim so že začeli na- 
£scati razno notranjo opremo.

Leto VI/3

USTANOVNI SESTANEK AKTIVA MLADIH KOMU
NISTOV - V torek, 21. januarja je bil 
ustanovni sestanek aktiva mladih komu
nistov našega podjetja. Na tem sestan
ku je bil ustanovljen prvi aktiv mla
dih komunistov v Mariboru. Sestanek je 
pripravil sekretariat ZK in predsed
stvo zveze mladine TAM. Na sestanku,ki 
ga je vodil sekretar sekretariata ZK 
TAM Bojan Steinbttcher, so ustanovili 
aktiv mladih komunistov, izvolili pet
članski sekretariat in sekretarja akti
va. Za'sekretarja je bil izvoljen Adi 
Žunec iz KSS. Sprejeli so tudi program 
dela, v katerem je dan poseben pouda
rek izobraževanju mladih komunistov in' 
pripravam za volitve v samoupravne or
gane podjetja. Aktiv mladih komunistov 
šteje 69 mladih članov zveze komuni
stov. Sekretariat ZK TAM pričakuje od' 
aktiva mladih komunistov, da bodo mla
di člani ZK, ki so sedaj združeni v 
posebnem aktivu, veliko prispevali k 
uresničevanju programa ZK, zlasti pa, 
da bodo v svoji dejavnosti uspešno re
ševali probleme svoje sredine.

ANKETA O USPEHU REORGANIZACIJE ZVEZE' 
KOMUNISTOV - Komisija za reorganizaci
jo in razvoj zvsze komunistov pri' 
mestni konferenci ZK Maribor priprav
lja analizo o uspehu reorganizacije 
zveze komunistov v Mariboru. Analiza 
bi naj pokazala dejansko sliko delova
nja organizacije ZK v naši občini. Da' 
bi lahko dobili čim bolj določne odgo
vore na posamezna vprašanja, je komi
sija izdelala ankjto. Ta bo anonimna. 
Na vprašanja bo odgovarjal vsak šosti 
član zveze komunistov, izbran po slu
čajnem izboru.

V našem podjetju bo anketiranje v po
nedeljek, 27. januarja ob 13. in' 14.' 
uri v sejni sobi delavskega sveta. An
ketiranih bo 73 članov ZK našega akti
va.

V esti iz TAM  izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. V»e novice sporočajte na tel. St. 284. Odgovorni urednik T om islav Perlič

L



POJASNILO ŠPORTNEGA DRUŠTVA KOVINAR - 
Upravni odbor športnega društva "Kovi
nar" je na izredni seji 17. januarja' 
letos razpravljal o ugotovitvah komi
sije za varstvo delovnih dolžnostiTAM'v 
zvezi z neupravičenim izkoriščanjem' 
regresa za letovanje na Zarji, pri če
mer so bili soudeleženi tudi člani no
gometnega in rokometnega kluba "Kovi
nar 11 .

Upravni odbor nogometnega kluba "Kovi
nar" je pooblastil spomladi svojega 
predsednika in tehničnega vodjo, da se 
povežeta s službo za rekreacijo TAM' 
ter skušata doseči ugodnosti za biva
nje prvega nogometnega moštva pred po
membnimi tekmami v počitniškem domu 
Zarja. Te ugodnosti bi naj dobili v 
obliki regresa. Zagotovila bi naj tudi 
sredstva za dva družabna večera po za-' 
ključnem tekmovanju, katerih bi se ude
ležili igralci in odborniki. Služba za 
rekreacijo TAM je na osnovi ustrezne 
prošnje in seznama upravičencev do re
gresa odobrila koriščenje sredstev za 
navedene namene. Športniki nogometnega 
kluba so te ugodnosti izkoristili v 
treh primerih za karanteno igralcev in 
v dveh primerih za družabna večera po 
spomladanskem oziroma jesenskem delu' 
tekmovanja. Ta srečanja so bila v do
stojnem vzdušju in so vsa domnevanja o 
"sladkem življenju" popolnoma neuteme
ljena. Ugodnosti pa so izkoristili 
tudi rokometaši skupaj z nekaterimi 
člani sindikalnega športnega aktiva 
TAM, ki so tudi sodelovali v rokometni' 
"interligi". Ob tej priliki je bila po
goščena avstrijska rokometna ekiga, ki 
je sodelovala v tem tekmovanju. Čeprav 
vodstvo ŠD "Kovinar11 ni prepričano, da 
so se odgovorni odborniki hoteli z ne
upravičenim prilaščanjem regresov zgolj 
osebno okoristiti, odločno obsoja nji
hovo nepremišljeno in neodgovorno deja
nje, ki ima lahko trajnejše posledice 
za ves kolektiv ŠD "Kovinar". Upravni' 
odbor ŠD "Kovinar" tudi ni sprejel te
ze o individualni krivdi, temveč štej6 
za odgovorne, vse tisto, ki so kakorko
li sodelovali pri tej zadevi.

Po razpravi je upravni odbor 'aačasno 
odstavil predsednika in štiri odbornikš 
nogometnega kluba ter predsednika roko
metnega kluba. Določili so tudi skrb
stveni organ, ki bo začasno vodil delo' 
kluba do izvolitve novega odbora NK"Ko-

vinar1'. Upravni odbor ŠD "Kovinar"

TEČAJ STENOGRAFIJE IN STROJEPISJA - Dl1 
štvo stenografov in strojepiscev Mal 
bor bo priredilo tudi letos začetni  ̂
čaj iz strojepisja in stenografije. 1 
čaj bo dvakrat tedensko.po tri šolsl* 
ure, trajal pa bo Štiri mesece. Cena * 
čaja iz strojepisja znaša 50 dinarje' 
tečaja stenografije pa 35 dinarjev 
sečno. Vpis v tečaj bo 3» in 4. februs 
ja od 17. do 19. ure v upravi društ™ 
stenografov in strojepiscev, Maribo^1 
Gosposka 20. Vsem kandidatom, ki se f 1 
do vpisali v omenjena tečaja, bo nudil31 
podjetje olajšave. Podrobnejše infor#
cije lahko dobite v centru za izobrazb

v
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KDAJ NOVA JEDILNICA? - Gradbena dela. 
drugem sanitarnem prostoru za novo . 
dilnico so končana. Splošno vzdrževanj, 
je že ustrezno preuredilo ostrešje,zdi 
pa izdelujejo ventilacijske naprave, v 
kratkem bodo začeli urejevati notranE, 
prostore bodoče jedilnice. V vodst'^ 
vzdrževalnih obratov pravijo, da bo L 
va jedilnica izročena namenu že apri+' 
letos. p

o o  s .

o o o  b
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POPRAVILO TAL V PROIZVODNIH OBRATIH 6, 
Splošno vzdrževanje bo že v tem mese^ 
začelo v večjem obsegu popravljati t̂ ( 
v mehanični delavnici v prvem objekti 
Odstranili bodo gornji sloj sedanj:
betonskih tal in prevlekli osnovo s P 
sebno maso - imenovano durmalit. Dosei' 
nja betonska tla so že dotrajala, za*! 
ne ustrezajo zahtevam tehnološkega 
stopka in predpisom o varnem delu, O**
vili bodo okoli 1.750 m tal. Ma^ca 6<
tos pa bodo obnovili okoli 580 m tf< 
tudi v proizvodnih prostorih karoser 
ce.

0 0o o o  h

OBČNI ZBOR PLANINCEV - Planinsko druŠ.J 
TAM obvešča svoje člane, da bo rcdy( 
letni občni zbor društva danes, 25. j: 
nuarja ob 14. uri v sejni sobi delavs[ 
ga sveta. u
Na zboru bodo člani društva pregledal, 
svoje delo v pretekli mandatni dobi [ 
izvolili novo vodstvo društva. j!
Po končanem zboru bodo prikazali ba?u 
filma Naši izleti in Prek Dolom] tô.
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Maribor, 8. februarja 1969

-Proizvodnja v januarju - upravni od-
)̂ or je na svoji redni seji v torek,4. 
februarja v prvi vrsti razpravljal o 
[proizvodnji v januarju. Iz ustreznih 
poročil je ugotovil., da januarski
r$Toizvodni rezultati niso zadovolji- 
vi, mesečni plan smo namreč izpolni
li le 88,24 odstotno.

 ̂januarju smo prodali 546 vozil,mon- 
^faža pa je zmontirala le 4-28 vozil; 
Namesto 4-90. Tako zaostajamo za pla- 
^onT že v začetku leta za okoli 62 vo- 
j 'il. Razlika med prodanimi in monti
ranimi vozili izhaja še iz lanskega 
J-Gta. Upravni odbor je ugotovil, da 

pojavljajo v proizvodnji še vedno 
Precejšnje težave, ki jihvpovzročajo' 
.Predvsem nepravočasne dobave od neka- 
êrih kooperantov.Ker tudi zadnja po
učila ne dajejo upanja, da se bo' 
B'tanje izboljšalo, je zahteval uprav-' 
[|i odbor, da se prihodnje seje udele
žita direktorja proizvodnega in ko
mercialnega sektorja in seznanita 
^pravni odbor s sedanjimi težavami 
J^r nakažeta, kako se lahko izkoplje- 

iz teh težav.

proizvodnem planu za februar mora-
3)° montirati v montaži 480 vozil in 
3‘̂ sij ali poprečno 20 vozil in šasij 
“•3 dan, po operativnem programu pa 
DHO vozil. Poleg teh •idolžitev pa 
D°ramo računati še pa zaostanek 62 
tfozil iz meseoa januarja.
r!

;Spesno končan tečaj o varstvu pri ■
i-LU - Center za izobrazbo je v to
gimi 4. februarja v sejni sobi delav
skega sveta podelil spričevala 87 
..'°dstvenim' delavnem našega kolektiva, 
j-j1 so uspešno končali šestmesečni te- 

iz varstva pri delu. Preden so 
jl(ieleženci prejeli spričevala, j im je' 
pregovoril o pomenu varstva pri de- 
•u vodja centra za izobrazbo Stane 
?'S.Vqz. Za uspešno končani tečaj je 
Jdolež^ncem čestital tudi generalni 
direktor Stojan Perhavc, dipl. inž.

Leto VI/4

Podelil je tudi posebne pohvale in 
značke 15 slušateljem, ki so končali 
tečaj z nadpoprečno oceno.

NOV” NAJEMNINE V SAMSKIH DOMOVIH -
V torek, 28. januarja je delavski 
svet ponovno razpravljal o predlogu' 
vodstva poslovne enote za gospodarje
nje s stanovanji in gospodarske komi
sije za povišanje najemnin v samskih 
domovih. Delavski svet je po tem pred
logu odobril povišanje sedanje najem
nine po ležišču za 10 novih dinarjev. 
Nove višje cene najemnin v samskih 
domovih znašajo torej za eno ležišče' 
v sobi z novo opremo in dvema leži
ščema 120 dinarjev, v sobi s staro 
opremo in dvema ležiščema 105 dinar
jev tor v sobi s staro opremo in tre
mi ležišči 85 dinarjev na mesec.V to 
ceno so vključeni stroški kurjave, 
razsvetljave .čiščenja, pospravljanja,' 
pranja parila in osebni dohodki zapo
slenih.

PREUREDITV 'NA D"LA V GALVANIKI - 
Vzdrževalni obrati so pred kratkim 
začeli preurejevati prostore v gal- 
vaniki. Načrtno bodo razporredili se
danjo opremo galvanike in uredili 
prostor za razmaščevanje ter prostor 
za fosfatiranje in luženje. S preure
ditvijo prostorov bodo izboljšali po
goje de la,racionalizirali tehnološki 
postopek in dosegli boljšo kakovost 
izdelkov.

PODALJŠANJA VOZNIŠKIH DOVOLJENJ - 
Avto moto društvo TAM obvešča, da bo 
v tem mesecu podaljševalo vozniška 
dovoljenja. Postopek lahko opravite 
v rekreacijski službi vsak ponedeljek 
in sredo od ure dalje. Poleg voz-' 
niškega dovoljenja je treba priloži
ti tudi veljavno osebno izkaznico.



KOMISIJA ZA SAMOUPRAVNE ODNOSE ČLANOM' 
KOLEKTIVA PRED VOLITVAMI V SAMOUPRAV
NE ORGANE

Komisija za samoupravne odnose pri 
sindikalnem odboru TAM poziva člane 
kolektiva, da uveljavijo in opravijo 
v predvolilnem obdobju in tudi v času 
volitev svojo samoupravno pravico in 
dolžnost.

Ob tej priložnosti moramo opozoriti 
na položaj, v katerem se nahaja naš 
kolektiv po spremembah na tržišču. 
Prav ta položaj terja od nas vseh, da 
bomo v pripravljalnem postopku z odgo
vornostjo predlagali in na volitvah 
izvolili tiste člane kolektiva, ki bo
do sposobni in pripravljeni opravljati 
v naslednjem mandatnem obdobju težav
ne naloge, ki bodo postavljene pred 
njih. Te naloge bodo morali reševati' 
v korist kolektiva in celotne družbe
ne skupnosti.
Letošnja predvolilna dejavnost bo mo
rala biti prav posebno intenaivna in' 
temeljita, saj bomo predlagali in vo
lili na novo vse poslance zvezne in 
republiške skupščine, odbornike ob
činske skupščine in seveda tudi nove' 
člane našega delavskega sveta, uprav
nega odbora, svetov delovnih enot, po
slovnih in obratnih enot, kakor tudi 
člane komisij pri teh organih.

Volilne priprave morajo temeljiti na' 
načelih demokratičnega postopka za iz
volitev, pri čemer morajo biti spošto
vana dosedanja načela, ki zagotavlja
jo razvoj našega socialističnega druž
benega reda. Pri volilnih pripravah' 
moramo upoštevati dejstvo, da je do
slej v samoupravnih organih premalo 
neposrednih proizvajalcev, mladine in 
žena. Ta ugotovitev nam nalaga dolž
nost, da zagotovimo v postopku eviden
tiranja in kandidiranja primerno se
stavo članov kolektiva v organih 
upravljanja. Osnovni kriterij pri kan
didiranju in volitvah mora biti odnos 
posameznika do samoupravne prakse in 
njegova pripravljenost za aktivno de
lovanje v organih upravljanja in pri 
reševanju težkih ter odgovornih nalog, 
ki čakajo celotno delovno skupnost v 
naslednjem obdobju.

Poslovni rezultati naše delovne skup
nosti kažejo v obdobju po reformi, da 
smo sposobni z lastnimi materialnimi 
in kadrovskimi silami razvijati prin
cipe družbeno ekonomske reforme v

i
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naši delovni skupnosti. Če gledamo Jf 
jektivno, se mora kolektiv v skrbi 
razširjeno reprodukcijo tudi v prih 
nje nasloniti predvsem na lastne si 
Od tega je odvisen ekonomski polo 
celotne delovne skupnosti in vsaketf 
posameznika. ^

Izpolnjevanje načela nagrajevanja 
rezultatih dela je treba še razvide 
ti, ker je to osnovno gibalo naše 
razvoja ob utrjevanju samoupravnih^ 
nosov. t

Tak program bomo mogli uresničiti^ 
primeru, če bomo volili v samoupra^j 
in predstavniške organe take člane 
lektiva, ki so sposobni ustvarjaj 
delovati in ki se zavedajo o d g o v o r e  

sti, ki jih prevzamejo z izvolitvijo

V bližnjih pripravah za volitve
bo zato osnovna naloga vsakega čil 
kolektiva, da s svojim aktivnim s oj 
lovanjem pripomore k nadaljnjemu i£: 
jevanju samoupravljanja v podjetju ^ 
širši družbeni skupnosti. Tako b<£’ 
ustvarili pogoje za nadaljnji raz^ 1 
naše delovne skupnosti. Bl

Vi
Komisija za samoupra^ 
odnose pri SO TAM

V
1;
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SESTANKI ODDELKOV ZVEZE KOMUNISTOV L*
V tem tednu so se sestali člani zve '  
komunistov iz nekaterih oddelkov v g. 
šem podjetju. Na sestankih so obra^( 
vali statut zveze komunistov SlovenV 
in resolucijo o stališčih in nalo^' 
komunistov, ki so bila sprejeta na 
stem kongresu slovenskih komunistom 
razpravi so dali posaben poudarek 
stemu delu resolucije, ki govori o tl; 
moupravljanju v delovni skupnosti tj; 
družbeno-ekonomskih odnosih. 6]

4]
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OBČNI ZBOR SINDIKATA - V četrtek, H: 
februarja bo ob 13. uri v jedilni® 
med I. in II. objektom letni občih 
zbor sindikalne organizacije TAM. pl 
zboru bodo pregledali dvoletno d«l 
sindikalne organizacije in razpravii 
li o številnih vprašanjih, ki so e 
la nakazana že na občnih zborih 
dikalnih podružnic. Sprejeli bodo h 
di pravila o delu in organizirat 
sindikalne organizacije. Zbora se & 
udeležilo 200 delegatov, vabljeni 8. 
so tudi ostali člani te organizacij



.ĵ aribor, 22. februarja 1969 
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‘Kandidacijski konference - v prejšnjem-
tednu so bile v našem podjetju tri kan- 
.gid acijske konference, na katerih so 
tVClani posameznih konferenc predlagali 
|^ndidate_ za člane zbora delovnih skup
nosti skupščine občine Maribor ih dva 
jjtoozna kandidata za republiški in zvezni 
ij&ospodarski zbor. Izvolili so tudi šti-
i predstavnike za občinsko kandidacij- 
ko konferenco.

prvi, oziroma v enajsti volilni enoti, 
iM jo sestavljajo kovačnica, kalilnica, 
^®lezniški in interni transport, obe 
)<£noti mehanske obdelave ter galvanika, 
;\fi° predlagali za člana zbora delovnih 
skupnosti skupščine občine Maribor to
variša Staneta Rebolja iz MO 22 in to
variša Marka Henrika iz kovačnice.

 ̂dvanajsti volilni enoti,ki jo sestav
k a  j o livarna, karosernica, montaža, 
°rodjarna, tapetništvo in lakirnica, 
v°dstvo vzdrževanja tovarne, vzdrževa
nje strojev,vzdrževanje elgktro naprav, 
cPlošno vzdrževanje in energetske po
daje z omrežji,je predlagan v zbor de- 
°Vnih skupnosti skupščine občine Mari- 
°r tovariš Ivo Letonje iz skupnih 
lužb vzdrževanja tovarne in tovariš 

,Jklojz Rant iz orodjarne.

$  trinajsti volilni enoti,ki jo sestav
ljajo skupne službe-proizvodnega sektor
ja, priprava dela, kemični laboratorij, 
^kupne službe pripravljalnega sektorja, 
inštitut, TPP, skupne službe sektorja 
tehnične kontrole, kontrola sprejema, 
kontrola polizdelkov, kontrola finalov 
^ft-rev.izija, vodstvo podjetja in.štabn6 
;*lužbe,splošne službe podjetja, finanč
ni sektor, elektronski center, kadrov
sko socialna služba in pripravniki, 
l®kupne službe komercialnega sektorja, 
Nabava, prodaja, poslovna enota za go
spodarjenje s stanovanji in restavraci
ja, so predlagali za člana zbora delov
nih skupnosti skupščine občine Maribor 
•»tovariša Stanka Tadino iz pravnega od
delka in tovariša Zdenka Kostanjevca 
®-z statistične kontrole. V vseh treh

■i
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volilnih enotah pa so predlagali za mož
nega poslanca za republiški gospodarski 
zbor direktorja finančnaja sektorja to
variša Rada Goloba, za možnega poslanca 
za zvezni gospodarski zbor pa direktorja 
sektorja skupnih služb podjatja tovariša 
Branka Crnkoviča.

Predlagani kandidati za člane zbora de
lovnih skupnosti občine Maribor bodo iz
voljeni na zborih volilcev, ki bodo pri
hodnji mesec. V naši delovni skupnosti 
bomo volili tri odbornike za zbor delov
nih skupnosti skupščine občine Maribor.
0 predlaganih možnih kandidatih za re
publiški in zvezni gospodarski zbor pa 
bo še posebej razpravljala občinska in 
medobčinska kandidacijska konferenca.

x

OBČNI ZBOR SINDIKALNE ORGANIZACIJE -
V četrtek, 20. februarja je bil občni 
zbor sindikalne organizacije TAM. Zbora 
se je udeležilo 1?1 delegatov, predstav
niki političnih organizacij, samouprav
nih organov in vodstva podjetja ter ne
kateri gostje. V poročilih in razpravah 
je bilo kritično ocenjeno delo sindikal
ne organizacije v pretekli mandatni dobi. 
Osrednji temi letošnjega zbora sta bili 
proizvodna p r ob lom, at, i k a., in delitev oseb
nih dohodkov. Na zboru so sprajeTt— bthdi. 
pravila o dilu in organiziranju sindi
kalne organizacije v podjetju. Izvolili 
so novi 22-članski odbor, ki ga sestav
ljajo:

Libsrat Buždon, Damjan Dinevski, Vili 
Fras, Maks Gorjup, Milan Holc, Majda 
Jamnik, Justa Karner, Drago Kmet, Ivan 
Lončarič, Franc Megla, Andrej Narandža, 
Aleksander Pipan, Mirko Podgoršek, Ivan 
Prislan, Karel Rajzer, Franc Sever,Vera 
Somrek^ Vinko Sovič, Tomo Stamenkovič, 
Miloš Škrget, Irana Štrafola in Oto 
Trstenjak.

V nadzorni odbor so bili izvoljeni: 
Viljem Marin, Mijo Pancer, Rudi Sedič, 
Djuro Pohulek in Ivan Topolovec.

Vesti i* TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. št. 284. Urednik Adi Zunec.



IZGUBLJEN DELOVNI ČAS V LANSKEM L^TU - 
Iz letnega poročila centralnega plana 
in evidence o izgubljenem delovnem času 
v lanskem letu povzemamo nekaj najosnov
nejših pomembnosti. Poročilo pove, da 
smo v lanskem letu povečali število za
poslenih za 113 ljudi. Zaradi večjega 
števila sodelavcev pa so se delno pove
čale nekatere izgube delovnega časa. Od 
skupnega števila izostankov v lanskem 
letu, teh je bilo 1,4-4-1,493 ur, odpade 
samo na redni letni dopust 729.975 ur 
ali 50,6 %. Izgubljene ure zaradi izred
nih dopustov so se zmanjšale za 7 %, 
medtem ko še vedno narašča število iz
gubljenih ur zaradi bolezni do 30 dni; 
te izgubljene ure so se lani povečale 
kar za 13»3 odstotkov v primerjavi z lo
tom 1967* Razen tega pa so se tudi pove
čale izgubljene ure zaradi bolezni nad 
30 dni in sicer za 5,5 %• Podatki nam 
torej kažejo, da so bolezni do in nad 
30 dni še vedno glavni vzrok za največ 
izgubljenih ur. To dejstvo nas resno 
opozarja, da moramo posvetiti letos te
mu vprašanju mnogo več pozornosti.

Poraba nadur je še vodno v upadanju. La
ni smo porabili 116.34-7 nadur, ali' 
228.088 nadur manj kot v letu 1967. Lan
skoletni podatki nam torej povedo, da' 
smo porabili le 33,8 % nadur v primer
javi s porabljenimi nadurami v letu
I967. Ti podatki so prav gotovo izredno 
zadovoljivi.

Kljub temu, da smo zabeležili v lanskem 
letu dokaj zadovoljiv izkoristek delov
nega časa, pa so letos še vedno možno
sti, da z nekaterimi preventivnimi ukre
pi in boljšo organizacijo dela zmanjša
mo število izgubljenih ur.

SMUČARSKI SKOKI - Rekreacijska komisi
ja pri delavskem svetu bo skupaj s sin
dikatom organizirala v nedeljo, 23. mar
ca obisk Planico, kjer bo ta dan edin
stvena športna prireditev - smučarski 
skoki na novi 160-meterski velikanki.

TEČAJ ČRNO-BELE FOTOGRAFIJE - Foto kino 
klub TAM obvešča člane, da prireja 
tudi letos tečaj črno-bele fotografije.

^rijave sprejema tovariš Žerak (telefon 
428).

PROMETNI PREKRŠKI NARAŠČAJO - Kršitve 
prometnih predpisov na naših tovarni' 
ških cestah še vedno naraščaj o. Takšni} 
kršitev je največ s tovornimi vozili 
Podatki, ki srno jih dobili v oddelku z 
zavarovanje tovarne, kažejo, da je bil 
samo v lanskem letu 19 primerov, ko  ̂
posamezni člani kolektiva brez ustr<| 
nega dovoljenja vozili s tovornimi m o 
torn im i vozili po tovarniških cest? 
predvsem v popoldanskem delovnem čalg
V večini primerov se je prepovedi 
vožnja končala z večjo ali manjšo mal 
rialno škodo. Je

Vsi vemo, da ceste v našem podjetju if° 
so pod nadzorstvom organov milice uprfr 
ne varnosti, temveč jih nadzorujejo u P  
benci iz oddelka za zavarovanje tovat, 
Ker pa gre za našo osebno varnost, bi L 
rali kontrolirati dogajanje na tovajV 
ških cestah tudi ost::li zaposleni.

fU!
Tudi letos, čeprav smo šole na začeid. 
leta, so bili prijavljeni že št ir; 1 
primeri kršitev prometno varnosti 
podjetju. Kaže, da nesrečni primeri 
prejšnjih let niso bili dovolj poučiti] 
za neodgovorne posameznike, ki brez < 
voljenja "dirkajo” s tovornimi motorlcr 
mi vozili po naših cestah v podje' 
Navedeni primeri tudi dovolj zgovo!1 
pričajo, da se napovedani ukrepi org*

• -U-
tn

nov upravljanja proti kršilcem prome 
ne varnosti v podjetju no izvajajo 
praksi. Upravni odbor je namreč že 
ni sprejel sklop, s katerim je p r e p o v e  
dal uporabo tovornih motornih vozil 
vsem, ki nimajo ustreznega dovoljenj?'1 
Takrat je bilo tudi sklenjeno, da \  
podjetje najstrožjo ukrepalo proti lf1 
Šilcem.

x
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ZADNJA VEST -Včeraj je bilo deveto r| 
no zasedanje delavskega sveta podjet*r

Na zasedanju so razpravljali o dolu ul 
nega odbora med tem in osmim rednim 
sedanjem, o letnem inventurnem poroČ: 
in o ostalih vlogah. Dogovorili so 
tudi za deseto redno zasedanje delavske
ga sveta, ki bo v sredo, 26. februarji

jNa tem zasedanju bodo razpravljali 4<2 
osnutku gospodarskega plana za letošnji 
leto in o zaključnem računu za let«,]
1968. te

d
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[!S"JE 1JPRAMPGA 0D30PA - Upravni odbor 
na svoji 42. redni seji v sredo,5 .mar- 
najprej razpravljal o poteku proizvod- 

Ie v februarju. Iz ustreznih poročil je 
jfotovil, da smo v omenjenem mesecu mon- 
rali 449, vskladiščili pa 4-31 vozil; v 
® času smo prodali 402 vozili. Kumula- 

.. vno siro v prvih dveh mesecih letos iz- 
L âli 970, prodali pa 949 vozil, kar je 
x;l 88 vozil manj, kot je b-lo planirano, 
^nji podatk: o proizvodnji torej še
cno križajo, da zaostajamo za planskimi 
^olžitvami. Viditi je, da proizvodnega 
operativnega plana v prvem tromesečju 
*°s ne bomo izpolnili. Upravni odbor 
fireč ugotavlja, da so v proizvodnji še' 
'ino precejšnje težave, ki jih povzroča- 
Predvsem nepravočasne dobave nekaterih 

r!°Perantov.o

Dl
glavni odbor je obravnaval tudi poročilo 
‘anjotrgovinskega oddelka o izvozu v 
rUarju. Poročilo puvo, da je znašal 
n izvoza sa februsr po vrednosti 

\rcP-°00 dolarjev, dejanskih naročil pa je 
za 480-351 dolarjev; v omenjenem ije- 

jfu ,Pa smo izvozili le za 174.124 dolar- 
t; Mesečni plan izvoza je bil tako iz- 

33 odstotno, 1 t m  pa 49 odstot-'
• P.ian izvoza za marec znaša 50.000 do- 
P ev> dejaiii-Uiihjiaroč i.l pa je že za 
KT^T^^d-olarjov. Pregled torej kaže, da' 
tczu 1 tsti izvoza na*i.?Četku leta do- 

ljub temu nismo izpolnili
februarju.

jJ Ugodni, kij 

tjlv' ?.voza v

u| -■stalo probion.atiko je upr-vni odbor 
opravlja... tudi o pnalogu dokončnega 
c1“? ir vesticij z& loto I969.P0 krajši 

1P"av3 jo da3 omenjeni predlog plana 
1 j v i4-dnevno ju v no razpravo.

J*

Ĵ :' 4 odbor je orav tako razpravljal o 
vlomil de J. it ve sklada skupne porabe in 
n^cvanjskega orispevka za 1,'to 1969,ki 

- posredoval upravnemu odboru sektor 
-- -ih l„ib podj itja. Tudi ta predlog 
u~-n v 10-dnevno javno razpravo.

Leto VI/6

PRAZNOVAHJE DNEVA ŽENA - Na današnji' 
praznik žena bodo sodelavke našega kolek
tiva skupaj obiskale Slovensko narodno 
gledališče v Mariboru. Ogledale si bodo 
komedijo ameriškega komediografa Spewacka 
‘‘Naši trije angeli11. Sindikat je razdelil 
po sindikalnih podružnicah 896 vstopnic 
za dve gledališki predstavi, ki bosta ob 
15,30. in 20. uri. Poleg gledališke pred- 
stave^pa prirejajo nekatere sindikalne 
podružnice tudi izlete v razne kraje za 
svoje sodelavke. Tako bodo ženske iz 23. 
sindikalno podružnice MO 20-21 odpotova
le v Ptuj, kjer si-bodo ogledale tovarno' 
perila :;Delta:' in zgodovinske znamenito
sti mesta. Sodelavke iz 5* sindikalne 
podružnice - MO 22 si bodo ogledale 80-  

gaško Slatino in steklarno "Boris Kidrič”, 
medtem ko gi bodo sodelavke iz k:;.roser~ 
nice ogleddle tovarno "Svila” v Mariboru 
in hidroelektrarno Mariborski otok.
Ob prazniku žena- čestita našim sodelav
kam tudi informativna služba.

X X X

PRED DEV7TIM KONGRESOM ZK JUGOSLAVIJE -
V torek, 11. marca bo v Beogradu začel z' 
delom deveti kongres zveze komunistov Ju
goslavije. Na kongresu bodo pregledali 
delo jugoslovanskih komunistov med dvema 
kongresoma in sprejeli resolucijo, ki bo 
obenem akcijski program dela komunistov 
v naslednjem obdobju. Kongres bo dal tu
di poseben poudarek 50. obletnici delova
nja komunistične partije Jugoslavije, 
oziroma zveze komunistov. Iz mariborske 
organizacije ZK se bo udeležilo kongresa 
7 delegatov, med katerimi je tudi član 
našega kolektiva tovariš Bojan Steinbtfc- 
hor, sekretar sekretariata ZK TAM.

X X X

OBISK - V sredo, 5. marca je obiskal na
še podjetje tovariš Dušan Stare iz zavoda 
za šolstvo SRS. Mod obiskom v našem pod
jetju se jo dalj časa pogovarjal z vod
stvom ccntra za izobrazbo v zvezi s pri
pravami zakona o vlogi izobraževalnih cen
trov v delovnih organizacijah.



NOVO VODSTVO SINDIKALNE ORGANIZACIJE -
V sredo, 26. februarja je bila prva seja' 
novoizvoljenega plenuma sindikalne orga
nizacije našega podjetja. Sedanji plenum 
sestavlja 4-3 članov. Na seji plenuma so 
izvolili za predsednika sindikalne orga
nizacije TAM Aleksandra Pipana iz TPP,za 
podpredsednika pa Draga Kmeta iz MO-22. 
Za tajnika sindikata TAM so imenovali Vi
lija Frasa iz priprave dela. Imenovali 
so tudi pet komisij, in sicer komisijo za 
samoupravljanje in samoupravne odnose,ko
misijo za osebni in družbeni standard,so
cialno komisij o,organizacijsko kadrovsko 
in rekreacijsko športno komisijo. Izvoli
li so tudi 7-članski izvršni odbor.

X X X

TEČAJ ZA OBRATNA BOLNIČARJA - V centru 
za izobrazbo se je pred kratkim pričel 
tečaj rdečega križa. Ta tečaj je organi
ziral center za izobrazbo s pomočjo Rde
čega križa Maribor. Obiskuje ga 20 članov 
kolektiva. Udeleženci se bodo na tečaju 
usposobili za obratne bolničarje. Ta te
čaj je namreč nujno potreben za varno de
lo v podjetju, zahteva pa ga tudi zakon
o varnosti pri delu, ki pravi, da mora 
imeti vsaka delovna organizacija usposob
ljeno določeno število članov kolektiva 
za nudenje prve pomoči. V našem podjetju 
je 110 članov kolektiva,ki so že končali 
80-urni tečaj prve pomoči ali tečaj za 
obratne bolničarje.

X X X

PRVI STROJI V NOVI"OBLIKOVALNICI PLOČE
VINE - V soboto, 1. marca so vzdrževalni 
obrati skupaj s transportnim oddelkom za
čeli premeščati obdelovalne stroje iz ob
rata stiskalnic v nove prostore obliko- 
valnice pločevine v karosernici.Do sedaj 
so že premestili strojne škarje, dva u:v>- 
gibna in dva ravnalna stroja ter 500-ton- 
sko hidravlično stiskalnico. V nove pro
store oblikovalnice pločevine bodo name
stili 17 raznih obdelovalnih strojev.

X X X

NOVA POSVINČTVALNICA - Pred kratkim so 
bila končana gradbena dela za novo po- 
svinčevalnico pločevine v podaljšku iu- 
žarne pri karosernici.Namestili so že tu
di ustrezno notranjo opremo. Nova posvin- 
čevalnica bo izročena namenu takoj po 
tehničnem prevzemu.

>. m a f |
T 8*

ŠOLA ZA ŽIVLJENJE - V četrtek, 6, 
je bilo v sejni sobi delavskega sveta 
go predavanje iz ciklusa petih predav! J 
na temo "Šola za življenje", ki ga jej J
pravilo predsedstvo zveze mladine TAM 
paj s centrom za izobrazbo. Naslov pr 
vanja js bil :iKdo je močnejši?", obra 
vali pa so odnose med spoloma. Predava 
profesor Jurij Lučovnik,pomočnik direk 
ja višje stomatološke šole v Mariboru, 
davanja se je udeležilo 32 mladink in 
dincev. Naslednje predavanje o temi " 
kot osnova za materialni in družbeni p 
žaj človeka'1 bo v četrtek, 13. marca, 
davala bo profesorica Vida Rudolfova.

X X X
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pod/JPRIPRAVNIKI - Tudi letos bo naše 
sprejelo večje število pripravnikov.0 
je razpravljal delavski svet na zadnj 
zasedanju. Po predlogu kadrovsko socia

ir

službe je sklenil, da bomo letos sprej 
36 pripravnikov, in sicer 5 diplomirala 
inženirjev tehnološke smeri, 8 diplom U 
nih inženirjev energetske smeri,diplom^r 
nega elektro inženirja za jaki tok, diPiz 
miranega industrijskega psihologa,4 di 
mirane ekonomiste splošne smeri, 2 eko: 
sta finančno knjigovodske smeri, stroj 
inženirja tehnološke smeri, 11 obrctt: 
tehnikov strojne smeri, elektro tehnik 
jaki tok in strojnega tehnika. Po preteč 
pripravniške dobe bodo pripravniki zas 
ustrezna delovna mesta v okviru sistem 
zacije delovnih mest v podjetju.
Delavski sv. t meni, da je treba kriti 
trebr- po omenjenih kadrih po možnosti žjn 
šimi štipendisti, ki se bodo letos po 
čaner.i študiju zaposlili v našem podjet,^

o

BEOGRAJSKI SPIJEM - Letošnji beograjski^ 
j1?,:! motorjev in motornih vozil bo od lčz 
'io 27- aprila. Na tem sejmu bo razstavi
lo t li naše podjetje. Razstavili bomo * 
mi one , -avtobuse in motorje.

X X X

X X X

PONOVNO OBVESTILO - Rekreacijska komisi5 
p n  delavskem svetu ponovno obvešča čla' 
kolektiva, da je prostih še nekaj sedeŽ^ 
v avtobusih za ogled smučarskih poletov. 
Planici. Prijave sprejema sindikat najk1; 
neje do srede, 12. marca.



I
BORI DELOVNIH LJUDI - V soboto, 15. mar
ši so bili v našem podjotju trije zbori 
6lovnih ljudi, na katerih so člani ko
šativa dokončno potrdili kandidate za 
lane zbora delovnih skupnosti skupsei- 
občine Maribor in možne kandidate za 

[°alance republiškega in zveznega gospo
darskega zbora.
r& člane zbora delovnih skupnosti skup- 
icine občine Maribor so bili potrjeni v 
1. volilni enoti Marko Henrik iz kovač
nice, v 12. volilni enoti Alojz Rant iz 
^odjarne in v 13. volilni enoti Franc 
jUbej iz TPP.

možnega poslanca v republiški gospo
darski zbor je bil v 13» volilni enoti 
‘l^edlagan in potrjen Zdenko Kostanjevec 
■jr2 statistične kontrole.

možnega poslanca za zvezni gospodar
j i  zbor je bil na vseh treh zborih eno
glasno potrjen direktor skupnih služb 
podjetja Branko Crnkovič.

°trjeni kandidati za člane zbora delov- 
ih skupnosti skupščine občine Maribor 
odo izvoljeni na volitvah, ki bodo v 
aŠem podjetju v sredo, 9» aprila.Takrat 
omo volili tri odbornike za zbor delov

nih skupnosti skupščine občine Maribor,

poslance za zvezni in republiški gospo
darski zbor pa bo volilo posebno volil- 
n° telo, ki ga bodo sestavljali odborni
ci zbora delovnih skupnosti skupščine 
°kČine Maribor in elektorji (volilni 
Predstavniki), ki so bili izvoljeni na 
Oborih delovnih skupnosti. Iz našega 
podjetja so bili izvoljeni za občinsko 
v°lilno telo trije člarti kolektiva, in' 
,sicer Drago Kmet iz MO-22 za 11. volil
no enoto, Mirko Ledinek iz splošnega 
vzdrževanja za 12. volilno enoto in 3o- 
:3&n Steinbucher iz ekonomske propagande 
i2a 13. volilno enoto.
j'
Ji x x x

iTPRl5D VOLITVAMI V ORGANE UPRAVLJANJA - 
;Le ge dober mesec nas loči od 28.aprila, 
ko bomo v našem podjetju volili 27 čla
nov delavskega sveta in 260 članov sve
tov delovnih enot.Na prvi seji delavske
ga sveta pa bo izvoljen nov 11-članski

upravni odbor in ustrezne komisije. V vse 
komisije pri svetih delovnih enot in ko
misije pri delavskem svetu bo vključenih 
nad 850 članov kolektiva.

Vsako leto znova ugotavljamo, da se na te' 
volitve preslabo pripravimo in da posve
čamo premalo časa izbiri kandidatov. Naše 
gospodarstvo zahteva, da se člani organov 
upravljanja ustvarjalno vključijo v samo-' 
upravljanje in sledijo dogajanjem v pod
jetju. Takšna angažiranost pa zahteva 
žrtvovanje svojega prostega časa. Tega pa 
danes ne razumejo vsi tisti, ki volijo in 
tudi tisti ne, ki so izvoljeni. Zato se 
leto za letom dogaja, da imamo v organih 
upravljanja člane, ki so na sejah le fi
zično prisotni in je vse njihovo "aktiv
no delo dviganje rok”. Naša dolžnost je 
torej, da predlagamo in volimo tiste čla
ne kolektiva, ki bodo voljni sodelovati; 
ki so sposobni trezno presojati in odlo
čati, pa tudi brezkompromisno nastopati 
tam, kjer bo interes podjetja močnejši,' 
kot interes posameznikov. Pri tem bodo mo
rale odigrati pomembno vlogo družbenopo
litične organizacije, pred vsemi pa sindi
kalna organizacija.

X X X

PROIZVODNJA - Ko je upravni odbor na svo
ji 44. redni seji v sredo, 19. marca raz
pravljal o proizvodnji, je iz ustreznih 
poročil ugotovil, da proizvodni rezulta
ti še vedno niso najboljši, kljub temu^ila 
se je dnevni pepreček izdelanxh"vozil v 
montaži precej dvignil.
V času od 1. do 15. marca smo izdelali 
236 vozil in šasij, ali poprečno 18,16 vo
zil in šasij na dan; v tem času smo pre
dali 1?6 vozil. V času od 10. do 15. mar-,
Ca smo montirali na prvi montažni liniji 
138 šasij, ali poprečno 23 dnevno, na dru
gi liniji pa 105 vozil, ali 17,5 vozil na 
dan. Ta dnevni popreček je vsekakor že za
dovoljiv.
Do konca meseca moramo izdelati še 299
vozil in šasij, ali poprečno 23 na dan.
Dnevne zadolžitve so toroj precej velika 
in jih bo mogoče realizirati le s skraj
nimi napori vseh zaposlenih. Po proizvod
nem planu bi morali namreč v tem mesecu 
izdelati 530 vozil.

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. št. 2#4. Urednik Adi Zunec.



KOLEKTIVNI DOPUST - Na predlog strokov
nega sveta je upravni odbor na svoji 
43. redni seji sklenil.da bo 3. maj,ki 
pride na soboto, prost delovni dan. Ta
dan bo vsem zaposlenim v našem podjet
ju odštet od rodnega letnega dopusta.
To velja tudi za poslovne in obratne 
enote, če niso vezane na obratovalni
čas z odlokom pristojnega občinskega 
organa, člani kolektiva, ki še nimajo’ 
pravice do redneja letnega dopusta, bo
do imeli ta dan .izredno plačan dopust. 
Letošnji prvomajski prazniki bodo to
rej trajali kar 5tiri dni skupaj.

X X X

OBVESTILO RESTAVRACIJA - Restavracija 
TAM obvešča svoje abonente, da bo pri
pravljala od 1. aprila naprej le eno 
vrsto kosila in sicer ro enaki ceni 
kot dosedaj. Abonenti bodo plačali za 
kosilo ‘f dinarje, prehodni gosti pa 
4,5 din* Poletr tega bo restavracija' 
pripravljala tud*, več vrst gotovih je
dil po izbiri. Poglejmo zda del tak
šnega jedilnika:
Dunajski zrezek .................4 din
Svinjska pečenka ................3 !!
Telečja pečenka  .... ........- 3 11
Naravni zrezek .......... ......... »3 "
Pečeni piščanec .. ................4 "
Go ve j i golaž . .......  .....  4 1:
Segedin golaž  .... 4 (l
itd.
Jedilniki s cenami V?dc izobešeni v re
stavracij i.

X X X

IZOBRAŽEVALNI AKCIJE - V contri za iz
obrazbo je bil pred kratkim končan šti
rimesečni točaj za polkvalificirane ka~ 
lilce„ Tečaj ja redno obiskovalo in 
uspešno končalo 14 članov kolektiva iz 
kal i 1 ni ce m Ude le za n * i tečaja so si tako 
pridobili naziv polkvalificiranega ka
li lca, Na tem tečaju so se podrobneje 
seznanili s tehnologijo termične obde
lave, z notodami merjenja in kontrole 
trdote, z osnovami tehničnega risanja 
in drugim.
V centru za izobrazbo so sečaj v teku 
tudi tečaji za 3ivarje,kovače, oljarje* 
in avtoličarje. Vse te tečaje obisku
je okoli .50 Članov kolektiva. Tečaje' 
organizira center za izobrazbo s svoji
mi sodelavci po programu izobraževanja; 
ki ga je potrdil, delavski svet podjet
ja.

!!
DOBAVA STROJNE OPREME - Iz oddelka 
perspektivni razvoj podjetja poročajo, 
je v času od 20. januarja letos pa do 
nes prispelo v podjetje še devet ra 
obdelovalnih strojev. Med prispelimi 
delovalnimi stroji je vrstni štiriste 
ni vrtalni stroj, stroj za fino struže 
ohišja menjalnika, polavtomatska kopiJ*"" 
stružnica, 100-tonska ekscentrična st 
kalnica, klasirna naprava za ugotavljal 
fizikalnih lastnosti, naprava za mazafl5
naprava za merjenje vodil na obdelovalni
strojih ter dva stroja za induktivno ki

Ijenje in lotanje.
Od skupaj 98 obdelovalnih strojev, agr$: 
tov in raznih pripomočkov, kolikor jih^ 
meravamo kupiti s sredstvi iz mednaro^ 
ga kredita, jih je 77 že prispelo v 
jetje. Večina doslej prispelih strojevj6 
že vključena v redno proizvodnjo. 0

X X X

S SEJE PREDSEDSTVA ZMS TAM - V petek, ' 0 
marca je bila 3. redna seja predseds*) 
zveze mladine našega podjetja. Na sejiiQ 
jo je vodil predsednik predsedstva 
TAM Robert Medved, so razpravljali!5 
osnutku pravilnika za tekmovanje med 
dinstcirni aktivi v podjetju in o delu n**c 
terih komisij pri konferenci ZMS TAM. 
pravijali so tudi o sedanji strukturi = 
ganov upravljanja v podjetju in se d^ 
vorili o načinu priprav na letošnje vo 
ve. Obvezali so se, da bodo v tem Č( 
aktivno sodelovali z drugimi družbenop^ 
tionimi organizacijami v podjetju pri c 
biri in predlaganju najboljših članov 
lektiva za posamezne organe upravljani'

|<
X X X  »n

POPRAVILO 55O-TONSKE STISKALNICE - Var
žovalni obrati so pred kratkim začelij1
pr avl j ati našo največ j o stiskalnico v [:
rosernici. Na stiskalnici bodo opra*<
srednje popravilo, ki bo trajalo pritok
no dv~. meseca. Ko bo stiskalnica Fopr|(
ljena, jo bodo premestili v prostore f'
oblikovalnice pločevine. V karoserij
pravijo, da popravilo stiskalnice ne*-
vplivalo na proizvodnjo, ker so pravo*
nc izdelali potrebne zaloge za čas po«
vila stiskalnice. «

\r
x x x  d

P
ZADNJA VEST - V ponedeljek, 24. marca ji 
izredno zasedanje delavskega sveta, n^ 
berem bodo razpisali volitve v organe h 
vljanja podjetja. Volitve bodo 28. ap̂ i,

fc
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AN C POPIT V TAM - V torek, 1. aprila 
 ̂obiskal naše podjetje predsednik 
ntralnega komiteja zveze komunistov 
ovenije Franc Popit. Spremljala sta 
sekretar medobčinskega sveta ZK 
jze Briški in sekretar mestnega komi

k a  ZK Maribor Slavko Soršak. Tovariš 
'°pit se je v našem podjetju udeležil 
'azširjene seje sekretariata ZK TAM,ki 
;° je vodil sekretar sekretariata 
kjan SteinbUcher. Na seji so razprav
ljali o nalogah komunistov v našem pod
jetju po devetem kongresu ZKJ. General
ki direktor Stojan Perhavc je 3eznanil 
ijavzoče s problemi, s katerimi se sedaj 
^ečuje naše podjetje. V razpravi so 
izdelovali še nekateri drugi Slani se
kretariata ZK TAM. Podrobneje bomo pi- 
*li o teh razgovorih v glasilu "Skozi

li AMI!.
5 X X X
s
#K0 SMO DELALI V MARCU - Upravni od- 
0r je na svoji prvi redni seji v tem 
esecu med ostalim razpravljal tudi o 

X°teku proizvodnje v preteklem mesecu.
2 ustreznih poročil je ugotovil, da 
too marca montirali 535, vskladiščili 

b̂ ?5, prodali pa 4?1 vozil. Kumulativno 
iHo v prvih treh mesecih letos izdela-
i 14-12-vozil, kar je še vedno za 88 

3'°2il manj, kot je bilo...planirano. V 
tĴ vih treh mesecih smo . prodali 1444' 
r̂ ozil. Podatki o proizvodnji torej ka- 
ejo, da še vedno zaostajamo za plan- 

0'Hmi zadolžitvami in da nismo izpolni
li proizvodnega in operativnega plana 
°!̂ prvo trimesečje. V montaži pravijo, 

zaostanek ni tako velik, da ga ne bi' 
llogli nadomestiti, vendar je pogoj pra
vočasna dobava potrebnih kooperantskih 
N  lov.
0 proizvodnem planu in operativnem 
^ogramu za april morajo montirati V

I
°ntaži 530 vozil in šasij ali popreč-
0 20,4 vozil in šasij na dan. Poleg 
eh zadolžitev pa moramo upoštevati še' 
Postanek 88 vozil iz prejšnjih mese
cev.

Leto VI/8

PRVOMAJSKI IZLETI - Praznik dela - 1. *
maj bomo člani našega kolektiva prazno
vali letos nekoliko drugače, kot prej
šnja leta. Rekreacijska komisija delav
skega sveta bo namreč ob pomoči sindi
kata organizirala na ta dan več izle
tov. Tsko bodo lahko člani kolektiva in 
njihovi svojci praznovali prvi maj v 
Ravnah na Koroškem, Dobrni, Laškem ter' 
v Čateških in Krapinskih toplicah. Pri
jave za posamezne izlete sprejemajo
sindikalne podružnice. Število prijav 
je neomejeno.

X X X

ADMINISTRATIVNA ŠOLA ZA ODRASLE -Uprav- 
no-administrativna šola Maribor obvešča, 
da bo letos organizirala študij v 
trotjem letniku upravno-administrativne 
šole za odrasle. Pogoj za vpis v tretji 
letnik je uspešno končana dvoletna admi
nistrativna šola in uspešno opravljen za
ključni izpit ter diferencialni izpit 
iz tujega jezika (angleškega ali nemške
ga za 1. in 2. razred), matematike (za
1. in 2. razred) ter iz zemljepisa in 
zgodovine.
Za opravljanje diferencialnih izpitov' 
bo šola organizirala pripravljalni te
čaj , ki se bo začel že v tem mesecu. Ab
solventi, ki bodo končali tretji letnik, 
si pridobijo popolno-srednješolsko— izo
brazbo ̂ Tisti, ki se bodo vpisali v ’ 
tretji letnik, lahko prosijo za olajša
ve pri študiju. Olajšave bo razpisal 
center za izobrazbo.
Podrobnejše informacije o vpisu dobite 
v centru za izobrazbo in v ravnatelj-' 
stvu upravno-adminištrativne šole Mari
bor, Kidričev trg 3»

X X X

POČITNIŠKA PRAKSA - Center za izobraz
bo obvešča starše, katerih otroci štu
dirajo na srednjih, višjih in visokih 
šolah, da bo podjetje sprejelo tudi le
tos v času počitniške prakse določeno 
število praktikantov iz omenjenih šol.

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. i t .  2H4. Urednik Adi 2unec.



Razdelilnik za število praktikantov bo 
poslal center za izobrazbo kar v ome
njene šole.
Starši se naj v šoli čimprej dogovori
jo o opravljanju počitniške prakse svo
jih otrok v našem podjetju, ker je šte
vilo mest za opravljanje prakse omejeno. 
Prednost imajo otroci tamovcev in naši 
štipendisti.

X X X

KJE BOMO VOLILI OBČINSKA ODBORNIKE? -
9 . aprila bomo v našem podjetju volili 
kandidate za člane zbora delovnih skup
nosti skupščine občine Maribor. Volit
ve bodo v treh volilnih enotah, V vsa
ki volilni enoti bodo tri volišča. V 
našem podjetju bo torej devet volišč.
Da bi bili že vnaprej seznanjeni, kje 
bomo volili, dajemo pregled volišč po 
posameznih volilnih enotah.

11. volilna enota
Prvo volišče bo v sejni sobi DE 20-21 
za MO 20-21.
Drugo volišče bo v tehnični pisarni 
DE 20 za MO 22.
Tretje volišče bo v vodstvu transporta 
za delovne enote 11, 13, 19 in 34.
V tej volilni enoti je kandidat za čla
na zbort. delovnih skupnosti skupščine 
občine Maribor Marko Henrik iz kovačni
ce .

12. volilna enota
Prvo volišče bo v karosernici za delov
ne enote 23, 33 in 35.
Drugo volišče bo v montaži za delovne 
enote 12, 24- in 25.
Tretje volišče bo v strojnem oddelku 
za delovne enote 41, 4-3, 45 in 46. 
Kandidat za člana zbora delovnih skup
nosti skupščine občine Maribor v tej 
volilni enoti je Alojz Rant iz orodjar
ne .

KANDIDACIJSKI ZBORI - Le malo časa ni 
še loči od volitev v organe upravi! 
nja našega podjetja. Prav sedaj je 
teku evidentiranje možnih kandidatu' 
za člane delavskega sveta, svetov $ 
lovnih, poslovnih in obratnih enot t 
predsedstva zborov. Pred nami pa so 
kandidacijski zbori, na katerih bo®1 
predlagali in potrdili kandidate za Ari 
samezne organe upravljanja. Zbori bo® 
v soboto, 12. aprila ob 12,30. uri

13,30
* S

že
tj
\t

\
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Mi

proizvodne delovne enote in ob 
uri za pripravljalne službe.
Na zborih bomo najprej razpravljali 
delu organov upravljanja delovnih e n 
v pretekli mandatni dobi,nato pa pre 
lagali in potrdili kandidate za dela 
ski svet, svete delovnih, poslovnih i 
obratnih enot ter predsedstva zboro
V našem podjetju bo 19 kandidacijski^ 
zborov.Zbori bodo v istih volilnih el̂ ° 
tah kot lani. [a
Ko bomo predlagali kandidate za posafl(s 
ne organe upravljanja, moramo težiti 
tem, da bomo izbrali take sodelavce, 
nas bodo res odgovorno zastopali v vS1 
organih in nas sproti obveščali o 5®s 
jem delu in odločitvah. Zavedati se n>.e 
ramo, da je le od dobrega poslovnega, 5 
uspeha podjetja odvisen naš življenjsc* 
standard, vsi pa si želimo lepši in b*1 
ši jutrišnji dan.

X X X

ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - V toreC 
8 . aprila ob 13,15. uri bo v sejni sor* 
delavskega sveta enajsto redno zaseC 
nje DS. Na zasedanju bodo razpravljaj,
o delu upravnega odbora do tega zašel 
nja, o osnutku plana investicij matičr 
ga podjetja in obratne enote remont-5^ 
vis TAM Novi Sad za leto 1969, 0 0Slll
ku oblikovanja in delitve sklada skup0 
porabe za letos, o zdravstveni proble^ 
tiki in o ostalih vlogah. Y

13<■ volilna enota
Prvo volišče bo v pripravi dela za DE 
15, 40, 6 0, 61, 62"in 69.
Drugo volišče bo v inštitutu za DE 10, 
39, 5 0, 51, 53, 81 in 84.
Tretje volišče bo v posebni sobi resta
vracije zs delovne enote 8 2, 8 5, 8 6,9 0, 
9 1, restavracija in poslovna enota za 
gospodarjenje s stanovanji TAM.
V taj volilni enoti kandidira za člana 
zbora delovnih skupnosti skupščine ob- 
čire Maribor Franc Lubej iz TPP,

LICITACIJA - Prodajni oddelek obveš0 
da bo v četrtek, 10. aprila licitaci0 
ska prodaja raznih osnovnih sredstev.e 
leg obdelovalnih strojev so na prodr 
rabljeni elektromotorji, pisalni stror 
plato vorički, mizarske skobelne miz| 
in med drugim tudi razne delovne blu*1 
primerne za učence v poklicnih šola!*' 
Podrobnejše informacije dobite pri' tlj 
varišu Jožetu Pavlineku, tel. št. 3^
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JlSK IZ MAVRETANIJE - V torek, 15. apri- 
lvSo obiskali naše podjetje predstavniki 
fŽavne oblasti iz afriške republike Mav- 
j^anije. Delegacijo je vodil gospod Ju- 

Koita, predsednik nacionalne skupšči- 
aE Mavretanije, spremljala pa sta ga po- 
jf̂ nca skupščine Mohamed Ould Wadabi in 
0Ma Rahman Ould Chein. Delegacijo so še 
j^emljali Ahmed Ould Menneya,izredni in 
pooblaščeni veleposlanih Mavretanije in 
âlni spremljevalci iz skupščine SFRJ. 

jji strani TAM so se razgovorov udeležili 
^eralni direktor Stojan Perhavc, dipl; 
R., Ivan Kajba, inž. str. in Vlado Kri- 
gtoek. Pogovori so tekli predvsem o mož- 
Sfistih za izvoz tamovih proizvodov v Ma- 
/ etanijo. Obe strani vsaj po formalni 
Jati nista navedli nikakršnih ovir za 
gRasiranje naših proizvodov na mavretan- 
tfi trg. Doseženi so bili tudi nekateri 
feobvezni sporazumi.

X X X

K^IZVODNJA - Upravni odbor je na svoji 
o** redni seji v sredo, 16. aprila iz' 
^treznih poročil ugotovil, da so v pro- 
aPvodnji še vedno precejšnje težave, ki 
ejih povzročajo predvsem nepravočasne do- 
čj*ve nekaterih kooperantov. Dnevni popre- 

izdelanih vozil v montaži se je po
učno zmanjšal in je precej manjši od 
paniranega. V času od 7. do 12. aprila 

v montaži montirali na. prvi liniji 99 
*sij ali poprečno 16,5 šasij dnevno, na 
1?ugi liniji pa 75 vozil ali poprečno 
2>5 vozil na dan. V času poročanja so 
skladiščili 8 3, prodali pa 74- vozil.
* izpolnitev mesečnega plana vozil mora- 

Š0 montirati v montaži še poprečno 23,3 
i°2il in šasij na dan. Če pa upoštevamo 
. 6 zaostanek neizdelanih vozil iz prej
el ft3ih mesecev, je dnevni popreček precej 
o 6šji.
2« x x x
j ̂ OMINSKE URE - Kadrovsko socialna služ- 
a 9 je že zbrala po oddelkih imena članov 
t°loktiva, ki bodo letos prejeli spomin
ek® ure. Spominske ure bodo prejeli vsi

Leto VI/9

tisti člani kolektiva, ki so deset let ne
prekinjeno zaposleni v našem podjetju, se
veda pa tudi tisti, ki bodo 26. junija do
polnili 10 let delovnega staža v podjetju. 
Letos bo prejelo spominske ure 151 članov' 
kolektiva, od tega 93 moških in 58 žensk. 
Podelitev spominskih ur bo letos že tri
najstič zapovrstjo. Doslej je prejelo ure 
297^ članov kolektiva. Za nakup ur je na
menjenih 8 milijonov starih dinarjev. Po
delitev spominskih ur bo tudi 'letos na 
dan pred praznikom dneva borca. Kadrovsko 
socialna služba je že izobesila spiske ju
bilantov v informativnih omaricah po od
delkih.

X X X

PROSLAVA OB DNEVU OF V VELENJU - V nedelje, 
27. aprila bo v Velenju veliko slavje šta
jerskih in koroških partizanskih enot XIV. 
divizije. Praznovanje je posvečeno tudi 
ustanovitvi osvobodilne fronte Slovenije. 
Velikega slavja se bo udeležil tudi pred
sednik republike Josip Broz Tito.
V našem podjetju sprejemajo prijave za to 
veliko proslavo sindikalne podružnice, ih 
sicer vključno do ponedeljka, 21. aprila.' 
Na dan proslave, to je v nedeljo, 27.apri
la bodo odpeljali iz Maribora posebni vla
ki ob 6. uri in 12 minut ter ob 7. uri in 
58 minut. Vlaki bodo vozili prek Prager-' 
skega. Člani kolektiva, ki se bodo udele
žili te velike proslave v Velenju, imajo 
brezplačen prevoz z vlakom. Sindikalna 
organizacija poziva člane kolektiva,da se 
polnoštevilno udeležijo te velike zgodo
vinske proslave.

X X X

LETOŠNJI PLAN INVESTICIJ - Delavski"svet 
je na 11. rednem zasedanju v torek,8.apri
la med ostalim razpravljal tudi o osnutku 
plana investicij za letos.
Na predlog gospodarske komisije je potrdil 
predlagani osnutek z nekaterimi dopolnit
vami. Tako znaša plan investicij za letos 
21,335.310 novih dinarjev.



KMALU NOVA JEDILNICA - Gradbena dela v 
drugem sanitarnem prostoru za novo je
dilnico so v polnem teku. Splošno vzdrže
vanje pravkar ureja notranje prostore 
bodoče jedilnico. Tudi oprema je že pri
spela. Kupili smo jo v tovarni opreme 
i:Alpos" Šentjur pri Celju in v tovarni' 
gostinske opreme i:Igo!t Ljubi j ana.Komplet
na sodobna oprema za novo jedilnico bo 
veljala okoli 285.000 novih dinarjev.
V oddelku za perspektivni razvoj podjet
ja pravijo, da bo nova jedilnica izroče
na namenu sredi maja.

X X X

PO KANDIDACIJSKIH ZBORIH - Na kandidacij
skih zborih, bili so v soboto, 12. aprila, 
je v petindvajsetih volilnih enotah kan
didiralo za 27 prostih kandidacijskih 
mest v delavskem svetu 54 članov kolek
tiva, od tega je predlaganih 6 žensk in
4 mladinci. V svete delovnih, poslovnih 
in obratnih enot je kandidiralo 384- čla
nov kolektiva za 257 kandidacijskih mest. 
Od predlaganega števila je 88 žensk in 
56 mladincev. Predlagane kandidate za 
posamezne organe upravljanja bomo volili
v ponedeljek, 28. aprila.

X X X

NAGRAJENI ŠOFERJI - V času od 1. janu
arja do 31. marca letos je propagandni' 
odsek nagradil skupno 99 šoferjev. Nagra
jenih je bilo 30 Šoferjev vozila TAM' 
4-500, 48 šoferjev vozila AS 3500, 5 šo
ferjev vozila A 3000,- 11 šoferjev vozila 
TAM 5000, 1 šofer vozila TAM 4500 H, 1 
šofer vozila TAM 5000 H in 2 šoferja vo- . 
zila TAM 4500 VL. Nagrajenih je bilo tu
di 13 šoferj-ev-podjj3±j.a MTeksim^- Iz So
fije - Bolgarija.

X X X

SPOMLADANSKI KROS - Atletska sekcija pri 
športni komisiji TAM bo organizirala v 
četrtek, 24. aprila ob 16. uri prvenstvo 
TAM v spomladanskem krosu. Kros bo v 
stražunskem gozdu. Zbirališče za tekmo
valce bo eno uro pred pričetkom tekmova
nja na stadionu Kovinarja. Tekači bodo 
tekmovali v dveh starostnih skupinah. V 
prvi skupini bodo tekli tekmovalci do 
30 let, v drugi skupini pa tekmovalci 
nad 30 let starosti. Dolžina proge za 
prvo skupino jo 3000 m, za drugo pa 
1500 m. Prijave za tekmovanje sprejema 
športni referent v rekreacijski službi.

Spomladanski kros pomeni hrati priprav«] 
tekmovalcev za spominski pohod i!Po pota’ 
partizanske Ljubljane”, ki bo 10. in ll1 
maja v Ljubljani. Na tem pohodu bodo - 
delovale tudi tri ekipe iz našega podj^ 
ja. "na ekipa bo sodelovala na tekmov/ 
nem pohodu ''Partizanski marš” na 25 kil 
metrov dolgi poti, ostali dve ekipi f 
na manifestativnem pohodu 1:Po poteh 
var.ištva in ^pominov:: na 10 kilometrol. 
dolgi poti. Prijave za pohod sprejeJ 
športni referent v rekreacijski službi

2
X X X

FLUOROGRAFIRANJE - V času od 21. 
vključno 26.. aprila bo v našem podjatj 
fluorografiranje članov kolektiva, ki 
bo opravil zdravstveni dom Maribor. F1 
orografiranje je v skladu s programom 
zdravstvenem varstvu, ki ga je potrdi 
delavski svet našega podjetja.
Namen fluorografiranja ja pravočasno 
krivanje obolenj prsnega koša, predvs 
pljučne tuborkuloze in rakastih obole 
Pljučna tuberkuloza, pljučni rak in ra 
ne druge bolezni pljuč in srca povzro 
jo dolgotrajno zdravljenje, s tem pa 
liko izgubo delovnega časa. Uspešno 1^’ 
ko zdravimo te bolezni le, če jih odlf* 
jemo že v začetni stopnji.
Za pravočasno seznanitev članov kolekt
o fluorografiranju so zadolžena vodsti 
delovnih enot (okrožnica štev. 3 ). Flu< 
grafiranje je obvezno za vse člane kol 
tiva.

X X X

PRIJAVNICE ZA LETOVANJE - Kadrovsko j' 
cialna služba obvešča člane kolektivi* 
da lahko dvignejo prijavnice za 
nje pri administi^-tcrrlcah^ v vodstvih j’
sameznih delovnih enot. Slani kolektr* 
ki nameravajo letovati v počitniških 
movih turističnih agencij (kot je bi’ 
objavljeno v razpisu krajev za letovs 
v letu 1969) ki ga je razpisala KSS) a’
v počitniških domovih TAM ( v Omišlju ’ 
na Zarji), morajo predložiti prijavnic’ 
za letovanje vodstvu delovno enote naj’ 
noje do četrtka, 24. aprila. Vodstva * 
lovnih enot bodo izpolnjeno prijavni' 
potrdila in jih poslala v rekreacij** 
službo. Služba za rekreacijo bo na o1-' 1
vi zbranih prijavnic izdelala ustre*' I 
pregled letovanja članov kolektiva 
ga posredovala zunanjim turističnim afj 
cijam. Podrobnejšo informacijo o kraji 
letovanja daje rekreacijska služba. i
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ZID VOLITEV 
edeljek, 28.

V ORGANE UPRAVLJANJA - V po- 
aprila smo v našem podjet- 

volili polovico članov delavskega 
lveta ter 257 članov svetov delovnih, po
novnih in obratnih enot. V petindvajse- 
ih volilnih enotah je kandidiralo za 27 
'rostih kandidacijskih mest v delavskem 
vetu 54 članov kolektiva, od tega je bi- 
predlaganih 5 žensk in 5 mladincev. V 

vete delovnih, poslovnih in obratnih 
n°t je kandidiralo 384 članov kolektiva. 
6d predlaganimi kandidati je bilo 90 
ensk in 94 mladincev. V delavski svet 
bili izvoljeni za dobo dveh let na- 

W n j i  člani kolektiva:

Slavko Pliberšek - livarna 
JU;* Mirko Lilija - priprava dela 

Stanko Urlep - transport 
Ivan Mohorič - MO 20-21 
Osvsld^Soič - HO 20-21 
Franc Žumer - MO 20-21 
Ivan Bedič - MO 22 
Anton Petan - MO 22 
Silva Verglez - MO 22 
Mirko Bauman -karosernica 
Drago Izlakar - karosernica 
Drago Marin - montaža 
Zoltan Ritlop - orodjarna 
Prane Kvar - lakirnica in tapetništvo 
Prane Vrečar - vzdrževanje strojev 
Ivan Dolenc — vzdrževanje elektro na
prav
Bojan Engelman - skupne službe proiz
vodnega sektorja
Slavko Lovrenčič - kontrola sprejema 
Maks Gorjup - KSS 
Marija^Vute - restavracija 
Miloš Skrget - prodaja 
Elza 3an - prodajalna Maribor 
Nikola Skvorc - prodajalna Zagreb 
Isrret Česrija - prodajalna Sarajevo 
Sava Novakovič - prodajalna Novi Sad 

1" Milan Kostič - prodajalna Beogrcd 
Radoslav Bugarski - remont servis TAM 
Novi Sad
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i izvoljenimi elani delavskega sveta so 
P Zenske, medtem ko izmed 5 predlaganih 
Fincev ni bil izvoljen niti eden.

L e to  V I / 1 0

PROIZVODNJA V APRILU - Upravni odbor je na 
svoji 50. in obenem zadnji redni seji v 
tej mandatni dobi v sredo, 7- maja najprej 
razpravljal o poteku proizvodnje v aprilu.
Iz ustreznih poročil je ugotovil, da smo v' 
omenjenem mesecu montirali 4-78, vskladišči- 
li pa 4-18 vozil; v tem času smo prodali 
356 vozil. Kumulativno smo v prvih štirih 
mesecih letos izdelali 1890, prodali pa 
1792 vozil, kar je za 140 vozil manj, kot 
je bilo planirano.

Podatki o proizvodnji v aprilu torej še ved
no kažejo,... da zaostajamo za planskimi za
dolžitvami. Zaostanek l'-*0 neizdelanih vo-‘ 
zil nas resno opozarja, da ne bomo izpolni
li proizvodnega in operativnega plana tudi 
v drugem tromesečju.

Po proizvodnem planu in operativnem pro
gramu za maj morajc montirati v montaži 
poprečno 20,5 vozil na dan. Poleg teh za
dolžitev pa moramo upoštevati še. zaosta
nek 140 vozil ir. prejšnjih mesecev. Tako 
bi morali v montaži montirati v maju po
prečno 26 vozil dnevno po proizvodnem pla
nu oziroma 27,4 vo^il m  šasij na dan p6 
operativnem programu> Omenjene planske za
dolžitve so tako velike, da jih v montaži 
prav gotovo ne bodo-mogli realizirati---v 
enem mesecu.

X X X

IZVOZ - Upravni Ddbor je na zadnji seji ob
ravnaval tudi poročilo zunanjetrgovinskega 
oddelka o izvozu, v aprilu. Poročilo pove, 
da je znašal plan izvoza za c.renjeni mesec 
po vrednosti 18?..00C dolarjev, dejanskih na
ročil je bilo ra 51.33? dolar j-: v, dejansko 
pa smo izvozili za £7.991 dolarjev.

Mesečni plan izvoz.'\ jr bil tako izpolnjen 
38 %, letni p?. 52 % Plan izvoza za maj 
znaša 291-800 dolarjev, dojrriskih naročil 
pa je že za 473.061; dolarjev.

Vesti iz  TAM izdaja informativne služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. št. 284. Urednik Adi 2unec.



SEMINAR ZA SINDIKALNE DELAVCE - V centru 
za izobrazbo se je pričel v torek, 6. ma
ja seminar za predsednike in tajnike 
sindikalnih podružnic našega podjetja. 
Seminar, ki ga je pripravila sindikalna 
organizacija ob pomoči centra za izobraz
bo, bo trajal skupaj 15 ur in bo dvakrat 
tedensko. Na seminarju se bo okoli 4-5 sin
dikalnih aktivistov seznanilo predvsem z 
oblikami in metodami dela sindikalne or
ganizacije v podjetju, s problemi ekonom
ske politike ter gospodarstva, s psiholo
gijo varstva pri delu in z internimi nor
mativnimi akti. Seminar sodi v okvir pro
grama izobraževanja sindikalnih delavcev 
v našem podjetju in je predviden v .prp- 
gramu dela sindikalne organizacije TAM.

X X X

PRVO ZASEDANJE NOVOIZVOLJENEGA DELAVSKE
GA SVETA - V torek, 13. maja ob 13,15 
uri bo prvo redno zasedanje novoizvolje 
nega delavskega sveta. Na zasedanju bodo 
najprej izvolili predsednika sveta in 
njegovega namestnika, potem pa poslušali 
poročilo o delu upravnega odbora ter ko
misij delavskega sveta v pretekli mandat
ni dobi. Nato bodo razrešili dosedanji 
upravni odbor in izvolili novega. Izvoli
li bodo tudi nove ustrezne komisije de
lavskega sveta. Novoizvoljeni upravni od
bor bo izvolil svojega predsednika in 
njegovega namestnika na prvi redni seji.

X X X

FLUOROGRAFIRANJE -Oddelek za varstvo pri 
delu obvešča člane kolektiva, da bo nada
ljevanje fluorografiranja v ponedeljek,
12. maja od 6. do 18. ure. Zdravstveni 
dom namreč ni uspel v prejšnjem meseca 
fluorografirati zaradi okvare na fluoro- 
grafskem aparatu. 0 času fluorografiranja 
članov posameznih delovnih enot bodo še 
posebej obveščena njihova vodstva.

X X X

LICITACIJA - Prodajni oddelek obvešča,da 
bo v četrtek, 15. maja licitacijska pro
daja osebnega avtomobila znamke FIAT 1100 
E letnik 1961. Vozilo je dobro ohranjeno. 
Izklicna cena vozila je 7.750 novih di
narjev. Ogled vozila je možen v čuvajni
ci koles. Podrobnejše informacije dobite 
pri tovarišu Jožetu Pavlineku, tel. št. 
340.

X X X

PRODAJA OPEKE - Poslovna enota za gospo
darjenje s stanovanji TAM obvešča člane 
kolektiva, da ima naprodaj 6.000 kosov 
rabljene zarezne strešne opeke.Podrobnej - 
še informacije dobite v vodstvu poslovne 
enote, tel. št. 230.

LETOVANJE SOCIALNO ŠIBKIH - Sindik 
organizacija našega podjetja bo tudi ls 
omogočila socialno šibkim članom kolek* 
brezplačno letovanje v Pakoštanih in v 
šlju. Trenutno so že zbrali večje štev 
socialno šibkih članov kolektiva, predi 
tistih, katerih dohodek na družinsfc 
člana je manjši od 20.000 starih dina* 
Število članov kolektiva, ki bodo let' 
li brezplačno, še ni znano, p r e d v i d e l  

pa, da to število ne bo manjše, kot je
lo lani. Lani je namreč letovalo na st 
ške sindikalne organizacije okoli 180 
nov kolektiva in njihovih svojcev, za 
so porabili 1,600.000 starih dinarjev 
sredstev sindikalne članarine.
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-/ KONČAN TEČAJ ZA OBRATNE BOLNIČARJE - V 
tru za izobrazbo je bil pred dnevi kofl 
80-urni tečaj prve pomoči oziroma te 
za obratne bolničarje. Ta tečaj, ki ga 
priredil center za izobrazbo, je kon^ 
20 članov kolektiva. Tečaj je nujno po 
ben za zagotovitev varnega dela v podje 
terja pa ga tudi zakon o varnosti pri 
ki pravi, da mora imeti vsaka delovna 
ganizacija usposobljeno določeno šteV 
članov kolektiva za nudenje prve pomoči 
našem podjetju je sedaj že 130 članov 
lektiva, ki so končali tečaj za obra' 
bolničarje.
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ROKOMETNO PRVENSTVO - V letošnjem inter<>? 
spomladanskem rokometnem prvenstvu, ki it 
bo pričelo v ponedeljek, 12. maja, bo 
stopalo pjt ekip. Ekipe sestavljajo Č1H- 
kolektiva iz posameznih sindikalnih pod* 
nic. Tekmovanje bo na igrišču Kovina* 
vsak ponedeljek in petek ob 15,30. in 
uri. Ob koncu prvenstva bodo prejeli ig)Ei 
cijiajbolje uvrščenih ekip praktične ns^ 1 
de.
Športna komisija vabi člane kolektiva, 
si v čim večjem številu ogledajo ta zan 
va športna srečanja.. .

X X X

KADROVSKO SOCIALNA SLUŽBA OBVEŠČA ČLA' 
KOLEKTIVA, DA SE LAHKO ŠE V"IDN0 PRIJAV 
ZA L TOVANJE V ČASU LETNIH DOPUSTOV V 
DELKU ZA REKREACIJO ALI PRI TURISTIČN 
AGENCIJAH V MARIBORU (PPI PUTNIKU IN KÔ  
SU).
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sEJE UPRAVNEGA ODBORA - v sredo, 21.ma-
1 je bila.druga redna seja novoizvoljene-
1 upravnega odbora našega podjetja.Na se- 

ki jo je vodil predsednik upravnega 
bora DRAGO SAMASTUR, so med ostalim raz
bijali tudi o proizvodni problematiki, 
ustreznih poročil so ugotovili, da 
Proizvodnji znatno zaostajamo za planom 
d& ne moremo zadovoljiti kupcev. Uprav- 
odbor izraža zaskrbljenost nad takšnim 

5njem in zahteva od strokovnih služb in 
’1(lstva podjetja, da mora proizvodnja po- 
^“»ti po planu.

. }seji so obravnavali tudi spisek kritič- 
! delov, ki ga je podal vodja nabave 

VIZJAK. Povedal je, da so krivi za 
’̂šno stanje, kot je trenutno v naši pro
š n j i ,  predvsem nekateri kooperanti,ki
* imajo, prav tako kot mi, težave v pro- 
‘̂ odnji. Kljub temu pa lahko v kratkem 
i^čakujemo rednejšo dobavo kooperantskih 
^ov.Nekateri najbolj kritični kooperant-
l deli so že na poti v podjetje.

1 Proizvodnega poročila pa je tudi raz- 
l(*no, da smo v času od 12. do 17. maja 
!(*elali 102 vozili, vskladiščili pa smo 

61. V tednu poročanja smo prodali 51 
Rzil. V omenjenem času so v montaži mon- 
î sli na prvi montažni liniji 73 šasij, 

poprečno 13 šasij dnevno, na drugi li- 
pa 80 vozil, ali 13,33 na dan. Dnev- 

Popreček izdelanih vozil je izredno
5hen.

izpolnitev mesečnega plana' morajo v 
J^taži montirati do konca meseca še 304 
)2ila, ali poprečno 27,3 na dan. Zahteve 
5 izvršitev mesečnega operativnega pro- 
î tta pa so še večje. Zadnji podatki o 
°izvodnji nam torej dajejo zelo malo 
^nja, da bi v tem mesecu nadomestili 
ŝ j del zaostankov iz prejšnjih mesecev, 
'•'Hi zaostajamo že nekaj več kot za 350 
°2il.

X X X

$ VA MOTORSKA LINIJA - V montaži je bila 
ed dnevi izročena namenu nova montažna 
^ija za 6-valjni motor. Zmogljivosti do- 

f? ̂ anje montažne linije za ta motor so

Leto VI/11

ročilu več- 
od našega 
iniji bodo 
motorjev 

ko so do 
motorja v 
a je opre
znimi pri- 
zmontirali

bile premajhne, še posebej po na 
jega števila 6-valjnih motorjev 
licenčnega partnerja. Na novi 1 
zmontirali 14 do 16 šestvaljnih 
na dan (v dveh izmenah), medtem 
sedaj zmontirali dnevno le dva 
eni izmeni. Nova montažna linij 
mljena s tekočim trakom in ustre 
pomočki. Na tej liniji so že 
150 šestvaljnih motorjev za KHD.

Nova montažna linija je nedvomno pomembna' 
pridobitev za montažo in seveda za podjet
je. Ob tem primeru so naši strokovnjaki 
dokazali, da so sposobni tudi v kratkem 
času opraviti velika in pomembna dela.

X X X
r~
POSKUSNO OBRATOVANJE 550-TONSKE STISKALNI
CE - Pred dnevi je začela v karosernici po
skusno obratovati 550-tonska stiskalnica. 
Na stiskalnici so vzdrževalni obrati opra
vili srednje popravilo, ki je trajalo več' 
kot dva meseca. Stiskalnica je sedaj pre
meščena v novo presarnico, kjer tudi po
skusno obratuje. V karosarnici pravijo, da 
popravilo stiskalnice ni vplivalo na pro
izvodnjo, ker so pravočasno izdelali po
trebne zaloge za čas popravila stiskalni
ce. Nekaj dni pred koncem popravila pa so 
jim zaloge že pošle, tako da je bilo pri
čakovati, da bo prišlo do zastoja v proiz
vodnji. Toda kljub temu do tega ni prišlo, 
ker je vzdrževalnim obratom le uspelo pra
vočasno popraviti stiskalnico.

f  STR01
' c. 1.

X X X

STROKOVNO POSV TOVANJE - V Mariboru bo 4.,
6. in 7. junija strokovno posvetovanje o 
študiju dela po metodah R^FA. Posvetova
nje prireja višja šola za organizacijo de
la iz Kranja. Na posvetovanju bo predaval' 
direktor inštituta REFA iz Darmstadta, dok
tor inž. Konrad Schlaich. Predaval bo o 
mrežnem planiranju in študiju dela, o er- 
gonomiki (fiziologija in psihologija dela) 
in o industrijskem inženiringu. Posvetova
nja se bodo udeležili tudi strokovnjaki 
iz našega podjetja.



KONSTITUIRANJE DECENTRALIZIRANIH SAMOU
PRAVNIH ORGANOV - Pred kratkim smo v na
šem podjetju dokončno konstituirali cen
tralne samoupravne organe, to je novoiz
voljeni delavski svet in upravni odbor.
V zadnjem času pa se konstituirajo tudi 
novoizvoljeni sveti delovnih, poslovnih 
in obratnih enot. V našem podjetju je 33 
svetov delovnih, 5 svetov poslovnih ter 
obratnih enot in dva zbora.Vsi sveti in 
oba zbora volijo svojega predsednika
in njegovega namestnika ter ustrezne ko
misije. Pri decentraliziranih samouprav
nih organih delujejo štiri komisije, in 
sicer komisija za delovna razmerja in 
osebne dohodke, komisija za varstvo pri 
delu, komisija za varstvo delovnih dol
žnosti in stanovanjska komisija.

X X X

KONČAN SEMINAR ZA SINDIKALNE AKTIVISTE -
V torek, 20. maja je bil končan 15-urni 
seminar za predsednike in tajnike sindi
kalnih podružnic našega podjetja. Na se
minarju, ki ga je pripravila sindikalna 
organizacija ob pomoči centra za izobraz
bo, so se sindikalni aktivisti seznanili 
predvsem z oblikami in metodami dela 
sindikalne organizacije v podjetju, s 
pnblemi ekonomske politike in gospodar
stva, s psihologijo varstva pri delu in
z internimi normativnimi akti.

Na sindikatu pravijo, da je seminar kljub 
slabi udeležbi dosegel svoj namen. Od 48 
predsednikov in tajnikov, toliko jih je 
namreč v našem podjetju, je bilo na po
sameznih predavanjih poprečno 20 aktivi
stov. Tako skromna udeležba pa kaže na 
neodgovornost posameznih sindikalnih 
aktivistov do družbenega dela. Dvomljiv 
pa je tudi odnos do zaupanja, ki so jim 
ga izkazali člani kolektiva z izvolitvi

jo* X X X

IZOBRAŽEVANJE ČLANOV KOLEKTIVA - V cen
tru za izobrzbo bodo tudi letos pomaga
li članom kolektiva pri vpisu v razne 
šole, med drugim tudi v osnovno šolo.

Letos bo v juniju končalo osnovno šolo 
70 članov kolektiva. Takoj za tem pa bo
do v centru za izobrazbo začeli vpisova
ti člane kolektiva, ki še nimajo uspešno 
končane osemletke. Vsi, ki se nameravajo 
vpisati v osnovno šolo za odrasle, mora
jo priložiti pri vpisu zadnje šolsko 
spričevalo in rojstni list. Pouk v šoli 
bo tudi letos prilagojen izmenskemu de
lu. Organizirana bo tudi posebna poldo- 
pisna metoda osnovnošolskega izobraževa
nja za tiste člane kolektiva, ki imajo

slabe prometne zveze in ki stanujejo v 
dalje nih krajih.
Podrobnejše informacije o vpisu dobite 
centru za izobrazbo.

sr
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S SEJE PREDSEDSTVA ZM TAM - V sredo, 
maja je bila redna seja predsedstva zve* 
mladine našega podjetja. Na seji, ki 
je vodil predsednik predsedstva ZM 1 
ROBERT MEDVED, so razpravljali o rezultt 
tih volitev v organe upravljanja in o 1 " 
gramu praznovanja meseca mladosti v Ms 
boru.

I

Ko so razpravljali o rezultatih volitev 
organe upravljanja, so ugotovili, da 
bilo od 94 predlaganih mladincev za sve 
delovnih, poslovnih in obratnih enot i*ht 
ljenih 54 mladincev, od tega je bilo iz ar 
ljenih 11 mladink in 6 članov zveze k<J n
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nistov. Od predlaganih 5 mladincev za 
lavski svet podjetja pa ni bil izvoljen 
beden. Tudi v upravnem odboru ni nobene# 
mladinca.

Udeležba mladih članov kolektiva v dece 
traliziranih samoupravnih organih je 
cer zadovoljiva, medtem ko je še vedfl 
premajhna udeležba mladih v centralnih 
organih upravljanja, to je v delavstem s' 
tu in upravnem odboru. Krivde za to ne 
mogli pripisovati le mladini in njeni 
aktivnosti, saj vemo, da je to problem, 
je star že več let in ga sama mladinsK* 
organizacija ne bo rešila.

LETOVIŠKE KAPACITETE - Rekreacijska slu 
ba obvešča tiste člane kolektiva, ki s 
se prijavili za letovanje v Omišlju, 
se čimprej, najkasneje pa do 31. maja.og 
sijo v rekreacijski službi, kjer bodo dv 
nili prijavnice in vplačali akontacijo 1 
letovanje. Člane kolektiva, ki niso dot
li prostih most za letovanje v Omišlju, 
obvešča ta služba, da ima TVD "Partizan" 
Tezno še nekaj prostih ir.est v Pakoštanih 
(prijave sprejema Marica Ježovnik na seK 
tariatu ZK TAM). Rekreacijska služba pr

ec

čakuje tudi ponudbo večjega števila pr1 
stih letovalnih kapacitet v Portorožu.Dne 
na oskrbn po osebi znaša 30 dinarjev.Nek« 
prostih mest je tudi v počitniškem dom1̂  
Zarja na Pohorju. Podrobnejše informacij 
dobite v rekreacijski službi vsa’* dan
7. do 9,30. ure.

X X X
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KONFERENCA IN PREDSEDSTVO ZVEZE MLADINE 
ISKRENO ČESTITATA VSEM MLADIM ČLANOM KOL 
TIVA ZA 25. MAJ - PRAZNIK MLADOSTI.

li
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i S tanki oddelkov zveze . komunistov -
prejšnjem mesecu so bili v našem pod
rtju sestanki oddelkov zveze komunistov. 
4 sestankih so člani zveze komunistov 
opravljali predvsem o kongresnih reso- 
ucijah. Vsebino resolucij so primerjali 
razmerami v našem podjetju. V razpra- 

f*h so e tudi dotaknili enega najbolj 
animivih vprašanj, nadaljnjega razvoja
11 perspektive našega podjetja. Po iz- 
S(ino živahnih razpravah so Slani zveze 
°®unistov sprejeli naslednje sklepe:

• Vodstvo podjetja mora čimprej sezna
niti organe upravljanja z ukrepi, ka
terih se namerava lotiti po programu 
perspektivnega razvoja podjetja. Ta 
program mora čimprej predložiti orga
nom upravljanja v obravnavo.

’’ Člani zveze komunistov zahtevajo, da 
je treba pravočasno seznanjati kolek
tiv, predvsem pa organe upravljanja 
in vodilne delavce v podjetju, s pe
rečimi problemi v zvezi z nadaljnjim 
razvojem našega podjetja, ker bodo 
lahko le na ta način v večji meri so
delovali pri iskanju ugodnih rešitev 
Za nadaljnji razvoj podjetja.

KI

X X X

Kovali ODO BREZPLAČNO - 'Sindikalna 
l’ganizacija je odobrila letos za leto- 
^je socialno šibkih članov kolektiva 
!200.000 starih dinarjev. Socialna ko
pija pri izvršnem odboru sindikalne'

, .^S&nizacije pa je že določila 114 čla- 
1<1 °v kolektiva in njihovih svojcev,ki bo
lj* letovali brezplačno. To so predvsem 
*&ni kolektiva z večjimi družinami, ka- 
6l?ih dohodek na družinskega člana je 
lailjši od 20.000 starih dinarjev.

®Čina socialno šibkih bo le+ovala v ju-
1 '\Su in avgustu v Omišlju in v Pakošta- 

nekaterim pa bo sindikalna organiza- 
a3a plačala tudi stroške prevoza v kraj 
kovanja,

lndikalna organizacija bo plačala tudi
[M

iv
otrokom socialno šibkih članov kolek- 
a letovanje na morju.

Leto VI/12

PROIZVODNJA V MAJU - Ko je upravni od
bor na svoji prvi redni seji v tem mese
cu razpravljal o proizvodnji v maju, je 
iz ustreznih poročil ugotovil, da meseč
nega plana nismo izpolnili, kljub temu, 
da se je dnevni popreček izdelanih 'vo
zil v zadnjih dneh nekoliko popravil.Po 
planu bi morali izdelati v maju 510 vo
zil, dejansko pa smo jih izdelali le 418. 
Vskladiščili smo 391, prodali pa 482 vo
zil. V montaži so v mesecu poročanja 
montirali poprečno 17,4 vozil in šasij 
na dan. Kumulativno smo v prvih petih me
secih letos izdelali 2308 vozil, kar je 
za 232 vozil manj, kot je bilo planira
no. Podatki o proizvodnji v preteklem me
secu torej kažejo, da so v proizvodnji 
še vedno precejšnji zaostanki, ki jih bo 
težko nadomestiti v enem mesecu.

Po proizvodnem planu za junij morajo v 
montaži izdelati poprečno 20,8 vozil na 
dan, po operativnem programu pa 21,4 vo
zil dnevno. Poleg teh zadolžitev pa mo
ramo računati še na zaostanek 232 neizde
lanih vozil iz prejšnjih mesecev.

X X X

IZOBRAŽEVALNE AKCIJE - V centru za izo
brazbo že sestavljajo za šolsko leto' 
69/70 seznam članov kolektiva, ki še ni
majo uspešno končane osemletke. Vsi, ki 
se še nameravajo vpisati, naj to storijo 
čimprej. Šola se bo pričela v jesenskem 
času.

V centru za izobrazbo pomagajo članom 
kolektiva tudi pri vpisu v večerne po
klicne šole. Tako se lahko delavci,ki ni
majo ustrezne kvalifikacije,'vpišejo v 
šolski center pri TAM (IKS) - oddelek 
za odrasle. Pouk traja dve leti.Prav ta
ko se lahko vpišejo v kovinarski šolski 
center v Smetanovi ulici 18. Pouk na t6j 
šoli traja eno leto, snov pa je razde-' 
ljena v tri tečaje po 4 mesece. Praktič
ni del izpita bodo opravljali kandidati 
v našem podjetju. Pri vpisu v eno izmed 
omenjenih šol mora kandidat priložiti 
prošnjo za vpis, kolkovano s kolekom za 
50 para, kratek življenjepis, potrdilo

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tei. št. 284. Urednik Adi Žunec.



o triletnem delovnem stažu v stroki, 
spričevalo o uspešno končani osemletki 
in rojstni list. Pouk v obeh šolah bo 
prilagojen izmenskemu delu.Po končanem 
šolanju v eni izmed omenjenih šol dobi 
kandidat spričevalo kvalificiranega de
lavca.

Kandidati, ki se bodo šolali v teh šo
lah, imajo pravico tudi do študijskih 
olajšav. Podrobnejše informacije o vpi
su v obe šoli dobite v centru za izo
brazbo.

V centru za izobrazbo se bo v kratkem 
pričel kleparski tečaj za ročno in 
strojno obdelavo pločevine ter varnost
ni in varilni tečaj. Seminarja se lah
ko udeležijo člani kolektiva in tisti 
nečlani kolektiva, ki se nameravajo po 
končanem tečaju zaposliti v našem pod- . 
jetju. Prijave za seminar sprejema kad
rovsko socialna služba.

X X X

IZVOZ - Upravni odbor je na svoji če- . 
trti redni seji v sredo, 4. junija raz
pravljal med drugim tudi o poročilu zu
nanjetrgovinskega oddelka o izvozu v 
maju. Iz poročila je razvidno, da smo 
v omenjenem mesecu izvozili po vredno
sti za 236.144- dolarjev, dejanskih na
ročil pa je bilo za 473.065 dolarjev, 
medtem ko je znašal plan izvoza za maj 
291.800 dolarjev. Podatki o izvozu to
rej jasno kažejo, da plan izvoza v maju
ni bil izpolnjen. Plana nismo izpolni
li zaradi pomanjkanja delov za montažo 
motorjev za KHD in zaradi pozno prispe
lih delov za kolumbijska vozila, ki
nam jih dobavlja KHD. Mesečni plan iz
voza je bil tako izpolnjen le 81 od
stotno, letni pa 59 odstotno. Plan iz
voza za junij znaša po vrednosti 311*800 
dolarjev, dejanskih naročil pa je za 
294.240 dolarjev.

X X X

OBČNI ZBOR KRVODAJALCEV - Danes, v so
boto, 7. junija bo ob 19- uri v prosto
rih restavracije redni letni občni 
zbor krvodajalcev našega podjetja. Na 
zboru bodo pregledali enoletno delo 
aktiva in odbora v pretekli mandatni 
dobi. Izvolili bodo tudi novo vodstvo 
aktiva.

V našem podjetju je okoli 1000 krvoda
jalcev, kar pomeni, da je vsak peti ta- 
movec krvodajalec. V lanskem letu so 
bili na odvzemu krvi 774 krat in daro
vali nad 270 litrov krvi.

POČITNIŠKA PRAKSA ZA GIMNAZIJCE - Ke 
je bil center za izobrazbo prepozno o 
veščen o tem, da bodo tudi dijaki, k 
obiskujejo gimnazijo Tabor, Center i; 
pedagoško gimnazijo Maribor, opravljal'
14-dnevno počitniško prakso, jih niki 
kor ne more vključiti v redno počitnin*^ 
ko prakso, kot ostale dijake srednji
višjih in visokih šol. Zato se je ce 
ter za izobrazbo odločil, da bo za 
mnazijce organiziral prakso v učni 
lavnici, in sicer v dveh skupinah po 
dijakov. Prva skupina bo imela prakso 
od 7. do 19. julija, druga skupina 
od 21. julija do 2. avgusta. Starši, 
terih otroci obiskujejo omenjene gimfl 
zije, želijo pa,da bi ti obiskovali p 
so v našem podjetju, naj to sporočij 
centru za izobrazbo najkasneje do 
junija letos.
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P0DSLIT5V SPOMINČKIH UR - Naglo se 
ža čas, ko bomo podelili spominske 
članom kolektiva, ki so delali nepre 
njeno deset let v našem podjetju.V k£' 
rovsko socialni službi so s tem v zv1 
zi skorajda že opravili vse priprave 
Po preverjenih podatkih imamo letos 
165 jubilantov, od tega 62 žensk. J u t  
lanti bodo tudi letos dobili odlične 
ročne ure znamke HELVETIA.

Svečana podelitev spominskih ur bo 
sredo, 2..julija ob 17. uri v p r o s t o r i j  

restavracije. Vsak jubilant bo preje^r 
pismeno vabilo in kupon za pogostitev. 
Poskrbljeno je tudi za zabavo.
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TEKMOVANJA RIBIČEV - Jutri, v nedeljo.ji
8. junija se bodo pomerile v ribolovi), 
ekipe TAM, Elektrokovine in ribiškega 
društva Rače. V vsaki ekipi bo po 
set tekmovalcev. Športni ribolov bo tr! 
jal od 5,30. do 8,30. ure. Tekmovanje 
bo ob ,:novi jami” v Račah. Ljubitelj 
športnega ribolova, vabljeni!

X X X

IZREDNA S’-JA UPRAVNEGA ODBORA - V sobo' 
to, 14. junija bo izredna seja upravnf 
ga odbora. Na seji bodo poročali dire^ 
torji nekaterih sektorjev o ukrepih, 
so se jih lotile strokovne službe z* 
izboljšanje trenutne situacije v proi* 
vodnji. 0 tej izredni seji bomo še P1 
ročali!
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D.̂ LA ORGANOV U PRAVU Ali JA -V tem ted- 
je bilo delo centralnih organov 

Upravljanja našega podjetja izredno ži- 
vahno. Poleg redne seje je bila v tem 
W n u  tudi izredna seja upravnega odbo- 

î fa. in izredno zasedanje delavskega sve-
a .
,a izredni seji upravnega odbora,ki je 
°ila v torek, 17. junija,so člani uprav
nega odbora razpravljali o enotnem pro- 
S^amu za sanacijo trenutnega stanja v 
Proizvodnji, ki ga je dostavilo vodstvo 
Podjetja. Ta program je namreč zahteval
Upr vni odbor od vodstva podjetja na

1 efti izmed prejšnjih sej, z zahtevo, d& 
Posamezni sektorji nakažejo v tem pro-

Iframu konkretne predloge za rešitev tr6- ^tne situacije v proizvodnji. Vsi nam- 
vemo, da že od začetka leta zaosta

l o  za planskimi zadolžitvami in da' 
Proizvodnega plana in programa še ved- 
110 nismo izpolnili. Zaostanki v proiz

vodnji pa se iz dneva v dan še povečuje
jo.

Pravni odbor je bil prepričan,da bodo 
tem programu nakazane konkretne rešit-
6 z a izboljšanje trenutnega stanja v 
^oizvodnji, vendar je v razpravi ugoto
vi, da je predloženi program preveč 
^Plošen in premalo konkreten. V celoti 
p je upravni odbor ugotovil, da so se 
lektorji sektorjev premalo potrudili 

izdelavi konkre>tiii]î j>;r.jad_logov za re- 
'pitev"'ti*enntne—situacije v proizvodnji

ugotovitve je upravni 
naslednje sklepe:

Or

îv, 
e

'̂ Qde na navedeno 
sprejel
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Sprejme se predlagano poročilo ozi
roma program vodstva podjetja za sa
nacijo trenutnega stanja v proizvod
nji, vendar s pripombo, da predlagani 
Program ni takšen, kot ga je zahteval 
upravni odbor, kajti v njem niso na
kazane konkretne naloge strokovnih 
služb za izboljšanje stanja v proiz
vodnji.

Upr avni odbor v celoti podpira tiste 
predloge v programu, ki nakazujejo iz
boljšanje v proizvodnji, vendar zahte
va, da mora potekati proizvodnja žr>

Leto VI/13

ob koncu avgusta po planu; v naslednjih 
mesecih pa moramo nadomestiti zaostanke 
iz prejšnjih mesecev. Skratka, upravni 
odbor zahteva od vseh organizatorjev pro
izvodnje in od vodstva podjetja, da mo
rajo z vsemi močmi skrbeti za izpolnitev 
letošnjih planskih zadolžitev v proizvod
nji.

3. Upravni odbor odločno zahteva od gene
ralnega direktorja, da ukrene vse,kar 
je potrebno, za pravočasno izvršitev 
letošnjih planskih zadolžitev.

4-. Kot vedno doslej, bo upravni odbor tu
di v bodoče dosledno zasledoval meseč
ni potek proizvodnje, še posebej pa bo 
zahteval dosledno izpolnjevanje svojih 
sklepov. Ge posamezniki ne bodo pravo
časno in dosledno izpolnjevali sklepov 
organov upravljanja, bo upravni odbor' 
pričel izvajati ustrezne ukrepe. Uprav
ni odbor se namreč ne more več zadovo
ljiti le z obljubami in lepimi beseda
mi posameznih strokovnih služb oziroma 
‘ijihovih predstavnikov, temveč zahteva 
od njih konkretna dejanja, to je nor
malni potek proizvodnje in pravočasno 
izpolnitev planskih zadolžitev.

0 nekaterih podrobnostih s te izredna-^s«- 
je upravnega odbora bomo poročali v na
slednji številki— našega. uglasila.

IZREDNA AFmIA-E&I.AVSK3GA SV3TA je bila v 
_sredo, 18. junija. Na seji so razpravTj-a^-
li o poročilu finančnegar-sektorja, v ka
terem ta predlaga nekatere spremembe v 
zvezi z oddajo zemljišča za gradnjo garaž 
v družinskem naselju TAK na Teznem. Te’ 
spremembe terjajo veljavni zakonski pred
pisi, po katerih je pooblaščena oddajati 
gradbena zeuljišča le občinska skupščina. 
Zaradi tega je tudi delavski svet spreme
nil svoj sklep, ki ga je sprejel na 6. 
rednem zasedanju 26. novembra lani. Novi 
sklep delavskega sveta se glasi:
- zemljišče za gradnjo garaž v družinskem 

naselju TAM na Teznem se odstopi skup
ščini občine Maribor proti plačilu 10' 
din za kvadratni meter. Skupščina obči
ne Maribor pa naj na licitaciji proda

h      -—  ---
Vesti 1/  TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na t d .  St. 2*4 Urednik Adi 7-unec



to zemljišče, in sicer po ceni, ki naj 
ne bi bila višja od 20 din za kvadratni 
meter. Zemljišče se mora prodati izključ
no našim članom kolektiva, ki stanujejo 
v tem naselju.

Tako je naše podjetje odstopilo skupšči
ni občine Maribor 172 gradbenih pcrcel 
oziroma 2752 kvadratnih metrov zemljišča, 
na katerem si bodo gradili garaže naši 
člani kolektiva.

V sredo, 10. junija je bila tudi REDNA 
SEJA UPRAVNEGA ODBORA. Na seji so raz
pravljali predvsem o proizvodni proble
matiki. Iz ustreznih poročil so ugotovi
li, da smo v času od 9.do 14.junija izde
lali 105, vskladiščili pa 74 vozil.V ted
nu poročanja smo prodali 87 vozil.Dnevni' 
popreček izdelanih vozil je še vedno pre
cej nižji od planiranega. Zadnji podatki
o proizvodnji.kaže jo, da zaostajamo za 
planom za več kot 250 vozil .Nobene ga upa
nja ni, da bi izpolnili plan proizvodnje 
v tem mesecu.

X X X

SEMINAR ZA SAMOUPRAVLJAVCE - V centru za 
izobrazbo se je pred dnevi pričel krajši 
seminar za člane nekaterih komisij pri 
svetih delovnih, poslovnih in obratnih 
enot. Seminarja se udeležuje 123 članov 
komisij za varstvo pri delu, 215 članov 
komisij za delovna razmerja in osebne 
dohodke ter 169 članov komisij za var
stvo delovnih dolžnosti. Program seminar
ja je prilagojen vlogi in delu omenjenih 
komisij, tako da se bodo člani posameznih 
komisij na seminarju seznanili z značil
nostmi dela teh komisij v našem podjetju.

V torek, 24. junija pa se bo pričel tudi
15-urni seminar za novoizvoljene člane 
delavskega sveta in upravnega odbora ter 
za predsednike svetov delovnih.,poslovnih 
in obratnih enot. Na seminarju se bodo 
novoizvoljeni člani organov upravljanja 
podrobneje seznanili s samoupravno zako
nodajo in pozitivnimi zakonskimi predpi
si, z ustvarjanjem in delitvijo dohodka 
in osebnega dohodka, z vsebino dela de
lavskega sveta, z nalogami svetov delov
nih, poslovnih in obratnih enot, s samo
upravno odgovornostjo in drugim.

X X X

PRAKTIKANTI - V ponedeljek, 16. junija""̂ \ 
je pričelo počitniško prakso v našem pod
jetju 89 praktikantov iz srednjih,višjih ' 
in visokih šol. Na praksi bodo en mesec. 
Prakso bodo opravljali predvsem v proiz
vodnih delovnih enotah. Za ta čas bodo 
dobili denarne nagrade v višini od 120 
do 240 dinarjev.

PREUREDITEV LINIJE ZA MONTAŽO MENJA Ufi 
NA MOTOR - Vzdrževalni obrati bodo v 
kem pričeli preurejati v oddelku mon' 
linijo za montažo menjalnika na motor, 
ureditev te linije je bila nujna zaradi1 
žavnega transporta motorjev iz preizkužj 
nice motorjev na montažno linijo menjal’ 
Načrt za preureditev omenjene linije sol 
delali tehnologi iz TPP skupaj" z vodst'
montaže. Načrt je temeljito obdelal ifl 
polnil tudi oddelek za perspektivni ra 
podjetja. S preureditvijo sedanje li: 
za montažo menjalnika na motor bo sodo 
rešen transport motorjev iz preizkušev 
ce motorjev na omenjeno linijo. P r e u r e d  

linije bo veljala okoli 7 milijonov sts 
dinarjev.

X X X
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NOVA STROJNA OPREMA - Do danes jo pri:
lo v naše podjetje 87 obdelovalnih s
jev in naprav, ki smo jih kupili s 
stvi iz mednarodnega kredita. Največ n(1 
strojne opreme je namenjene za karosef1 
in sicer 23 obdelovalnih strojev in vs< 
nih agregatov. Večino strojev smo kup
v Zahodni Nemčiji. Od 87 prispelih obdf*11
valnih strojev jih 71 že redno obratu
V oddelku za perspektivni razvoj podj e 
pravijo, da bo zadnji stroj iz tega ki” 
ta prispel v oktobru letos. Dosedanji 
hod strojev poteka več ali manj . po pls 
oziroma po predvidenem mrežnem diagra^1-
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OBVESTILO SLUŽBE ZA R'•KREACIJO - RekreS 
cijska služba obvešča vse tiste člane 
lektiva, ki si bodo sami organizirali 
tovanje na morju, v planinah ali v tof 
cah, da morajo po povratku z letovanj], 
predložiti rekreacijski službi potrdil01 
letovanju. Iz potrdila mora biti razvidi 
ime in priimek ter rojstnl._poda.tki uprf- 
čencev do regresa, datum in kraj letoV^ 
nja, naziv organizacije, kjer so leto< 
in cena penziona. Potrdilo mora biti 
gosano z ustreznim žigom in podpisano 
pooblaščene osebe letovišča. Posebej iA
biti priloženo tudi potrdilo 
stare nad 15 let, ki se redno 
tovali pa so skupaj s starši.

za otroK
šolaj o,

H

X X X

NOVA JEDILNICA - Vse kaže, da so gradb^ 
dela za novo jedilnico v drugem sanitar11 
objektu v zaključni fazi. V prihodnje®1 
tednu bodo namreč vzdržev, lni obrati z5
li nameščati notranjo opremo, ki je 
prispela v podjetje. Tako se bodo konci* 
le uresničile večletne želje delavcev pc 
sodobno urejeni jedilnici.
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Č1T0 IZPOLNITEV MESEČNEGA PLANA - tCo' 
upravni odbor na svoji prvi redni se- 
v tem mesecu razpravljal o proizvod- 
v juniju, je iz ustreznih poročil 
^ovil,da smo v omenjenem mesecu konč
ke izpolnili mesečne planske zadol- 
ve. Plan montaže za junij je bil 510 
U, dejansko pa je bilo izdelanih 526, 

tkanih pa 522 vozil. V juniju smo to- 
prvič letos izpolnili oziroma pre

pihi mesečni plan proizvodnje. Ne gle- 
to pa še vodno zaostajamo za let

anj Planom proizvodnje, in sicer za več 
r 250 vozil. Zadnji podatki o proiz- 
d ^ i  nam kažejo, da se je stanje v pro- 
u f°^nji le premaknilo na bolje, kar je 
e kakor razveseljivo, obenem pa je že 
r«' tudi skrajni čas, kajti zaostanek ne
slanih vozil v prvem polletju lotos 
tako velik, da že sedaj terja velike 

od delavcev v montaži v prizade
tih, da bi nadomestili zamujeno.

Proizvodnem planu za julij bodo mora- 
v montaži montirati 4-20 vozil in ša- 
>ii po operativnem programu pa 4-87 vozil 
asij. Planske zadolžitve za julij 

Cer niso pretirane, vendar pa moramo 
°stevati še zaostanek neizdelanih vo-
i iz prejšnjih mesecev. Toda kljub vsem 
^Vam, ki so trenutno v proizvodnji,
3̂o v montaži, da bodo te težave v
“tkem premagane in da se bo normalizi- 

stanje v proizvodnji.
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% D A  ZA NAJ LEPŠI JAVNI NASAD - V pe-
i 27. junija je bil občni zbor horti- 

j‘lturnega društva Maribor, na katerem 
\ foed drugim govorili o posebni nalogi 
^Štva, pri ohranitvi sedanjih zelanih 
'Vl>šin v mestu. S temi prizadevanji je 
|sUo povezana tudi vsakoletna akcija 
u§tva za polepšanje mesta s cvetjem
1 Zelenjem. V ta namen je organizirano 

posebno tekmovanje. Tako so na obč- 
A  zboru podelili nagrade za najboljše 
3Pehe, dosežene v letošnjem tekmovanju. 
3ti nagrajenci je tudi naše podjetje, in 
lcer smo dobili nagrado in priznanje za

Leto VI/14-

najlepši'javni nasad in za lepo urejen 
park v tovarni in njeni okolici. Ta nagra
da nam je nedvomno velika spodbuda pri skr
bi za vzdrževanje zelenih površin v podjet

ja ..........
X X X

ZAPOSLILI SMO NOVE SODELAVCE - V kadrovsko 
socialni službi so pred dnevi sprejeli v 
začasno delovno razmerje 116 absolventov 
šolskega centra pri TAM, ki so letos uspeš
no končali triletno šolanje. To so predvsem 
absolventi, ki jih je štipendiralo naše pod
jetje. Največ novosprejetih delavcev se je 
zaposlilo v delovnih enotah 20, 21, 22 in
23. Vsi novosprejeti delavci so zaposleni 
za določen čas, in sicer do konca tega le
ta. Ob koncu leta se bodo namreč delovne 
enote, ki zaposlujejo absolvente, dokončno 
odločile, koliko absolventov bodo sprejele 
v delovno razmerje za nedoločen čas. Odloči
le se bodo tudi, katere absolvente bodo ob
držale .

V delovnih enotah, kjer delajo mladi novo
sprejeti delavci iz IKŠ, pravijo, da bodo 
ob koncu leta, ko se bodo odločali o tem, 
katere delavce bodo sprejeli za nedoločen 
čas, upoštevali predvsem disciplino delavca 
na delovnem mestu, njegovo strokovnost in 
marljivost pri delu.

X X X

IZVOZ V JUNIJU - Iz poročila zunanjetrgovin
skega oddelka .o izvozu v juniju, ki ga je 
obravnaval uprcivni odbor na'zadnji rodni so
ji, je razvidno, da smo v omenjenem mesecu 
izvozili po vrednosti za 376.159 dolarjev, 
dejanskih naročil pa je bilo za 29 -̂. 240 do
larjev, medtem ko je znašal plan izvoza za 
junij 311.800 dolarjev. Mesečni plan izvoza 
je bil tako izpolnjen 121 odstotno, letni 
pa 71 odstotno.

Plan izvoza za julij znaša po vrodnosti 
70.000 dolarjev, naročil pa je že za 
257.286 dolarjev. Zadnji podatki o izvozu 
kažejo, da so je izvoz precej izboljšal.

ir. TAM i/daja informativna služba TAM vsako d :ago  soboto. Vte novice sooročslte n« tel. I t. 2M. Urednik Adi Žunec.



SESTANKI ODDELKOV ZVEZE KOMUNISTOV - V 
prejšnjem tednu so bili v našem podjetju 
sestanki oddelkov zveze komunistov. Na se
stankih so člani zveze komunistov raz
pravljali o sklepih mestne konference zve
ze kor. .mistov, ki zadevajo uspešnost re
organizacije ZK v Mariboru. Ti sklepi nam
reč poleg ostalega zadolžujejo organizaci
je ZK, da morajo obravnavati sprejete skle
pe in ugotoviti, kaj je potrebno spremeni
ti v lastni organizaciji, ds bo delovanje 
zveze komunistov uspešnejše.

Vsebino sklepov mestne konference so pri
merjali z razmerami v našem podjetju. V 
razpravah so se dotaknili tudi nekaterih 
vprašanj o dosedanjem delu organizacije 
zveze komunistov v našem podjetju. Ugoto
vili so, da je bilo delo organizacije zve
ze komunistov v podjetju dokaj uspešno. 
Grajali so lo tisti del članov, ki zelo 
neredno obiskujejo sestanke oddelkov zve
ze komunistov. Po izredno živahnih razpra
vah so člani zveze komunistov sprejeli 
naslednje sklepe:

1. Člani zveze komunistov morajo skrbeti 
za nadaljnje utrjevanje nove vloge zve
ze komunistov v našem podjetju, in si
cer prek oddelkov, konference in komi
sij. pri konferenci zveze komunistov 
TAM;

2. Komunisti morajo še naprej intenzivno 
sodelovati pri izdelavi dolgoročnega 
programa razvoja našega podjetja,še po
sebej sedaj, ko se odločamo za novega 
poslovnega partnerja oziroma za nov 
proizvodni program;

3. Z ozirom na možnosti, ki jih daje XV. 
amandma zvezne ustave, ki določa delo
vanje organov upravljanja v delovnih 
organizacijah, se morajo člani zveze 
komunistov v našem podjetju zavzemati 
za takšne nove oblike in vsebino dela 
organov upravljanja, ki bodo najbolj 
ustrezale našim pogojem dela;

4. V bodoče je nujno potrebno večje sode
lovanje s člani zveze komunistov na te
renu, in sicer v terenskih družbenopo
litičnih organizacijah, društvih in 
krajevnih skupnostih.

X X X

NAGRAJENI ŠOFERJI - Propagandni odsek na-
šoga podjetja je v času od 1. aprila do
30. junija letos nagradil skupno 46 šofer
jev, ki so prevozili 200.000 in več kilo
metrov brez generalnega popravila. Nagra
jeni šoferji upravljajo vozila TAM 4500,

TAM 5000, TAM 4500 HS, avtobuse A 3000 
AS 3500. Vsi šoferji so dobili za nagra1* 
ročne ure znamke ;:Darwil", dobili pa 
tudi diplome in značke.*

X X X

I

Z ZASEDANJA DELAVSKEGA SVETA - V sredo, 
julija je bilo drugo redno zasedanje de 
skega sveta našega podjetja. Na zasedal 
so razpravljali o perspektivnem razvoju
o proizvodni problematiki in o ukrepi* 
upravnega odbora za izboljšanje trenut* 
stanja v proizvodnji.

[Poročilo o perspektivnem razvoju podjê
( je podal generalni direktor Stojan Perb* 
dipl. inž.. V poročilu je nakazal persp1" 
tivni razvoj podjetja od 1970. do 1975* 
ta. Po dveurni razpravi je delavski sv' 
potrdil predlagano poročilo in sklenil, 
naj to poročilo rabi kot osnova za izde 
vo elaborata perspektivnega razvoja naS( 
podjetja, ki mora biti izdelan do oktoW 
letos. Do takrat bodo tudi znani vsi 
trebni podatki za izdelavo tega elabors 
obenem pa bo tudi znano, kdo bo naš bod! 
licenčni partner.

Ko so razpravljali o problematiki v pr0‘ 
vodnj i in o ukrepih upravnega odbora 
izboljšanje trenutnega stanja v proisv' 
nji, so člani delavskega sveta podprli 
zadevanja upravnega odbora in ukrepe, 
jih je ukrenil za normalizacijo proizvo1 
nje.

Zaradi nesklepčnosti, do katere jo žal 
šlo med zasedanjem, je delavski svet n*1 
ljeval zasedanje v četrtek, 3. julija
10. uri. V nadaljevanju zasedanja so r 
prsvljali o ugovorih članov kolektiva 13 
per delitev kreditnih sredstev za indiv 
alno gradnjo in o internem pravilniku Z 
delitev osebnih dohodkov, ki ga je pre<J 
galo vodstvo montaže.

Podrobneje bomo poročali o tem zasedanj 
prihodnji številki našega glasila.

X X X

PREMESTITEV CEVARNE - V karoscrnici b° 
vzdrževalni obrati v kratkem pričeli p* 
ščati cevarno iz sedanjih prostorov v 
hodni del tretjega objekta, to je tja,11 
je bil prizidek drugega proizvodnega 0 
jekta. Istočasno bodo v starem delu pr1; 
nice začeli popravljati tla. Na površJ 
okoli 120 m tal bodo položili maso du> 
lit. Prebelili bodo tudi stare prosto^ 
pres rnice in uredili razsvetljavo.
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PROIZVODNJA - v sredo, 16. julija je bi
la 10. redna seja upravnega odbora, na 
kateri so med drugim razpravljali tudi o 
Proizvodnji v Sasu od 7. do 12. julija.
Iz ustreznih poročil so ugotovili, da je 
Hlo v Sasu poročanja izdelanih 132,

,^skladiščenih 77 in prodanih 87 vozil.
P‘ Kumulativno smo v tem mesecu izdelali 
194, prodali pall8 vozil. V montaži so 
 ̂omenjenem času montirali na prvi lini
ci 102 šasiji ali poprečno 17 šasij dne- 
vr.o, na drugi liniji pa 113 vozil ali po
prečno 13,83 vozil na dan. Dnevni popre- 

izdelanih vozil v montaži se je si
cer nekoliko povečal, vendar še vedno ni 
eoso gol planiranega. Precej se je pove
dalo tudi število nedokončanih vozil, 
f̂ciko je v montaži v nedokončani proizvod
nji že 267 vozil. Organizatorji proizvod
njo pravijo, ia je število nedokončanih 
Vozil v montaži sicer zaskrbljujoče, 
vendar napovedujejo, da se bo to število 

onca mescca precej zmanjšalo, saj je 
Prispelo 'r teh dneh precej kooperantskih 
^elov, s katerimi bodo lahko izpopolnili 
Nedokončana vozila.

h«

X X X

^  VEDNO TEŽAVE £ KOOPERANTI - Ko je u- 
Pravni odbor na eni izmed zadnjih sej v 
tem mesecu razpravljal o problematiki v 
Proizvodnji, je iz poročila nabavnega 
°ddelka, ki ga je podal ustmeno vodja 
nabave Savo Vizjak, ugotovil, da imamo 
se vedno težave v proizvodnji zaradi ne
pravočasnih dobav nekaterih kooperant
skih delov in surovin. Dobave surovin so 
SQ sicer v zadnjih mesecih izboljšale za 
°koli 80 odstotkov, vendar še vedno ne 
Zadostujejo potrebam v naši proizvodnji, 
^-d'najbolj kritičnimi dobavitelji so že- 
'ezarna Jesenice, železarna Ravne, žele- 
^arna^Štcro, kovaška industrija Zreče, 
®slt Črnomelj, Titan Kamnik, tovarna 
glinico in aluminija Kidričevo, Maribor- 
ska livarna, Metalna, TŽV !iBoris Kidrič1', 

uj Ikarus Zemun, Teleoptik Zemun, RIZ Za- 
Sreb, Sidrna Ptuj, TAP Ptuj in EMO Celje.

Leto VI/15

Upravni odbor je še ugotovil, da bo si-’ 
tuacija v proizvodnji kritična še ta me
sec, predvsem v montaži. Nekatera od na-‘ j 
vedenih podjetij so nas že vnaprej opozo
rila, da ne bodo mogla dobaviti vseh po
trebnih surovin, ki jih potrebujemo za 
redno in nemoteno proizvodnjo. Kljub te
mu pa v nabavnem oddelku zatrjujejo, da 
bodo storili v prihodnje vse, kar je v * 
njihovih močeh, da bo proizvodnja poteka
la nemoteno.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN MOTORJEV - Upravni odbor je na zadnji 
seji razpravljal tudi o izpolnitvi plana 
rezervnih delov in motorjev v prvem pol
letju letos. Iz poročila priprave dela je 
ugotovil, da smo izpolnili plan rezervnih 
delov 105,4-9 odstotno, plan rezervnih mo
torjev 82,5̂ - odstotno in plan agregatnih 
motorjev 124,24 odstotno.

  X X X

OTVORITEV NOVE JEDILNICE - Nova jedilni
ca v drugem sanitarnem objektu, na kate
ro že nostrpno čakamo, bo, kot vse kaže, 
izročena namenu v petek, 1. avgusta. V 
novi sodobno urejeni jedilnici je 224 
sedežev. Zmogljivost nove jedilnice je 
tolikšna, da lahko v pol ure postrežejo 
500 delavcev. Nova jedilnica bo precej * 
razbremenila sedanjo jedilnico, ki je i- 
mela premajhne zmogljivosti, obenem pa 
se bo vidno izboljšal tudi družbeni stan
dard naših delavcev.

X X X

ODHODI AVTOBUSOV IZ REKE V OKIŠALJ - 
Precej članov kolektiva, ki bodo letos 
letovali v Omišalju, se je zanimalo za 
odhode avtobusov iz Reke v Omišalj, zato 
objavljamo, da peljejo avtobusi iz Roke 
v Omišalj vsak dan ob 6., 8., 12,45., 
14,15, in 18.uri.

X X X

OB DNEVU VSTAJE SLOVENSKEGA LJUDSTVA, 22. 
JULIJU, ISKRENO ČESTITAJO VSEM ČLANOM KO
LEKTIVA SAMOUPRAVNI ORGANI, DRUŽBENOPO- " 
LITIČNE ORGANIZACIJE IN VODSTVO PODJETJA.

Vesti iz TAM izdaj V>rmativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. St. 284. Urednik Adi fcunec.



PROIZVODNE TEŽAVE V KOVAČNICI - Svet 
delovne enote kovačnice je na svoji drugi 
redni seji v četrtek, 3• julija letos 
med drugim razpravljal o proizvodni pro
blematiki. V razpravi so člani sveta u- 
gotovili, da kovačnica trenutno zaosta
ja za mesečnim planom. Vzrok za to je 
predvsem povečanje planskih zadolžitev 
v letošnjem letu, še posebej v dopust
niških mesecih. Večje planske zadolžit
ve pa tudi veliko bolj obremenjujejo 
nekatera kladiva. Zaradi tega se je po
večalo nadurno delo, v porastu pa je tu
di število staležnih dni. Z ozirom na to 
so člani sveta menili, da bi kazalo po
večati število produktivnih delavcev.
Za nedoločen čas nameravajo zaposliti 8

kvalificiranih kovačev, za določen čas 
pa 4 nekvalificirane delavce.

Svet kovačnice je razpravljal tudi o o- 
sebnih dohodkih regijskih delavcev. U- 
gotovili so, da so letos režijski de
lavci neprimerno bolj obremenjeni z de
lom zaradi povečanih planskih zadolžitev, 
da pa so njihovi osebni dohodki enaki 
ali pa oelo manjši kot lani. Skratka, 
režijski delavci so celo izjavili, da 
zaradi neprimernih nizkih osebnih do
hodkov, v primerjavi s produktivnimi 
delavci, niso več pripravljeni delati 
za takšne prejemke in razmišljajo o tem, 
da bi se zaposlili v drugih pcdjetjih.

V kovačnici, pravijo, da je v obdobju, ko 
s polnim tercpon uvajajo v proizvodnjo 
moderne,]'še tehnološke postopke, nujno 
potrebno ustrezno urediti tudi nagra
jevanje delavcev. !' ̂ rebiten odhod neka
terih rezijskih delavcev lahko povzroči 
precejšnje težave, saj dosežejo novo- 
sprejeii delavci za*. adi specifičnosti 
utopnegr kovanja plinarno strokovno u- 
sposobljenout šele po daljšem obdobju.

Dejstvo jo, da razpravljajo o nizkih o- 
sebnih dohodkih regijskih delavcev tudi 
v ostalih delovnih enotah.

OBVESTILO REKREACIJSKE SLUŽBE - Rekrea
cijska služba ponovno obvešča vse tiste 
člane 1 >1 ktivn, ki. so si sami organizi
ral.- letovanje, d? T.crajo po povratku 
predložiti rekreacijski službi potrdilo
o letovanju. Iz potrdila mora biti raz
vidne ine in pr j irok ter rojstni podatki 
upraviSencev Jo regresa, datum in kraj 
letovanja, naziv .'imunizacije, kjer so 
letovali, ir. cena penziona ali campira- 
nja. i1 podatki so potrebni za obračun

H
letovanja. Potrdilo mora biti žigosano^ 
ustreznim žigom in podpisano od pooblaš 
čene osebe letovišča. K potrdilu mora t 
ti priložena tudi prijavnica o letovan 
potrjena od vodje oddelka. Posebej mord* 
biti priloženo tudi potrdilo za otroke L 
'Stare nad 15 let, ki se redno šolajo, 
letovali pa so skupaj s starši.

Rekreacijska služba še obvešča vse člat 
kolektiva, da v prihodnje ne bo več po' 
srodovala cenenega nakupa camping opreiij

\

s:

X X X
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POČITNIŠKA KOLONIJA - Občinska zveza pf» 
jateljev mladine Maribor obvešča člane 
kolektiva, da ima še nekaj prostih mes* 
v otroški počitniški koloniji v Poreču 
in sicer v času od 22, julija do 3- a vi' 
sta, od 2. avgusta do 14. avgusta in o< ̂ 
13. avgusta do 25* avgusta letos, Oskr' 
za 12 dni za onega otroka velja 205 di‘ 
narjev, vožnja v obe smeri pa 45 dinar 
Otroci bodo potovali z viakom do Pazin^, 
naprej pa z avtobusom.

V otroško počitniško kolonijo sprejema; 
vse šoloobvezne otroke od 1. do 3. râ j 
reda, pa tudi ciste, ki bodo začeli ob 
skovati osnovno šolo letos v jeseni. .^

Starši, ki nameravajo vpisati svoje o- 
troke v kolonijo, naj to storijo čimpr® 
Prijave sprejema občinska zveza prijaj, 
jev mladino Maribor vsak dar, razen solft 
to, od 7. do 14. ure in vsako sredo pol
poldne od 15. do 17. uro.

r X X X c
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OBISKI IN SKSrd-tolJ?: -■ V prvi polovici 
letošnjega lota ;je obiskalo našo podjer 
okoli 3 * 5 0 0  obiskovalcev, kar je precej* 
več kot lanske l°tc v enakem obdobju, 
di lotos j3 bilo poč obiskovalci najv* 
učencev is strokovnih ;2, predstavnih 
družbenopolitični.]:. " "gani^acij in olafl1 
samoupravnih orpancV: V.ii v del«? Senci $\ 
se pohvalno izrazili o organizaciji do' 
v posameznih obratih, o t^-nolobki di# 
plini in čistoči v podjetju. Precej pv 
hval je bilo izrečenih tudi na lopo us s 
jcno okolje, predvsem pr j , \odu v podj 
tje. Skratka, vsi obiskovalci, hi si o 
gledajo našo podjetje. obhajajo'zr.dovol 
in z lepim mnenjem iz podjetje. Da bi 
lo tako tudi v bodoče, moramo skrbeti 
naproj za lep videz pedjo tja in njeno-* 
okolja.
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isEJE UPRAVNEGA ODBORA - v sredo,30.ju- 
* ta je bila 12. redna seja upravnega ' 
^ra, na kateri so najprej razpravlja- 
0 poteku proizvodnje v času od 21. do 
julija. Ugotovili so, da je bilo v ’ 

jhiu poročanja izdelanih 73,vskladišče- 
120, prodanih pa 134 vozil.

penjenem času so v montaži montirali 
1( Prvi liniji poprečno 13,6 šasij na ' 

na drugi liniji pa poprečno 11,6 vo- 
3, • Dnevni popreček izdelanih vozil je 
.ifjjŠi od planiranega. Vzrok za tako ma- 
Število izdelanih vozil v montaži je 

iskati predvsem v nerednem dotoku 
°vin za proizvodnjo. Kljub temu pa 
5vijo v montaži, da bodo proizvodni 
ltl za julij, ta je 435 vozil, izpolnili.
*
^vni odbor je razpravljal tudi o ana- 

■Dj‘l osebnih dohodkov delavcev z višjo' 
Hsoko izobrazbo,ki jo je izdelal fi- 
l̂ni sektor. Po nekajurni razpravi so 
^i upravnega odbora takole sklepali?

Navedena analiza je le del kompleksne 
^alize o gibanju osebnih dohodkov v 
^ašem podjetju.

^ključki te analize so sprejemljivi 
pod pogojem, da se v njej upošteva, 

Poleg delavcev z višjo in visoko iz
obrazbo, tudi vse ostale kategorije de
lavcev v podjetju.

o našem podjetju smo dosedaj vse pre- 
eiĵ lo uporabljali možnosti, ki jih do-̂  
‘J-°ča pravilnik o delitvi osebnih do
godkov, po katerem bi naj pomenili 
K1 °sebni dohodki delavcev dejansko re- 
^ltat njihovega dela.

^lede a to, da v analizi ni predloga' 
tem, kdo in kako naj izvede novo mo- 

tebitno delitev osebnih dohodkov, 
'Pravni odbor o tem vprašanju ni mogel 
sPrejeti konkretnejšega sklepa.

^Pravni odbor bo dokončno odločal o po- 
'1 J-tiki delitve osebnih dohodkov v na- 

podjetju v mesecu septembru,do ta- 
^at pa mu mora vodstvo podjetja pred- 

y l °Žiti kompletno analizo o delitvi 
^sbnih dohodkov, seveda s konkretni
mi predlogi. ___

.n1
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NOVI AVTOBUSI ZA MESTNI PROMET - Podjetje 
Avtobusni promet Maribor je pred kratkim' 
podpisalo pogodbo z našim podjetjem za na
kup 16 avtobusov znamke Deutz za mestni 
promet. Šasije za te avtobuse bomo uvozili 
od našega licenčnega partnerja, medtem ko ' 
bodo karoserije izdelali v podjetju Avtoka- 
roserija v Novem Sadu. Avtobusi bodo imeli' 
okoli 30 sedežev in 90 stojišč.V nove avto
buse bodo vgrajeni motorji s 170 konjskimi 
močmi. Podjetje Avtobusni promet Maribor 
bo dobilo nove avtobuse postopoma letos v 
septembru in oktobru.

X X X

NADURNO DELO - Strokovni svet je na eni iz
med svojih sej v juliju razpravljal o nad-' 
urnem delu oziroma o polurnem obveznem od
moru delavcev, ki delajo v podaljšanem de
lovnem času (nadurah). Po razpravi so bili 
sprejeti naslednji sklepi:

1. Po preteku rednega delovnega časa, ki 
znaša v našem podjetju 7 do 8 ur, je za 
vse delavce obvezen najmanj polurni od
mor, ki ni plačan. Delavci lahko prične
jo delati v podaljšanem delovnem času 
šele po odmoru in takrat tudi žigosajo 
prisotnost na delu. Če delavec žigosa ‘ 
karto za opoldanski počitek, mu mora ob
račun osebnih dohodkov odbiti 30 -minut 
od efektivnega časa prisotnosti.

2« Delavci, ki delajo na normiranih delih 
v podaljšanem delovnem času,dobijo pla
čane vso opravljene norma ure, ne prej
mejo pa 30 odstotnega dodatka za pol ure, 
če delajo več kot 2 uri v podaljšanem 
času.Le v primeru,ko delajo po dve uri 
v podaljšanem delovnem času ali do tri’ 
ure v kovačnici v nočni izmeni, prejme
jo za ves čas 30 odstotni dodatek. Pla
čan odmor imajo tudi drugi fizični de
lavci, ki morajo zaradi tehnološkega 
procesa dokončati začeto delo v eni uri 
v podaljšanem delovnem času.

0 teh sklepih strokovnega sveta je raz
pravljal tudi upravni odbor na zadnji 
seji in jih v celoti potrdil.

Vesti i* TAM i/.daja informativna sluiba TAM vsake drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. *«. 2M. Urednik Adi Žunec.



TAM POKROVITELJICA RAZSTAVE EDVARDA 
MUNCHA - Naše podjetje je prevzelo po
kroviteljstvo nad razstavo izbranih gra
fičnih del Edvarda Muncha, ki bo v krat
kem v Mariboru. Razstavo prireja umet
nostna galerija Maribor skupaj z Muncho
vim muzejem iz Osla. Munchova grafična 
dela bodo prvič razstavljena v Jugosla
viji. Za Maribor bo ta razstava nedvomno 
pomenila prvovrsten kulturni dogodek.Na
še podjetje bo prvič pokrovitelj tako 
pomembne kulturne prireditve.

X X X

DOSEŽENI IN IZPLAČANI OSEBNI DOHODKI - 
Ko je upravni odbor na eni izmed zadnjih 
sej razpravljal o doseženih in izplača
nih osebnih dohodkih v prvem polletju 
letos in o doseženih in izplačanih oseb
nih dohodkih v juniju, je iz poročila fi
nančnega sektorja ugotovil, da izplačani 
osebni dohodki niso v skladu z vloženim 
delom in realizacijo.Vzrok za to je tre
ba iskati v dosedanjem načinu izračuna
vanja presežka osebnega dohodka, na ka
terega občutno vpliva 101. člen pravil
nika o delitvi dohodka. Upravni odbor je 
menil, da dosedanji način izračunavanja 
presežka osebnega dohodka ne spodbuja 
zaposlenih za izpolnjevanje planskih za
dolžitev. Z ozirom na to je upravni od
bor zahteval od vodstva podjetja, da 
spremeni način obračuna presežka osebne
ga dohodka tako, da bodo osebni dohodki 
dejansko rezultat vloženega dela, to je 
učinkovitosti proizvodnje in prodaje.

X X X

PREDLOG ZA POVIŠANJE ŠTIPENDIJ - Na 
predlog centra za izobrazbo in sektorja 
skupnih služb je upravni odbor na zadnji 
seji v juliju dal delavskemu svetu v 
razpravo in potrditev predlog za poviša
nje štipendij našim štipendistom na 
srednjih, višjih in visokih šolah.Po tem 
predlogu bi naj bile štipendije višje 
poprečno za 27 odstotkov. Dosedanje šti
pendije so znašale poprečno 3̂ +0 dinar
jev, po tem predlogu pa bi znašale v po- 
prečku 450 dinarjev. Povišanje štipendij 
je nujno, ker so v zadnjih dveh letih 
občutno porasli življenjski stroški.

r-. X X X

I NOVA JEDILNICA IZROČENA NAMENU - Včeraj,
I v petek, 1. avgusta je bila ob 9. uri 
izročena namenu nova jedilnica v drugem 
sanitarnem objektu. Ob otvoritvi nove so
dobno urejene jedilnice je govoril di
rektor sektorja skupnih služb Branko 
Crnkovič. Z ureditvijo nove jedilnice so

t
bil

se uresničile dolgoletne želje proizv 
delavcev, da bi dobili novo sodobno jel 
nico.

Sedaj, ko obratujeta obe jedilnici, bo 
mor samo ob 9* in 9»30. uri.

Več o otvoritvi in sami jedilnici bomo 
vorili v prihodnji številki našega glai

X X X

PROTEST PROTI SAMOVOLJI - Vest, da zvtošl 
izvršni svet ni uvrstil v predlog za m GA] 
je kredita pri mednarodni banki za iz » 
njo odseka slovenske hitre ceste Hoče-li&n 
in Postojna-Razdrto, je ogorčila vso >Vn 
vensko javnost. Nedemokratično odloČi^kl 
zveznega izvršnega sveta je obsodil ‘ien 
upravni odbor našega podjetja na svoji ><Se 
nji seji. Upravni odbor je menil, da 
ločitev nikakor ni v interesu poref ormi stg 
prizadevanj pa tudi ne v skladu z ekoJini 
skimi interesi celotne federacije. Z< »t\ 
upravni odbor odločno podpira vsa priJlgs 
vanja republiškega izvršnega sveta, P*[>e< 
stavniških organov in političnih org&fli. 
cij v Sloveni j i, ̂ ki se zavzemajo za i2^, 
njo hitre ceste Šentilj-Nova Gorica in , ' 
ponovno razpravo na zveznem izvršnem 1
o najetju mednarodnega kredita za g r a ^

t>v:
X X X

cest.

ki

MEDNARODNA REGATA MOTORNIH ČOT.NOV - Br<^ 
sko društvo ::Sidroi: bo priredilo v ned®, 
17. avgusta ob 9,30. uri na Mariborske*^ 
zeru veliko mednarodno regato motornih * 
nov. Tekmovalo bo okoli 50 domačih in t 
tekmovalcev. Vstopnina za to veliko špc^ 
prireditev velja 5 dinarjev. Vstopnice ^ 
ko dobite v rekreacijski službi. Za obip 
valce te prireditve je pripravljenih J 
lepih nagrad, med njimi tudi motorni

x x x  Q

PROIZVODNJA IN IZVOZ V JULIJU - Prva pf 
vica poslovnega leta je že mesec dni z*1 
mi, visoko in smelo zastavljenega proi2 
nega načrta pa žal še nismo izpolnili, 
kaj ne, smo že velikokrat slišali. Tû  
drugo polletje se je začelo z že znal1 
težavami, predvsem z nerednimi dobavami 
rovin za proizvodnjo. Proizvodni rezul^J 
v juliju nam kljub izpolnjenemu mese 
planu ponovno dokazujejo, da še vedno IJ' 
storili vsega za normalizacijo proizvo 
Neprimerno boljše stanje je na področji c 
voza. Plan izvoza za julij je znašal 7̂, 
dolarjev, naročil je bilo za 157-2C6 dd) 
jev, izvozili pa smo za 509*099 dolarJ 
Mesečni plan izvoza je bil tako izpoli1 
727 odstotno, letni pa 86 odstotno.

d: S
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rt KŠna bo bodoča oblika in vsebina dela 
i' banov upravljanja v tam? - v skladu s
51 • amandmajem zvezne ustave in XIII. 
'^andmajem republiške ustave morajo de- 
'Vne organizacije do 31« decembra letos 

^gladiti svoje statute z določili ome- 
‘)®nih amandmajev ter v njih določiti bo- 
L oblike in vsebino dela organov 
'Javljanja. Znano je namreč, da daje XV.
‘tavni amandma vse možnosti delovnim or

ganizacijam, da si poleg delavskega sveta 
^varijo oblikovno in vsebinsko takšne 

Li'gane upravljanja, ki najbolj ustrezajo’
^cifičnostim vsake delovne organizaci

ji.

j 1(li v naši delovni skupnosti že razprav- 
;v3amo na raznih ravneh o bodočih oblikah 
td* vsebini dela organov upravljanja, Š6 
^ebej pa je bila za to področje usta
vljena posebna koordinacijska skupina 
todi. Ta skupina je na podlagi analize 

•o^edanjega dela organov upravljanja 
iePed kratkim že izdelala nekatere nove 
jî ike in vsebino dela organov upravija- 
l Na v naši delovni skupnosti.Da bi se naš 
t^lektiv lažje odločil za bodočo obliko 
)0 -la organov upravljanja, je koordiriacij- 
tr>. skupina izdelala tri predloge. Po 

,i ̂ Vem predlogu bi naj ostala struktura 
pganov upravljanja nespremenjena, to je, 

Č^šna kot je sedaj, medtem ko bi naj po 
^gem predlogu upravni odbor zamenjal 
Poimenovani poslovni svet oziroma je v 

p*® predlogu dan poseben poudarek komisi- 
pri delavskem svetu. Tretji predlog 

24 predvideva "oliko ureditve organov 
Javljanja bre*. upravnega odbora oziroma 

delovnega sveta.

,D o bodočih oblikah in vsebini dela or- 
*nov upravljanja bomo poročali v prihod

ki številki našega glasila.

X X X

a^AJI TUJIH JEZIKOV - Center za izobra2- 
'J 0 obvešča člane kolektiva, da se bo pri- 
rl začetni tečaj nemščine in angleščine 
I'9dvidoma 10. septembra letos. Tečaj bo
0 avdovizuelni metodi. Namenjen je slu- 

r Celjem, ki si želijo pridobiti aktivno

znanje tujega jezika v razmeroma kratkem 
času. V centru za izobrazbo se bo v zim
skem semestru pričela tudi tretja in peta' 
stopnja nemškega jezika. Za omenjeni stop
nji je še nekaj prostih mest. Vse tečaje, 
ki bodo v novem kabinetu za učenje tujih 
jezikov v centru za izobrazbo, prireja in 
vodi zavod za tuje jezike Maribor. Tečaji 
bodo dvakrat tedensko v popoldanskih in 
večernih urah. Podje tje nudi slušateljem 
olajšave, in sicer bo krilo za prvo in 
drugo stopnjo 50 odstotkov šolnine, za 
tretjo stopnjo 70 odstotkov, za četrto in' 
peto stopnjo pa 90 odstotkov šolnine. Pri
jave za tečaj tujih jezikov sprejema cen
ter za izobrazbo vključno do 31. avgusta. 
Prednost pri vpisu v tečaj imajo tisti 
člani kolektiva, ki zasedajo takšna delov
na mesta, kjer se zahteva znanje tujega 
jezika.

X X X

PROIZVODNJA - V sredo, 13. avgusta je bi
la 14. redna seja upravnega odbora, na 
kateri so med ostalim razpravljali tudi o' 
poteku proizvodnje v času od 1. do 9« av
gusta. Iz ustreznih poročil so ugotovili, 
da je bilo v omenjenem času izdelanih 98’,' 
vskladiščenih 111, prodanih pa 97 vozil.
V času poročanja so v montaži montirali Aa 
prvi liniji 112 šasij ali poprečno 14 ša
sij na dan, na drugi liniji pa 76 vozil 
ali poprečno 9»5 vozil dnevno.

Dnevni popreček izdelanih vozil v prvih 
dneh avgusta je precej nižji od planira
nega. Vzrok za to je treba iskati predvsem 
v nerednem dotoku surovin za proizvodnjo. 
Kljub temu pa organizatorji proizvodnje 
pravijo, da bo proizvodni plan za avgust, 
ta je 460 vozil, izpolnjen, obstojajo pa 
tudi realne možnosti, da nadomestimo del 
vozil, ki so v zaostanku iz prejšnjih me

secev.

Po proizvodnem planu za avgust morajo v 
montaži izdelati poprečno 18,7 vozil na' 
dan. Poleg teh zadolžitev pa moramo raču
nati še na zaostanek neizdelanih vozil 
iz prejšnjih mesecev.

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočaite na tel. I t .  284. Urednik Adi 2unec



IZ DELOVNIH ENOT

LIVARNA - Analiza izmeta, ki so jo izde
lali pred kratkim v tej delovni enoti,je 
pokazala, da je izmet v zadnjem času ne
koliko porastel v primerjavi z enakim 
obdobjem lanskega leta. Povečanje izmeta 
v livarni je obravnaval tudi strokovni 
svet.Razlogov za povečanje izmeta je se
veda več.V prvi vrsti je treba upošteva
ti,da je livarna v zadnjem času zaposli
la precej novih sodelavcev, ki se šele 
uvajajo v delo. Na povečan izmet občutno 
vpliva tudi neprimerna kakovost surovin 
za proizvodnjo,kakor tudi poostreni kri
teriji kontrole. V livarni pravijo, da 
odstotek izmeta sicer še ni tako kriti
čen, vendar si bodo v prihodnje prizade
vali, da bo le-ta čim manjši.

MONTAŽA - Do sobote, 23. avgusta morajo 
v montaži sestaviti še okoli 95 šest- 
valjnih motorjev iz prvega naročila fir
me KHD. Po tem naročilu bomo izdelali za 
firmo KHD do omenjenega roka 800 šest- 
valjnih motorjev.

KAROS^RNlCA - Vzdrževalni obrati so pred 
dnevi pričeli premeščati cevarno iz se
danjih prostorov v zahodni del tretjega 
objekta, to je tja, kjer je bil prizidek 
drugega proizvodnega objekta.

ENERGETSKE POSTAJE - Po nekaj več kot 
treh mesecih je_sodelavcem v energetskih 
postajah ob pomoči elektro obrata Lončno 
le uspelo "osušiti” vodno postajo, ki je 
bila, kot smo že poročali, popolnoma po
plavljena. Kljub temu, da so bile vse na
prave v vodni postaji dalj časa prepušče
ne stihiji podzemnih voda, ne moremo go
voriti o materialni škodi. V energetskih 
postajah pravijo,da so vse naprave nepo
škodovane in sedaj zopet normalno obratu
jejo.

X X X

IZOBRAŽEVANJE SKLADIŠČNIKOV - Center za 
izobrazbo obvešča člane kolektiva,ki de
lajo v skladiščnih rlužbah, da je šola 
za blagovni promet Maribor odprla v le
tošnjem letu tri oddelke za izobraževa
nje odraslih,in sicer:

1. Večerno šolo za prodajalce in skla
diščnike. Pogoj za vpis jo končana osem
letka in zaposlitev v stroki. Kandidat 
ne sme biti mlajši od 18 let. Šola traja 
dve leti. Po končani šoli dobi kandidat 
naziv kvalificiranega delavca trgovske 
ali skladiščne stroke.

2. Večerno šolo za poslovodje in gla 
skladiščnike. Pogoj za vpis je usp* 
končana poklicna šola z zaključnim i! 
tom in najmanj dve leti prakse v skladi 
ni ali trgovski stroki. Sola traja dve 
ti. Po končani šoli dobi kandidat nazi1 
sokokvalificiranega delavca - poslovodi

3. Večerna šola za komercialne tehn1 
Pogoj za vpis je uspešno končana šola 
blagovni promet (trgovsko-vajeniška) 
dve leti prakse kot prodajalec ali s: 
diščnik. Kandidat ne sme biti mlajši 
18 let. Po uspešjao končani šoli dob 
kandidati naziv komercialnega tehnika.

Pouk v vseh treh oddelkih se prične J>lb 
septembra. Prošnje za sprejem sprejlih 
šola za blagovni promet Maribor, MladiHiz 
ska 14.

V

I

'AM
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X X X

POPRAVILO STR3HE - Splošno vzdrževanje 
pred kratkim pričelo ob pomoči zunad. 
izvajalcev popravljati streho nad gladin 
vhodom. Streha, ki je bila do sedaj po# 
ta z eternit ploščami, je namreč popolno 
ma dotrajala. Eternit plošče bodo s&k 
zamenjali s pocinkano pločevino,s katero 
so že pokrite tudi ostale strehe proiz^1 
nih objektov. Obnovljeno bo okoli 1000 
dratnih metrov strehe. ‘k

X X X  Jo
k

ŠPORTNO SREČANJE - Danes popoldne se b1 >0 
mladinci našega podjetja pomerili v nai®’ 
nem tenisu in odbojki z mladimi športu’ 
iz Vicenze-Italija. Tekmovanje bo na i 
ščih Zavoda "Stadion”. To športno sre ^ 
nje sodi v okvir mednarodnega, sodelova* U 
mladih na športnem področju. žc

i?
X X X  ^

PROSLAVA OB STOTI OBLETNICI GASILSTVA 11 
SLOVENSKEM - Jutri, v nedeljo, 1?. avgu! 
bo v Metliki centralna proslava ob 100- 
nici delovanja gasilske organizacije 
Sloveniji. Te pomembne svečanosti se 
udeležilo tudi 20 članov našega gasilsK6 
društva.

X X X

Bralce glasila "Skozi TAM" obveščamo,  ̂
bo izšla prihodnja številka glasila v s\ 
boto, 6. septembra zaradi rednega letfl̂  
dopusta glavnega in odgovornega uredni^
V soboto, 23. avgusta, ko bi naj izše' 
i:Skozi TAM:!, bodo izšle "Vesti iz TÂ
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’* AM-DEUTZ PRED PODPISOM POGODB" 0 DOLGO
ROČNEM SODELOVANJU - Generalni direktor 
AM Stojan Perhavc, dipl. inž.,je v sre- t 
l°, 20. avgusta na redni seji upravnega 
, 'ibora seznanil predstavnike samouprav- 
] lih organov in družbenopolitičnih orga
nizacij podjetja z vsebino zaključnih 
izgovorov s firmo Deutz, s katero bomč>
1 krotkem podpisali pogodbo o dolgoroč
na sodelovanju.

osnutku pogodbe so nakazana predvsem 
področja sodelovanja med TAM in Deutz, 
sicer poslovno-tehnično sodelovanje, 

^zširitev in modernizacija TAM ter pod- 
1 :°čje konstruktivne sodelave in nudenje
8 *chnične pomoči. Okvirni sporazum o tem 
^delovanju določa, da bo Deutz vložil za 
^zširitev TAM 8 milijonov DM. Sodelovanj e 
^d podjetjema bo predvsem v obojestran- 
sHh dobavah določenih delov za kamione, 
'Hobuse in motorje. Deutz se v osnutku 
Zgodbe tudi obvezuje, da bo naročil v 

po preteku troh let od podpisa te po
godbe za 15 milijonov DM motorjev letno. 
»Togodba bo veljala deset let. 0 osnutku 
Tanjene pogodbe bo razpravljal tudi de- 
^T^Vski svet TAM na svojem izrednem zase- 
'r̂ nju, ki bo v četrtek, 28. avgusta.V ko
likor bo delavski svet potrdil osnutek po- 
fodbe o dolgoročnem sodelovanju TAMrDeutz, 
i6 pričakovati, da bo pogodba podpisana 

v tem mesecu oziroma meseca septembra.

Ks X X X

'j N v n i  popreček iz d e l a n ih  v o z il  še vedno

‘I DOSEGEL PLANIRANEGA - Ko’ je upravni 
0(ibor na svoji zadnji redni seji v tem 
^secu razpravljal o proizvodnji v času 
^ 11. do 16. avgusta, je ugotovil, da 
ta bilo v tednu poročanja izdelano 131, 
Skladiščeno 54-, prodano pa 60 vozil. V 

& Cenjenem času so v montaži montirali na 
sj to*vi montažni liniji 122 šasij ali po- 
e^ečno 20,33 šasij dnevno, na drugi mon- 
 ̂̂ Žni liniji pa 98 vozil ali poprečno 
8' ̂  5 vozil na dan.Dnevni popreček izdela- 
< *ih vozil še vedno ni dosegel planirano- 
&. Za izpolnitev mesečnega plana, ta je

Leto V I/18

460 vozil, morajo v montaži izdelati do 
konca tega meseca še poprečno 17,2 vozili 
na dan.

X X X

OBNOVITEV LINIJE ZA OBDELAVO MOTORSKIH 
GREDI - V delovni enoti mehanska obdela
va 20-21 že več dni s polnim tempom obnav
ljajo linijo za obdelavo motorskih gredi.
Iz sedanje linije za obdelavo motorskih 
gredi bodo namreč izločili predvsem dotra
jale obdelovalne stroje z nizko produktiv
nostjo. Na novo linijo pa bodo namestili 
štiri nove obdelovalne stroje. Primerno 
bodo uredili tudi transportne poti. Nova 
linija bo izročena namenu predvidoma 15. 
septembra letos.

X X X

DELOVODSKA ŠOLA ZA ELEKTRIKARJE - Elektro
gospodarski šolski center Maribor namera
va odpreti letos večerni oddelek delovod- 
ske šole za elektrikarje. Pogoj za vpis je 
uspešno končana poklicna šola v elektro 
stroki in pet let prakse. Šola traja dve 
loti. Pouk bo 20 ur tedensko v popoldan
skem času. Po končani šoli dobi kandidat 
naziv visoko kvalificiranega elektrikarja.

Prošnje za sprejem sprejema elektrogospo
darski šolski center Maribor, Smetanova 6, 
Podrobnejše informacije o vpisu.jiaje tudi 
center za izobrazbo.

X X X

RAZPIS ZA STANOVANJA - Stanovanjska komi
sija pri delavskem svetu obvešča člane ko
lektiva, da bo objavila razpis za nova 
stanovanja v času med 10. in 15. septem
brom, in sicer bo razpis izobešen v vseh 
informativnih onrricah v podjetju.Prošnje 
za dodelitev stanovanj bodo, kot vedno do 
sedaj, sprejemale stanovanjske komisije 
pri svetih delovnih enot. Kot je znano,bo 
letos razpis za 65 stanovanj, od katerih 
bo 4-0 stanovanj v Korčetovi ulici vselji
vih predvidoma ob koncu novembra, medtem 
ko bodo ostala nova stanovanja vseljiva 
predvidoma meseca decembra letos.

v______________________________________________________________________________
Vesti iz TAM i z daj a  informativna sluiba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. St. 2*4. Urednik Adi 2unec.



JAVNA RAZPRAVA - Upravni odbor je na 
svoji 14. redni seji dal v 14-dnevno 
javno razpravo osnutek pravilnika o šti
pendiranju, pripravništvu in izobraževa
nju članov kolektiva, ki ga je predložil 
center za izobrazbo. Osnutek omenjenega 
pravilnika podrobneje ureja štipendira
nje za podjetje potrebnih strokovnih 
kadrov, kakor tudi natančneje določa sta
tus pripravnika v naši delovni organiza
ciji. V pravilniku je dan tudi poseben 
poudarek nadaljnjemu vsestranskemu izo
braževanju članov kolektiva. Osnutek to
rej združuje tri pravilnike, ki so do 
nedavnega vsak po svoje urejali posamez
na vprašanja s področja izobraževanja 
članov kolektiva. Po končani javni raz
pravi bo omenjeni osnutek pravilnika 
dokončno potrdil delavski svet.

X X X

GRADNJA GARAŽ NA TEZNEM - Gradbeno pod
jetje iz Rogaške Slatine je v prejšnjem 
tednu pričelo grediti v družinskem nase
lju TAM na Teznem 172 garaž, katerih 
lastniki bodo izključno člani našega ko
lektiva. Skupna vrednost garaž bo velja
la okoli 100 milijonov starih dinarjev. 
Pobudnik gradnje enotnih garaž v družin
skem naselju TAM na Teznem je bila sta
novanjska zadruga :,Lastni dom,:. Organi
zatorji gradnje predvidevajo, da bodo 
nove garaže izročene namenu okoli 20. ok
tobra letos.

X X X

ŠTEVILO NESREČ IZVEN DELA IZREDNO ZASKRB
LJUJOČE - Ko je upravni odbor na eni iz
med zadnjih sej v tem mesecu razpravljal
o poročilu o varstvu pri delu v prvem 
polletju letos, ki ga je predložil odde
lek za varstvo pri delu, je ugotovil, da 
je število nesreč delavcev na poti na de
lo in z dela, kakor tudi število nesreč 
izven dela izredno zaskrbljujoče. Na po
ti na delo in z dela se je ponesrečilo 31 
članov kolektiva, nesreč izven dela pa 
je bilo kar 654. Skupaj je bilo letos v 
prvem polletju 84-3 nesreč ali 309 nesreč 
več kot lani v enakem obdobju. Z ozirom 
na tako veliko število nesreč izven dela 
je upravni odbor sklenil, da morajo ustrez
ne službe v podjetju raziskati vzroke 
teh nesreč.

X X X

UGODEN NAKUP PRI “ZARJI" - Oddelek potro
šniških kreditov obvešča člane kolektiva, 
da prodaja trgovsko podjetje •'■Zarja1' Ma
ribor na trimesečni kredit v višini eno
mesečnih osebnih dohodkov naslednje vrste 
blaga:

t
- metersko blago, trikotažo, pletenine) 
konfekcijo in nogavice;

- čevlje, copate in torbice;

- vse vrste zaves, posteljnino in odeje

- hladilnike po znižani ceni.

Vso omenjeno biago lahko dobite v vsd 
prodajalnah trgovskega podjetja ,:Zarja: 
Mariboru na trimesečni kredit brez pol|9ri 
ga, brez obresti in brez posebnih stroŠ* 
Interesenti za nakup zgoraj navedenega 1 
ga dobijo ustrezna nakazila v kreditnem 
delku pri tovarišu Hriberniku vsak dan 
zen sobote od 13. do 13>30. ure.
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OBVESTILO - Združenje šoferjev in a v to l  
hanikov TAM obvešča svoje člane pa tudi 
člane, da se bo pričel tečaj za pridobi* 
vozniških dovoljenj v ponedeljek, 1* sef"®r 
tembra ob 16. uri v prostorih šolskega 1 
tra pri TAM. V tečaj se lahko prijavite 
pisarni tehničnega organa JNA (v prosto*’ 
prodaje) vsak dan od 9« do 10. in od 13 
15. ure. Število prijav je omejeno.Podr 
nejše informacije dobite pri odborih af 
vov in na telefonski številki 375.
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RAZGOVOR Z NOV OS PREJETIMI DELAVCI - Preir. 
sedstvo zveze mladine našega podjetja 
pravij a razgovor z novosprejetimi delaT
- absolventi šolskega centra pri TAM,ki 
se zaposlili letos po končanem šolanju 
našem podjetju. Kot je znano,se je ob k 
cu ščlskega leta zaposlilo v našem podj 
ju 116 fantov in deklet,ki so končali if 
strijsko kovinarsko šolo v šolskem cen 
pri TAM. Na razgovoru, ki bo v petek, 
avgusta, se bodo predstavniki ZM TAM 
kretno pogovorili z mladimi o njihovem 
sedanjem in bodočem delu v posameznih 
lovnih enotah. Pr-v tako jih bodo sezns 
li z delom in vlogo mladinske organizaC 
v podjetju.

X X X

d

POVRATNO ŠPORTNO SREČANJE - V sredo, 21? 
avgusta popoldne bo v Mariboru povratn<Hty 
srečanje športnikov našega podjetja 
športniki iz železarne Štore.

Pomerili se bodo v nogometu, rokometu, 
letiki, kegljanju in v streljanju. Tekni 
nja bodo na igriščih Kovinarja in Kons^?, 
torja.
Tovrstno srečanje sodi v okvir medsebo 
ga, že tradicionalnega sodelovanja špo
nikov obeh podjetij

“S

»s
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l<afibor, 26. avgusta 1969 
Št

Savski svtt pred pomembno odločitvijo
Qt smo že poročali, bo v četrtek, 28. 
vgusta ob 12. uri izredno zasedanje de- 
'Vskega sveta našega podjetja. Na zase- 
*nju bodo razpravljali o osnutku pcgod-
0 poslovno-tehničnSm sodelovanju med 
in firmo Klockner—  Humboldt Deutz.

sne delavskega sveta bo z osnutkom ome- 
ene pogodbe podrobneje seznanil gene- 
“Ini direktor TAM Stojan Perhavc, dipl.

. Da bi bili člani delavskega sveta, 
tudi člani kolektiva podrobneje sezna- 
eni z osnutkom omenjene pogodbe, povze- 

iz poročila generalnega direktorja 
najpomembnejših podatkov.

torek, 19. avgusta 1969 smo privedi: 
'Sajanja s firmo KHD o razširitvi tako 
*leč, da so bile pogodbe dokončno formu- 

rt rane in parafirane in je sedaj potreben 
P,too še dokončni podpis po predhodni odo-
3 fitvi delavskega sveta TAM in uprave fir- 

KHD.

c *§i bodoči odnosi s firmo KHD so reguli- 
epii s tremi pogodbami, in sicer:

Pogodba o poslovno tehničnem sodelova
nju
Pogodba o konstrukcijski sodelavi in 
tehnični pomoči
Pogodba o financiranju, razširitvi in 
modernizaciji TAM

jJSodba o poslovno tehničnem sodelovanju 
^azuje medsebojne dobave, in sicer v od- 
“su 1 : 1, pri čemer se znesek retenci-
1 kar trenutno predstavlja 12 % doseže- 
§a izvoza, lahko uporabi za odplačila

fltn5nčnega kredita. Deutz bo naročal v 
r* po preteku treh let od podpisa te po- 
^be za 15 mil jonov DM motorjev letno, 
^ave od KHD so mišljene zlasti v delih, 

v bodo potrebni za našo proizvodnjo in v 
uifl̂ iiih ter rezervnih delih, dobave TAM 

bodo zlasti v 5 in 6-cilindrskih li
rskih motorjih družine 413, za katere 

jl>' predviden obseg 3500 motorjev letno, 
ot11 sicer po treh letih od podpisa pogodbe.

'te bodo v medsebojni relaciji, s tem da

2?t
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bodo cene naših motorjev, ki jih bomo do
bavljali KHD, zaradi režijskih stroškov 
nižje od motorjev KHD. Pri izvozu v tretje 
države carinska obremenitev odpade. Sicer 
pa je za omenjene cene predvidena drsna 
skala.

Kot je bilo prej rečeno, se je KHD sicer 
obvezal na obseg odvzema blaga pri TAM,za
to pa smo se morali mi obvezati, da bode 
naši proizvodi na pariteti z evropsko kon
kurenco v pogledu kvalitete in cen.

S pogodbo o konstrukcijski sodelavi in teh
nični pomoči nam je dana izključna pravica 
proizvodnje in prodaje v SFRJ naslednjih 
proizvodov:

-4, 5 in 6-cilindrski vrstni motor, dru
žine 413

- 6 cilindrski V-motor, družine 413
- 1 kamionska šasija po izbiri z dvema ka
binama

- 1 avtobus po izbiri

Poleg tega imamo že s to pogodbo zagotov-' 
ljeno pravico do nadaljnje izbire proizvo
dov iz celotnega programa KHD, s tem da 
plačamo pristojbine, ki so že sedaj predvi
dene .
KHD se tudi obvezuje, da nam bo nudil teh
nično pomoč v obliki šolanja naših strokov
njakov in pošiljal svoje strokovnjake v 
T''M. Pr-v tako nas bo obveščal o vseh spre
membah in razvoju na posameznih proizvodih, 
ki so predmet dodelave.

S pogodbo o financiranju, razširitvi ir. mo
dernizaciji T,M se KHD obvezuje, da bo vic- 
žil za razširitev TAM 8 milijonov DM. Ta 
sredstva bodo na razpolago v letu 197C in 
1971. Kredit bo veljal pet let. Kot že re
čeno bodo člani delavskega sveta podrobne
je seznanjeni z osnutkom omenjene pogodbe 
na izrednem zasedanju delavskega■sveta.

Prav bi bilo, da bi se člani delavskega 
sveta o teh pomembnih vprašanjih, ko se od
ločamo za 10-lotno sodelovanje s KHD, pred 
zasedanjem pogovorili z volivci v svojih 
delovnih enotah.

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. št. 284. Urednik Adi 2unec.
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Jembna ODLOČITEV d ela vs k  a  s v e t a  -
Jetrtek, 28. avgusta je bilo drugo iz- 
^0 zasedanje delavskega sveta, na ka~ 
f6m so razpravljali o osnutku pogodbe 
dolgoročnem sodelovanju med TAM in fir- 
Klockner-Humboldt Deutz. Člane delav
ca sveta je z osnutkom omenjene pogod- 
seznanil generalni direktor TAM Stojan 
fhavc, dipl. inž.. Kot je znano, je v 
^tku predvideno sodelovanje med TAM 
firmo KHD, na raznih področjih, in si- 
fv glavnem na pos lovno-tehničnein in na 
^očju konstruiranja, všteta pa je tu- 
tehnična pomoč in financiranje ter raz- 
1'itev in modernizacija TAM.

32irom na to, da smo pred kratkim že pi*
o tem sodelovanju, naj povemo tokrat 

toliko, da je delavski svet v celoti 
W i l  predlagani osnutek pogodbe o de
betnem sodelovanju med TAM in KHD. To 
Sedanje je bilo nedvomno ejoo. Izmed naj-- 
^mbnejših v zgodovini TAM, odločitev de
škega sveta za tako sodelovanje pa je 
5kakor izredno pomembna tako za TAM kot 
celotno jugoslovansko avtomobilsko in- 
r̂i^jo. Podrobneje bomo o tem pomembnem 

6ed;mju poročali v prihodnji številki 
Sega glasila.

X X X

^^/TJDTWA--S?“ IZBOLJŠUJE - .Avgustovska 
°izvodnja je pc doseženHi rezultatih' 
Zboljša v letošnjem letu. Čeprav je bi 
1v tem mesecu največ delavcev na letnxn 
^stih, smo zahvaljujoč dobr.o organizi- 
^emu delu in dokaj dobri oskrbi s suro- 
^mi za proizvodnjo izdelali v času od 
j, 23. avgusta 353 vozil ali poprečno 
.»? vozil na dan. Dnevni popreček izdela- 
** vozil je presegel planiranega.

J konca meseca morajo v montaži izdelati
* 82 vozil ali poprečno 13»&6 vozil dnev- 
J’ Zadnji podatki o proizvodnji kažejo,
. bomo že v tem mosecu uspeli nadomesti- 
tudi del zaostanka iz prejšnjih mese-

'V«._________________________________________

PREGLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
IN MOTORJEV - Upravni odbor je na zadnji 
seji razpravljal o izpolnitvi plana rezerv
nih delov in motorjev v času od 1. januar
ja do 31. julija letos. Na podlagi poroči-' 
la priprave dela je ugotovil, da smo izpol
nili plan rezervnih delov v navedenem času 
105,03 odstotno, plan rezervnih motorjev 
80,95 odstotno in plan agregatnih motorjev 
1^7,37 odstotno.

X X X

AMERIŠKI KONZUL V TAM - V četrtek, 28. av-
l gusta je bil na vi j udnostnein--obisku pri 
nreds:dniku skupščine občine Maribor Mirku... 
Žlendru-ameriški konzul iz predstavništva 
Tlagreb Thomas Perrin Harrison Dunlop. Med 
obiskom v Mariboru si je ogledal tudi naše 
podjetje. Zanimal se je zlasti za'nekatera, 
gospodarska in finaxLcna_.yprašanja.

X X X

PROSLAVA PETDESETLETNICE SKOJ - V nedeljo, 
14-. septembra dopoldne bo v Kozjem osred
nja proslava 50-letnice ustanovitve SKOJ. 
Pokrovitelj proslave je predsednik repub-• 
liske skupscine-.-Sergej Kraigher, uvodni go- 
vnr pa bo imel član....sv̂ t«̂ e<ierTccij>-JiklvaTd_, 
ardelj.

Proslavo prireja predsedstvo - kxrrrfr?reTrce-'-2r ve
ze mladine Slovenije. Organizatorji računa
jo, da se bo te pomembne svečanosti udeleži
lo okrog 15.000 mladink in mladincev iz vSe 
Slovenije. Iz Maribora se bo proslave ude
ležilo okoli 3-000 mladink in mladincev, 
med njimi bo okoli 200 mladink in mladincev 
iz našega podjetja.
Predsedstvo zveze mladine TAM obvešča vse, 
ki se nameravajo udeležiti te proslave, da 
se r.aj čiraprej prijavijo pri predsednikih 
mladinskih aktivov. Udeleženci proslave bo
do potovali z avtobusi. Prevoz je brezpla
čen. Podrobnejše informacije dobite na te
lefonski številki 596 - predsedstvo ZM TAM.

Ves»i i? TAM i?t1»i» informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tel. St. 2*4. prednik Adi 2ui»ec.



RAZPIS REPUBLIŠKEGA POSOJILA ZA ODPIRA
NJE NOVIH DELOVNIH MEST - Republiški svet 
zveze sindikatov Makedonije nas je zapro
sil, da na ustrezen način informiramo de
lavce - Makedonce, ki so zaposleni v na
šem podjetju, o razpisu republiškega po
sojila za odpiranje novih delovnih mest. 
Hkrati nas republiški svet seznanja s pro
blemom brezposelnosti, ki sodi med naše 
največje probleme. Poprečno število neza
poslenih v Makedoniji znaša namreč 23 % 
od skupnega števila zaposlenih. Ta pro
blem ni samo ekonomsko-socialne narave, 
temveč prehaja že v politični problem. Da 
bi lahko sistematično reševali ta problem, 
je skupščina socialistične republike Ma
kedonije sprejela v juliju zakon o razpi
su posojila za povečanje zaposlenosti. 
Pričakujejo, da bodo na ta način zbrali 
okoli 200 milijonov dinarjev. Ta sredstva 
bodo namensko porabili za odpiranje novih 
delovnih mest, na katerih bodo predvidoma 
zaposlili okoli 12.000 do 14.000 novih 
delavcev. Vpisovanje posojila se je priče
lo 1. avgusta in bo trajalo do ^.septem
bra letos. Vplačevanje posojila se prične 
1. oktobra. Posojilo je mogoče plačati v 
20. obrokih. Posojilo se bo obrestovalo 
po 6 % obrestni meri. Glede na pomembnost 
razpisanega posojila se makedonski sindi
kati zavzemajo, da bi sleherni zaposleni 
Makedonec vpisal posojilo po svojih močeh.
V našem podjetju sprejema prijave za vpis 
tega posojila sindikalna organizacija.

X X X

STROJEPISNI IN STENOGRAFSKI TEČAJI - Dru
štvo stenografov in strojepiscev Maribor 
obvešča,da prireja v šolskem lotu 1969/70 
naslednje tečaje:

1. Strojepisni začetni tečaj. Tečaj bo 
trajal štir t- — rpis_j-e kt>n—<
čana -o&GmJ-etka.

2. Strojepisni nadaljevalni tečaj. Tečaj 
bo trajal prav tako štiri mesece.Namenjen 
je tistim, ki so že končali začetni stro
jepisni tečaj. Ob zaključku točaja bodo 
morali tečajniki opraviti zaključni izpit. 
Šolnina zg. posamezni tečaj znaša 300 di
narjev.

3. Stenografski začetni točaj. Tečaj bo 
trajal štiri mesece.Na tečaju se bodo te
čajniki seznanili z osnovami poslovnega 
pisma.

4. Stenografski nadaljevalni tečaj po
slovnega pisma. Tečaj bo dvakrat tedensko,
trajal pa bo štiri mesece.

5. Stenografski debatni tečaj. Ta te1 
bo trajal štiri mesece. Pogoj za vpis 
uspešno končan nadaljevalni tečaj p o s l £ 

noga pisma. Šolnina za posamezni te1 
znaša 200 dinarjev.

Vsi tečaji bodo v dopoldanskem in' vec*«—  
nem času. Vpisovanje v tečaje bo 3. i*1 
septembra ter 8. in 11. septembra v n<̂  
društvenih prostorih na Trgu svobode 3( 
(poslovna zgradba Vinag) in sicer od 
do 19. ure. Pouk se prične 11. septembfl

1 fib
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celSINDIKALNI OBISK - V ponedeljek, 18. 3V t

sta je obiskalo naše podjetje 30 člafl' ’
sindikalne organizacije iz železarne v?n
ne na Koroškem. Podjetje jim je razka*1., c

jfi lo\
:ttei

Andrej Žarn, vodja civilne zaščite, 
ogledom posameznih proizvodnim obrrtovV. 
se na kratko seznanili s tehnološkim 
cesom proizvodnje in z našimi p r o i z v o d ’ e 

Med železarji je bilo slišati precej , 
hvalnih besed o zelo dobro utečenem tel1 
loškem procesu proizvodnje, o tehnologi11 
disciplini ter o redu in čistoči v p r o 1* m'
vodnih obratih. Posebno pohvalno pa so 
izrazili o lepo urejenem okolju.

<
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INTERNO..T.;KM0VAl JE V NOGOMETU - Nogomet1 ̂ 
sekcija pri športni komisiji TAM razpi511 .Q 
jesensko interno nogometno prvenstvo A* 
sindikalnimi podružnicami. Prvenstvo 
predvidoma v septembru. Ekipe lahko št«< ̂  
jo največ sedem igralcev. Tekmovalo se ' ' 
v dveh starostnih skupinah. V prvi star®* ̂ 
ni skupini bodo nastopali igralci stari, ̂
30 let, v drugi pa igralci stari nad.*, 
let. Pravico tekmovanja imajo vsi čl®1 
kolektiva, ki nimajo klubske^re-gi-straci. ̂  
Nogometna—sr-ečan j a bodo na igrišču„šal^ ̂  
^a centra pri TAM.
’rijave sprejema referent za športno 
kreacijo v rekreacijski službi.

x x
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RDEČI PETELIN NAD TRETJIM OBJEKTON! - Da , 
bo ob 10. uri na ostrešju tretjega obje1'̂ 
velika gasilska vaja, ki jo pripravlja £ l. 
silsko društvo našega podjetja s sodel^ 
njem štirinajstih terenskih in tovarni^*, 
društev. S tem manevrom želijo okrepi^ 
pripravljenost g 3 s i lskih društev in nji*1 
vo operativno sposobnost na mestu požar 
Ta akcija gasilcev je posvečena tudi pr9 5 
novanju stote obletnice dela gasilske 0 
ganizacije v Sloveniji. j
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tt-DEUTZ PODPISALA POGODBO O DOLGOROČNEM 
VALOVANJU - Kot smo že poročali je v pe
di1'1, 5. septembra dopoldne naše podjetje 
j ‘lenilo z zahodnonemško firmo Kl'dckner^ 
jŝ boldt Deutz sporazum o dolgoročnem so- 
fi kovanju. Za TAM sta pogodbo podpisala' 
pralni direktor Stojan Perhavc, dipl. 

rt1*., in direktor komercialnega sektorja 
ijîe Jurejevčič, dipl. oec., za firmo KHD 

član predsedstva koncerna Klockner- 
tiî boldt Deutz in glavni direktor tovarne 
Jlmu dr. Rochus Mummer ter zastopnik 
rfoe KHD Otto Schreiber. 0 podpisu te 
'»embne pogodbe bomo podrobneje poročali 
Prihodnji številki našega glasila.

X X X

Višanje osebnih dohodkov - upravni
bor je na seji v sredo, 3- septembra 
i|*pr?,vljal med ostalim tudi o predlogu 
^nčnega sektorja za povišanje osebnih 
Wkov. Po tem predlogu bi naj poviša- 
osebne dohodke vsem zaposlenim tamov- 
za 5 odstotkov. Tolikšno povišanje 

;'®bnih dohodkov namreč pogojujejo in do-
iClsČajo letošnji rezultati dela.
«1 
J
Js^vni odbor se strinja p predlogom za 
Višanje osebnih dohodkov, zato je pri
ložil delavskemu svetu, da ga potrdi. 
afti upravnega odbora pa so bili ob tem 
kenja, da bi naj obravnavala omenjeni 
^dlog še gospodarska komisija, preden
o njem dokončno razpravljal delavski

Jh t.
K
^  tej seji je upravni odbor razpravljal 
v o rezultatih primerjalne analize o 
l<;5ebnih dohodkih, ki kaze na zaostajanje 
t^ nagrajevanju strokovnjakov, Treba pa 

poudariti, da sodijo sem vsi tisti 
^okovnjaki, ki so s svojim delom doka
zi, da so upravičeni do tega naziva - 
lfPej vsi tis^i delavc', ki jih v TAM 
^navamo kot strokovnjake. Osnovno vč- 
'lo za predlog o povišanju osebnih do
mkov tej kategoriji delavcev je čezmerna

Leto VI/20

fluktuacija, to je odhod teh delavcev iz 
podjetja. Velika večina jih namreč nava
ja ob odhodu iz podjetja, da njihovo de
lo ni pravilno vrednoteno, ali pa, da gre
do tja, kjer bodo bolje plačani.Zaradi te
ga je upravni odbor brez zadržkov pritrdil[ 
predlogu finančnega sektorja, da povečamo 
maso osebnih dohodkov, poleg že prej ome
njenih petih odstotkov, še za 0,6 odstotka. 
Iz povečane mase osebnih dohodkov za 0,č 
odstotka bomo namreč črpali sredstva za pč 
višanje osebnih dohodkov kategoriji delav
cev, ki jih uvrščamo med strokovnjake. S 
tem povišanjem osebnih dohodkov nameravamo 
zajeziti odhod strokovnjakov in pridobiti 
nove.

Vse, kar smo doslej zapisali, poteka iz 
razprave upravnega odbora o teh vpraša
njih, delavski svet pa bo na zasedanju 
v ponedeljek, 15. septembra, dokončno skle
pal o obeh predlogih za povišanje osebnih 
dohodkov. Lahko pa pričakujemo, da bo na 
osnovi razprav sedanja predloga dopolnil 
ali spremenil.

Upravni odbor je razpravljal tudi o nači
nu povišanja osebnih dohodkov za že prej 
navedenih 5 odstotkov. Prišel je do skle
pa, da je najbolje, če povišamo osnovne 
urne postavke. To je tudi-priporačil delav
skemu svetu. Pri tem ga je vodila misel,da 
bo lahko vsak član kolektiva sam ugotovil 
dejansko povišanje urne postavke, oziroma 
osebnih dohodkov.

Če bo delavski svet sprejel sklep o povi
šanju osebnih dohodkov, bo veljalo to od 
1. avgusta letos dalje. Prvo izplačilo pč- 
višanih osobnih dohodkov bo torej 28.sep
tembra.

Pa še beseda, dve o novih odločbah, ki jih 
bo treba izdati v zvezi s povišanjem oseb
nih dohodkov. Upravni odbor je mnenja, da 
naj ne bi izdali novih odločb takoj, temveč 
enkrat pozneje. Upoštevati meramo, da j6 
izdajanje novih odločb za tako velik ko
lektiv kot je TAM povezano tudi z veliki
mi stroški.

TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo «oboto. Vje novice sporočal te ns tel. *t. IM. Urednik Adt iu n c



TED”N POŽARNE VARNOSTI - Gasilska služba 
našega podjetja obvešča člane kolektiva, 
da bo imela v času tedna požarne varno
sti, to je od 20. do 27. septembra, pre
davanja o požarni varnosti. Predavanja 
bodo v posameznih obratih v času malice. 
Namen predavanj je, da bi znova seznani
li člane kolektiva s požarno varnostnimi 
ukrepi. V predavanjih bo zajeta snov o 
pravilni uporabi ročnih gasilskih apara
tov, ki so nameščeni v obratih. Predava
telji bodo seznanili člane kolektiva tu
di z načinom alarmiranja oziroma pravil
nim obveščanjem gasilske službe ob na
stanku požara v podjetju.

R A Z P O R E D  P R E D A V A N J :

V SOBOTO, 20. septembra bo predavanje 
za sodelavce iz celotnega prvega objekta 
(obe mehanični, kontrola polizdelkov, 
sprejem blaga, interni transport in skla
dišče surovin). Predavanje bo ob 9. uri 
in 15 minut pri protipožarnem bazenu 
med I. in II. objektom. Ta dan bo 
tudi predavanje za vse člane kolektiva, 
ki so zaposleni v tretjem objektu (karo- 
sernica, lakirnica, skladišča, kontrola 
polizdelkov in interni transport). Pre
davanje bo ob 9. uri in 15 minut pri 
protipožarnem bazenu med II. in III. ob
jektom.

V PONEDELJEK, 22. septembra bo predavanje 
za sodelavce iz kalilnice, galvanike,in
ternega transporta, elektro obrata, orod
jarne, skladišč, lakirnice, kontrole spre
jema in kontrole orodja. Predavanje bo 
ob 9. uri in 45 minut pri protipožarnem 
bazenu med I. in II. objektom.

V TOREK, 23* septembra bo predavanje za 
sodelavce iz montaže, vzdrževanja stro
jev, splošnega vzdrževanja,kontrole stro
jev,kontrole gotovih izdelkov in vodstva 
vzdrževanja tovarne. Predavanje bo ob 9» 
uri in 45 minut pri protipožarnem bazenu 
med II. in III. objektom.

.V SREDO, 24. septembra bo predavanje za 
sodelavce iz kovačnice, livarno, kompre- 
sorske postaje in energetskih postaj. 
Predavanje bo ob 9« uri in 15 minut pred 
kovačnico.

V ČETRTEK, 25. septembra bo predavanje 
za sodelavce inštituta,TPP,vodstva teh
nične kontrole,skupaj s statistično kon
trolo in metalografskim laboratorijem, 
kadrovsko socialne službe,komercialnega 
sektorja, nabave, proizvodnega r-ektorja, 
priprave dela (službe v upravnem poslop
ju), kemičnega laboratorija tc .v  pri
pravljalnega in finančnega sektorja.

Predavanje bo ob 9. uri in 45 minut na d 
rišču inštituta.

V PETEK, 26. septembra bo predavanje za 
delavce prodaje (tudi skladišč) in za'soi 
lavce elektronskega računskega centra.  ̂
davanje bo ob 9. uri in 15 minut na proS 
ru za gasilskim domom.

V SOBOTO, 27. septembra bo predavanje 
sodelavce splošnih služb podjetja in odi 
ka za varstvo pri delu. Predavanje bo o>> 
uri in 45 minut na ploščadi za gasilsK 
domom.
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Gasilska služba vabi člane kolektiva, ^ 
se v čim večjem številu udeležijo teh P* 
davanj.
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OBJAVA - Tovarna avtomobilov in 
Maribor sprejme v redno delovno 
naslednje sodelavce:

a
motof' 
razmef 5

1. več kvalificiranih kovačev, livarji 
elektro in avtogeno varilcev, strugi 
jev, frezalcev, brusilcev, vrtalcev 
splošnih ključavničarjev, a v t o e l e k t f  

karjev in avtokleparjev. Pogoj za s 
jem je, da so kvalificirani delavci 
nekaj let prakse ali polkvalificira^ga 
delavci z večletno prakso.
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Preizkuševalca V v preizkuševalnem * 
boratoriju inštituta za delo pri mot°L 
jih in na motorskih gredeh. Pogoj 
sprejem je srednja tehnična šola in ij 
dem let prakse.

Večje število nekvalificiranih delfl̂ 1 ; 
cev za priučitev za poklic avtokleparji] 
strugarja, brusilca in vrtalca - freZJt<l< 
ca. Kandidati morajo imeti najmanj 6 r <0V 
zredov osnovne šole in odslužen vojaš^ 
rok.
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RAZPIS ZA DODELITEV NOVIH STANOVANJ - S t ^

Osebne in pismene ponudbe sprejema 
sko socialna služba podjetja do 
delovnih mest.

X X X
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novanjska komisija pri delavskem svetu 
vešča, da je razpis za dodelitev novih 
novanj, ki bodo letos dodeljena članom 
lektiva, izobešen v vseh informativnih 
ricah v podjetju. Prošnje za dodelitev 
novanj sprejemajo stanovanjske komisije 
svetih delovnih enot, ki bodo določile tu 
vrstni red prosilcev. Dokončno bo o pros^H 
prosilcev za stanovanja razpravljala stâ i: 
vanjska komisija pri delavskem svetu.
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V",DNO NEGOTOVOST V PROIZVODNJI - V 
fsdo, 24. septembra je bila 20. redna 
!ia upravnega odbora, na kateri so med 
.’̂gim razpravljali o poteku proizvodnje
1 casu od 15. do 20. septembra. Ugotovi- 
\ so, da smo v tednu poročanja izdelali 

vskladiščili 104 in prodali 88 vozil, 
omenjenem času so v montaži montirali 

.5 prvi liniji 100 šasij ali poprečno 
šasij dnevno, na drugi liniji pa le 

^vozil ali poprečno 11,5 vozil na dan. 
fevni popreček izdelanih vozil je izred- 
5 nizek, zato se bodo morali v montaži 
!lo potruditi, če bodo hoteli izpolniti 
J !sečni plan, ki znaša 465 vozil. Za iz
ginitev mesečnega plana morajo namreč 
toontaži montirati do konca meseca še 
vozil in šasij ali poprečno 22,5 vo- 

Jl in šasij na dan, za izpolnitev meseč
na operativnega programa pa morajo mon- 
‘fati 27,6 vozil dnevno.
J

X X X

I &NIČNE IZBOLJŠAVE - Komisija za teh- 
5 lcne izboljšave je pred kratkim posre- 
lvala upravnemu odboru predlog za izpla
ko nagrad za tehnične izboljšave, ki 
, j jih predlagali Alojz Roppa iz orod- 
J'̂ ne, Janez Stimec iz kontrole gotovih
9 Jelkov in Jože Petrič iz karosernice.
* ®JZ ROPPA je predložil v svoji tehnič- 

izboljšavi ponovno uporabo-dotrajanih - 
fantov. Po ugotovitvah strokovnih 

J UŽb je mogoče prihraniti s to tehnično 
jl!boljšavo v dveh letih 4.209,66 dinar- 

za kar predlaga komisija nagrado v 
|Hni 1.000 dinarjev.
^ Z  ŠTIMEC je predložil kot tehnično 
/^oljšavo opustitev vrtanja štirih na- 
3nih izvrtin na pokrovu pomožnega od- 
. Strokovne službe so izračunale, da 

s predlagano izboljšavo mogoče pri- 
‘ aniti v dveh letih 898^89 dinarjev. Ko
sija je predlagala z s Stimeca nagrado 
i l  dinarja.
4E PETRIČ je izboljšal eno od operacij 
^elSve nastavka oklopne cevi. Izračun 
^letnega prihranka znaša 1.574,39 di- 
'''jev. Komisija je predlagala nagrado 
višini 433 dinarjev. Vse tri predloge 
'Upravni odbor enoglasno potrdil.

Leto VI/21

NAŠI VOZILI NA SEJMU V BOLGARIJI - Naše 
podjetje razstavlja tudi letos svoje iz
delke na mednarodnem sejmu v Plovdivu. Se
jem traja od 21. do 30. septembra. Na sej
mu razstavljamo avtobus AS 3500 D in pre
kucnik TAK 5000. Po teh vozilih je največ
je povpraševanje na tržišču. Naše podjet
je zastopa na tem sejmu Rudi Jeretin iz 
zunanjetrgovinskega oddelka.

X X X

OBVESTILO STARŠEM - Sindikalna organiza
cija našega podjetja obvešča vse starše - 
člane kolektiva, ki nimajo urejenega var
stva v popoldanskem času za svoje otroke 
v starosti od treh do sedmih let, da se 
naj oglasijo na sindikatu. Če bo dovolj 
prijavljenih, bo urejeno varstvo za otro
ke v popoldanskem času v otroškem vrtcu 
TAM na Teznem.

X X X

REPUBLIŠKO GASILSKO TEKMOVANJE - Danes 
dopoldne se je^pričelo na igrišču nogo
metnega kluba Železničar na Poljanah re
publiško gasilsko tekmovanje za industrij
ske gasilske enote. Pokrovitelj tekmova
nja je gasilsko društvo TŽV "Boris Kidrič” 
Maribor. Med tekmovalci je tudi 11 članov 
našega gasilskega društva. Zbrani gasilci 
iz vseh industrijskih gasilskih enot Slo
venije se bodo med seboj pomerili v znanju 
s področja- -gasilstva^ irwv—telmikd gašenj a 
požarov.

X X X

ASFALTIRANJE CEST V PODJETJU - Podjetje 
za nizke gradnje ::Nigradi: Maribor bo v 
kratkem pričelo asfaltirati cestišče pri 
kovačnici in za tretjim proizvodnim ob
jektom. Ustrezno bodo popravili tudi ce
stišče, kjer preizkušamo naša vozila.

X X X

TEČAJ NEMŠKEGA JEZIKA - Pred kratkim se 
je pričel v centru za izobrazbo začetni 
tečaj iz nemškega jezika.

Tečaj bo trajal štiri mesece, obiskuje 
pa ga 18 članov kolektiva.

Vesti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte na tej. Si. 284. Urednik Adi Žunec.



I Z  D E L O V N I H  E N O T

MEHANSKA OBDELAVA 20-21 - Pred kratkim je 
pričela poskusno obratovati nova linija 
za obdelavo motorčkih gredi. Kljub temu, 
da nova linija še ni izročena namenu, na 
njej že izdelujejo gredi po novem postop
ku. Količina gredi, ki jih izdelajo, za
dostuje potrebam montaže.

KAROSERNICA - Vzdrževalni obrati so pred 
dnevi premestili cevarno iz dosedanjih 
prostorov v zahodni del tretjega objekta, 
to je v bližino okvirnice montaže.

NABAVA - Oddelek za kooperacijo, ki je 
imel do nedavnega svoje prostore v inšti
tutu, je sedaj premeščen v nove preureje
ne prostore, kjer je bila doslej eksperi
mentalna skupina TPP.

SPLOŠNO VZDRŽEVANJE - Večja gradbena dela 
in popravila, ki jih je opravljala ta de
lovna enota med letom, so sedaj več ali 
manj končana. Sedaj opravljajo predvsem 
manjša popravila in dela, kot so popravi
la gumijastih vrat v vseh proizvodnih 
obratih, nameščanje novih kaloriferjev v 
posameznih delavnicah, predvsem v južnem 
delu prvega proizvodnega objekta in drugo.

VZDRŽEVANJE ELEKTRO-NAPRAV - Pred kratkim 
so v tej delovni enoti dobili nalog od 
oddelka za perspektivni razvoj podjetja, 
da primerno razsvetlijo pot od glavnega 
vhoda do gradbenega skladišča. Ob omenje
ni poti bo namreč vzdrževanje elektro-na- 
prav postavilo posobna svetlobna telesa, 
da bo cestišče primerno razsvetljeno v 
nočnem času.

KOVAČNICA - V tem mesecu je pričelo redno 
obratovati clektro-hidravlično padalno 
kladivo znamke "Lasco", v kratkem pa bo 
pričelo poskusno obratovati 20 MT proti- 
udarno kladivo. Obe kladivi smo kupili 
letos.

VZDRŽEVANJE STROJEV - Zaradi vedno večjih 
potreb montaže po večjih prostorih za 
hlajenje motorjev bo moralo vzdrževanje 
strojev v kratkem premestiti večje števi
lo svojih obdelovalnih strojev. Premesti
li bodo predvsem tisto stroje, ki so se
daj nameščeni v bližini lakirne kabine v 
montaži. Stroje bodo primerno razporedili 
v okviru sedanjih delovnih prostorov.

^ENERGETSKE POSTAJE Z OMREŽJI - V tem me
secu je pričel redno obratovati novi kom
presor z zmogljivostjo 4020 normalnih ku
bičnih metrov komprimacije zraka na uro.

Novi kompresor v celot 
be delovnih enot po
V vodstvu energetskih 
povedali, da so dobro 
no ogrevanja delovnih 
da so v dovoljšnji mer 
nim kurivom, primarno 
ljene grelne naprave v

X X X

i zadovoljuje pô  
komprimiranem zr 
postaj so nam t' 
pripravljeni na si 
prostorov. To poffl* 
i založeni s po' 
pa so tudi uspoŝ  
podjetju.
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SESTANKI ODDELKOV ZVEZE KOMUNISTOV - 
hodnji teden bodo v našem podjetju ses' 
ki oddelkov zveze komunistov. Na s e s t ' ; ! . 0 

se bodo člani zveze komunistov seznani 
posebno informacijo s seje sekretariata 
ZKS. Razpravljali bodo tudi o pripravah 
letne konference oddelkov ZK in nr zbor 
munistov TAM, ki bo predvidoma v prvi P 
vici novembra.

X X X
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PRVA S^JA KONFERENCE ZK TAM - Predsedst<£ 
zveze mladine našega podjetja p r i p r a v }  
prvo redno sejo konference, ki bo predvi 
ma v drugi polovici oktobra letos. Na S*1 
bodo pregledali enoletno delo mladinske 
ganizacije v podjetju, govorili pa bodo_̂ . 
di o nekaterih pomembnih vprašanjih mla1'J 
delavcev. To so predvsem vprašanja s ^  
ročja izobraževanja, vključevanja mladi11 
organe upravljanja ter v zvezo komunist 
govorili pa bodo tudi o položaju in vl° 
mladih delavcev v proizvodnem procesu, 
seji bodo razrešili tudi nekatere Čl* 
predsedstva in izvolili nove.

X X X

1

h

TEČAJ REFA - V prvih dneh oktobra se | 
pričel v centru za izobrazbo tečaj štud> 
dela (REFA tečaj). Tečaj bo vodila vijj 
šola za organizacijo dela iz Kranja. T0. ? 
niki, teh bo 27,se bodo seznanili z obl1 
vanjem dola, analizo toka materiala.,. 
vami ergonomike in drugim.

*
1

X X X

PEVSKE VAJE - Odbor pevske sekcije DP̂  
"SvobodaTezno obvešča vse pevce, ki \  
se prijavili v novoustanovljeni pevski *, 
da bo prva redna vaja zbora v sredo, 1. °. 
tobra v prostorih bivše občine Tezno, P* 
majska 1.

Op.ur.: Na vabilo, ki je bilo objavljen^
v ;:Skozi TAM5', se je namreč doslej prig^ 
silo 20 pevcev.Videti je, da bo pevska ^ 
cija DPD ::Svoboda: Tezno zopet zaživela*

/
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ji^lZVODNJA V SEPTEMBRU - Ko je upravni 
5 bor na svoji prvi redni seji v tem me-
1 cu razpravljal o proizvodnji v septem- 
U, je ugotovil, da smo v omenjenem rae- 

! cu montirali 4-51, vskladiščili 4?6 in 
> Oda1i 452 vozil. Kumulativno vzeto smo 
,o devetih mesecih letos izdelali 4211 
Jil ali 189 vozil manj kot je znašal 
*n montaže. V tem času smo prodali 
■?0 vozil ali 160 vozil manj kot je 
^šal plan prodaje za devet masecev. 
vfavni odbor je tudi ugotovil, da smo
1 delali letos poleg navedenega števila
i 2i1 še 800 motorjev za firmo KHD. Za 
e^elavo tah motorjev je bilo porablje
ni 161.984 norma ur.
'konca le^a moramo finalizirati še 1700 
dJil ali poprečno 22,36 vozil na dan,
o otirati pa 1532 vozil ali poprečno 20,90 
jî il dnevno.
proizvodnem programu za oktober mora-

0 v montaži montirati 485 šasij in vo-
1 ali poprečno 18 na dan, po operativ- 

5 #i programu pa 511 šasij in vozil ali 
^ečno 19 dnevno.

X X X

'fOZ - Poročilo zunanjetrgovinskega od- 
■̂ka o izvozu v septembru, ki ga je ob- 

i, vftaval upravni odbor na zadnji seji, 
t 15 pove, da je znašal plan izvoza za 
t Ptember 6?^8?0 -dolarjev, dejanskih na-
1 «il •|e bilo za 154.638 dolarjev, izvo
di pa smo za 16?.212 dolarjev. Tako je
1 mesečni plan izpolnjen 246 odstotno, 
^i pa 98 odstopno.

izvoza za oktober znaša 150.000 do-
1 ^ev, naročil pa je že za 158.000 do- 
.(̂ ev.
r
rl X X X

ji STROJNA OPREMA - Do danes je prispe-
■ v naše podjetje 95 obdelovalnih stro-
v in naprav, ki smo jih kupili s sred-
vi iz mednarodnega kredita. Največ no- 

, ’̂ trojne opreme je nameščene v karoser
ij ci- Od 95 prispelih obdelovalnih stro
je7 in naprav jih je večina že vključena
^dno proizvodnjo.

V oddelku za perspektivni razvoj podjetja 
pravijo, da bodo zadnji trije stroji, kup
ljeni iz tega kredita, prispeli v podjetje 
koncem oktobra ali v začetku novembra letos.

X X X

NAGRAJENI ŠOFERJI - Propagandni odsek naše
ga podjetja je v času od 1. julija do 30. 
avgusta letos nagradil skupaj 49 šoferjev, 
ki so prevozili z našimi vozili 200.000 ki
lometrov in več brez generalnega popravila. 
Nagrajeni šoferji upravljajo vozila TAM-4500, 
TAM-4500 K, TAM-4500 H, TAM-5000, TAM-5000H, 
A-3000 in AS-3500. Šoferji so dobili za na
grado ročne ure znamke t:Darwil,:, diplome in 
značke. Ivan Paradi iz podjetja "Ventilator” 
Zagreb je prevozil s kamionom TAM-4500 kar 
401.700 kilometrov brez generalnega popra
vila in je dobil za nagrado ročno uro in 
tranzistor.

___ _ X X X

TAM POKROVITELJICA OTVORITVENE DRAMSKE ' 
PREDSTAVE - Naše podjetje je prevzelo po-' 
kroviteljstvo nad jubilejno krstno predsta
vo drame Legenda o svetem Che slovenskega 
dramatika Primoža Kozaka. Predstava bo da
nes zvečer v Slovenskem narodnem gledali
šču v Mariboru. S to predstavo bo Sloven
sko narodno gledališče Maribor praznovalo 
50-letnico svojegn obstoja in počastilo 
50-letnico zveze komunistov Jugoslavije.To 
je prvi primer v Sloveniji, da je delovna 
organizacij a pokrovitelj ica—— otvorrtvene 
gledališko predstave.

X X X

S SEJE PREDSEDSTVA ZM TAM - V torek, 7. * 
oktobra je bila redna seja predsedstva zve
ze mladine našega podjetja. Na seji so med 
drugim razpravljali o pripravah na prvo red
no sejo konference ZM TAM. Dogovorili so se, 
da bo seja konference v soboto, 8. novembra. 
Na tej seji bodo razpravljali o vključeva
nju mladih v organe upravljanja, o novi or
ganizacijski strukturi organov upravljanja 
v TAM, o stanovanjskih problemih mladih in
o izobraževanju mladih delavcev. Konferen
ca bo torej delovna, obravnavali pa bodo 
najbolj pereče probleme, ki zadevajo mlade.

Vesti i7. TAM izdaja informativna služba TAM vsako druflo soboto. Vse novice sporočaite na tel. *t 284. Urednik Adi 2unec



DVE OBVESTILI PLANINCEM - Alpinistični 
odsek sporoča vsem, ki se zanimajo za al
pinizem in hočejo spoznati gore tudi po 
težji, toda nič manj lepi in prijetni 
strani, da se bo pričela alpinistična šo
la 15. oktobra letos v prostorih proda
jalne TAM pri Mariborskem dvoru, in sicer 
ob 19. uri.

Planinsko društvo TAM vabi vse planince-' 
na enodnevni izlet v ^neznano", ki bo 12. 
oktobra. Odhod bo izpred Mariborskega 
dvora ob 7. uri. Cena izleta je 8 dinar
jev po osebi.

X X X

RAZGOVORI S KOOPERANTI - V torek, ?. ok-~"~ 
tobra so bili v sejni sobi upravnega od
bora razgovori s pomembnejšimi kooperan
ti našega podjetja. Razgovorov se je ude
ležilo 28 predstavnikov iz raznih podje
tij v naši državi, vodil pa jih je gene
ralni direktor TAM Stojan Porhavc, dipl. 
inž..

Udeležence razgovora je najprej seznanil 
s perspektivnim razvojem našega podjetja, 
nato pa še s proizvodnim programom TAM 
v prihodnjih letih. Na razgovorih so 
razpravljali tudi o bodočem tesnejšem so
delovanju med TAM in kooperanti,kakor tu
di o izpolnjevanju obvez, ki jih imajo ko
operanti do TAM. Podrobneje bomo o teh 
razgovorih poročali v prihodnji številki 
našega glasila.

X X X

PREGLED IZPOLNITVE REZERVNIH DELOV IN 
MOTORJEV - Na podlagi poročila priprave 
dela je upravni odbor na svoji zadnji 
seji razpravljal o izpolnitvi plana re
zervnih delov in motorjev v času od 1. 
januarja do 31* avgusta letos. Ugotovil 
je, da smo izpolnili plan rezervnih de
lov in motorjev v navedenem času 106,58 
odstotno, plan rezervnih motorjev 80,95 
odstotno in plan agregatnih motorjev 
127,27 odstotno.

X X X

PRIPRAVE NA LETNE KONFERENCE ODDELKOV 
ZVEZE KOMUNISTOV - V podjetju so pravkar
v teku sestanki oddelkov zveze komuni
stov, na katerih razpravljajo o informa
ciji s seje sekretariata CK ZKS in s se
je izvršnega biroja zveze komunistov Ju
goslavije. Sestanki oddelkov zveze komu
nistov TAM pomenijo tudi pripravo na let
ne konference oddelkov, ki bodo v prihod
njem tednu. Na konferencah bodo komuni
sti pregledali delo oddelkov v pretekli

I

mandatni dobi, izvolili nova vodstva 01 
delkov in člane konference ZK TAM, izdel1 
li pa bodo tudi okvirni program dela 01 
delkov za naprej. Konference oddelkov 
obenem priprava na zbor komunistov TAM, * 
bo predvidoma v nedeljo, 9. novembra lê 1

X X X

POSOJILO ZA MODERNIZACIJO ŽELEZNIC - Up^i 
ni odbor je na zadnji redni seji ponoV* 
razpravljal o možnostih, da bi naše podjs 
je vpisalo posojilo za modernizacijo juĝ  
slovanskih železnic. Po krajši razpravi 
sklenil, da bi naj o vpisu posojila dok o1 
no odločil delavski svet, in sicer po op1 
ljenem zaključnem računu podjetja za 1®  ̂
1969. Upravni odbor torej ne izključuje 1 ̂  
nosti, da bi TAM vpisala omenjeno posoj

V mariborski in celjski občini je 
vpisalo posojilo za modernizacijo 
vanskih železnic že 106 delovnih 
cij.

X X X

GLEDALIŠKA PREDSTAVA ZA TAM - Sinoči je 
la v slovenskem narodnem gledališču v 
boru predpremiera za člane našega kolek1-1 
Več kot tristo članov kolektiva in njih«*10 
svojcev si je ogledalo novo gledališko iflc 
Legenda o svetem Che. S to predpremiero 
je slovensko narodno gledališče Maribor 
dolžilo kolektivu TAM za denarno podp*^

do s<2_ib 
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ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - V petek. 1' 
oktobra je bilo 4. redno zasedanje del* 
skega sveta, na katerem so razpravljali, 
delu upravnega odbora med dvema zasedanj 
ma. Vso pozornost so posvetili člani de 
skega sveta proizvodnemu planu za leto \ 
internemu pravilniku o delitvi osebnih 
hodkov monterjem, ki delajo na izvenlin*' 
ski montaži in dopolnitvam pravilnika o 
dajanju stanovanj in financiranju stanov  ̂
ske izgradnje.

d'
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Predlog proizvodnega plana za prihodnje

ir

'M

to je posredovala delavskemu svetu v ra2' 
vo in potrditev gospodarska komisija. ^ 
tem predlogu bi naj prihodnje leto izdê jj] 
kot je že znano, 7.000 vozil. Pred dokoJj 
potrditvijo predlaganega plana za prihod 
leto je delavski svet ugotovil, da je P̂j«, 
lagani plan izredno napet. Opozoril je, 
bodo verjetno nastale težave v nekate^ 
proizvodnih obratih oziroma na posamezt)1 
obdelovalnih strojih, ki so že sedaj pr13 
bremenjeni.
Po več kot dveh urah razprave je dela^5 
svet potrdil predlagani proizvodni plan

f
l
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g( UP H RENČE ODDELKOV ZVEZE KOMUNISTOV - 
konferencah oddelkov zveze komuni- 
ov, ki $o pravkar v teku v podjetju, 

phunisti ocenjujejo delo oddelkov v 
, etekli mandatni dobi,, volijo nova vod- 
Va oddelkov in nove člane za konferen- 
ZK TAM, sprejemajo pa tudi okvirni 
ogram dela oddelkov za prihodnje ob
je. Konference oddelkov zveze komuni- 
ov pomenijo tudi priprave na zbor ko-

11 (listov TAM, ki bo, kot smo že poroča- 
v nedeljo, 9. novembra.

X X X

a*
tiOlZVODNJA - Proizvodni rezultati, ki' 
o<lQ jih dosegli v prvi polovici tega me-
il Ca, še vedno niso takšni kot bi mora- 

biti po planskih zadolžitvah. Dnevni' 
^preček izdelanih vozil se je sicer ne- 
'1 iko popravil, vendar se vedno nismo 
'šegli plariranega poprečka. V času od 
•• do 18, oktobra smo montirali 106', 

j('kladiščili 131, prodali pa 132 vozil, 
a'jtoulativno smo v tem mesecu izdelali 
(!S, vskladišcili 220, prodali pa 222 
j kil. V tednu poročanja so v montaži 
ji Otirali na prvi montažni liniji 143 
jj*sij ali poprečno 23,33 na dan, na dru- 
dimontažni liniji pa 110 vozil ali po
leno 18,33 vozil dnevno. Za izpolnitev 
'Sečnega Flana (480 vozil) morajo v 

Vif̂ tažj montirati še 219 vozil in šasij 
poprečno 19,9 r.a dan= Poleg tega pa 

^amo računati še na zaostanek I89 vo- 
iz prejšnjih mesecev.

z!
pfl X X X

l1*
pl JGLSD IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DE- 
j|JV MOTORJEV •• Na podlagi poročila 
f<’iprave dola jo upravni odbor na svoji 
î riji redni seji razpravljal o izpol- 
fi'tv-' plana rez.irvnih dolov, in motorjev 
ji Casv cd 1, 1 aru ar j a do 3̂ . septembra
31 >ton. TJ.xotovi.l j c , da smo izpolnili 
kn rezervnih delov v septembru 110,64 

s^stotno, v devetih mesecih pa 107,04 
, 'stotno. Plan rezervnih delov je bil 
asožcn v rep*'ubn; 119>05 odstotno,v

Leto V1/23

devetih mesecih pa 85,49 odstotno, medtem 
ko je bil plan agregatnih motorjev septem
bra izpolnjen 450 odstotno, kumulativno pa 
166 odstotno.

X X X

C TAM NA ZAGREBŠKI TELEVIZIJI - Pred krat-1 
j kim se je mudila v našem podjetju snemal
na ekipa zagrebške televizije. V podjetju 
so posneli del proizvodnega procesa in 
razgovor z generalnim direktorjem Stojanom 
Perhavcem, dipl. inž.. Podobne posnetke je 
ta ekipa posnela tudi v združenem podjet
ju FAP-FAMOS. Televizija Zagreb bo prika
zala te posnetke v posebni televizijski 
oddaji na devetem kanalu v torek, 28. ok
tobra ob 18. uri in 20 minut. S to oddajo 
želi zagrebška televizija seznaniti jav-' 
nost s problemi jugoslovanske motorske in
dustrije.

X X X

RAZSVETLJAVA CESTIŠČA - Splošno vzdrževa
nje je pred kratkim pričelo urejevati raz
svetljavo cestišča od glavnega vhoda do' 
gradbenega skladišča. Do sedaj so že izko
pali rov vzdolž cestišča, položiti pa še 
morajo podzemeljske kable in montirati 
svetilke.

( 1

X X X

NOVO PROTIUDARNO KLADIVO ŽE DELUJE - V 
redo, 22. oktobra je pričelo v kovačnici 

redno obratovati 20 mt protiudarno kladi
vo, ki smo ga kupili letos s sredstvi med
narodnega posojila. Novo kladivo ima ser- 
vo-hidravličnc krmilje, deluje pa na prin
cipu adiabatične ekspanzije komprimiranega' 
zraka. Kladivo porabi neprimerno manjšo ko
ličino komprimiranega zraka v primerjavi z 
ostalimi kladivi, ki delujejo na principu 
konstantnega tlaka. Na novem kladivu kuje
jo predvsem pesta in krožne zobnike.

X X X

PRIHODNJA ŠTEVILKA GLASILA "SKOZI TAM” bo' 
zaradi dneva mrtvih, ki pride letos na so
boto, izšla v petek, 31. oktobra.

!7 TAM služba TAM vsako drugo soboto. V »e novi ce sporočajte n*



PRESEŽEK OSEBNEGA DOHODKA - Upravni od
bor je na zadnji seji razpravljal tudi o 
doseženem presežku osebnih dohodkov, ki 
bodo izplačani 28. tega meseca. Iz pre
gleda, ki mu ga je dostavilo knjigovod
stvo stroškov o doseženem iz izplačanem 
osebnem dohodku, je upravni odbor ugoto
vil, da znaša doseženi presežek osebnega 
dohodka za september za proizvodne de
lovne enote 26,50 odstotkov, za režijske 
delovne enote pa 27,23 odstotkov. Izpla
čani presežek osebnih dohodkov za proiz
vodne delovne enote znaša po izločitvi 
ustreznega dela presežka osebnih dohod
kov v rezervni sklad 23 odstotkov, za 
režijske delovne enote pa poprečno 23,73 
odstotkov. Poprečni izplačani osebni do
hodki v devetih mesecih letos znašajo 
1. 226, 34- dinarjev*

X X X

TEHNIČNE IZBOLJŠAVE - Upravni odbor je 
na svoji zadnji redni seji med ostalim 
razpravljal tudi o predlogu komisije za 
tehnične izboljšave, ki je predlagala 
izplačilo nagrad za tehnične izboljšave 
Janezu Avguštinčiču iz orodjarne, Ervinu 
Jurančiču iz MO 22 in Antonu Mravljetu 
iz karosernice.

JANEZ AVGUŠTINČIČ je predložil rekon
strukcijo ročnega vrtalnega stroja. Po 
ugotovitvah strokovnih služb je mogoče z 
njegovo izboljšavo prihraniti v dveh le
tih 8.024,06 dinarjev, za kar je predla
gala komisija nagrado v višini 1.703 di
narje.

ERVIN JURANČIČ je predložil uporabo ce
nejših poglobil. Strokovne službe, ki so' 
analizirale predlagano izboljšavo,so ugo
tovile, da se predlagana vrsta poglobil 
ne bi obnesla, ker uporabljamo v podjet
ju boljše izvedbe poglobil. Z ozirom na 
to je komisija predlagala za Jurančiča 
nagrado v višini 20 dinarjev.

ANTON MRAVLJE je predlagal, da bi vodilo 
za regulacijo brusili namesto frezali. 
Izračun dveletnega prihranka znaša 
1.432,20 dinarjev. Komisija je predlaga
la nagrado v višini 397 dinarjev.

Vse tri predloge komisije za tehnične 
izboljšave je upravni odbor enoglasno 
potrdil.

i
PET TEČAJEV V UČNI DELAVNICI - V učni 
lavnici je pravkar v teku pet tečajev 
kleparje, strugarje, frezalce in brusilj| 
Tečaj obiskujejo predvsem novosprejeti 2 
ni kolektiva, ki se bodo na tečajih uspo1 
bili za delo na obdelovalnih strojih v 1 
hanični delavnici in za ročne in strojne 
oblikovalce pločevine v karosernici. Te#ari 
obiskuje 63 ljudi.

X X X  h

USTANOVLJEN BO CENTER ZA OBDELAVO PODAT^.^ 
Upravni odbor je na eni izmed svojih red*u  ̂
sej v tem mesecu razpravljal o informaci 
ekonomskega centra Maribor, ki pripravi]1 
ustanovitev centra za elektronsko obdel^ 
podatkov v Mariboru. Morebitna ustanovi^ 
takega centra bi bila pomembna tudi za 
kolektiv, zato je upravni odbor posredoV*  

informacijo ekonomskega centra d e l a v s k e ^  
svetu, ki bo razpravljal o njej na svoje*1 
prihodnjem zasedanju.

X X X

OBISKI IN EKSKURZIJE - V tem mesecu nas 
obiskalo rekordno število obiskovalcev, 
jetje si je namreč ogledalo okoli 500 
lavcev iz raznih podjetij iz Slovenije, 
učencev strokovnih šol in pripadnikov  ̂
Med ogledom podjetja so se na kratko seZ 
nili s procesom proizvodnje in z našimi 
izvodi.

X X X
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INTERNO TEKMOVANJ^ V KEGLJANJU - Danes 
poldne se bo ob 15. uri pričelo za čla^ 
našega kolektiva interno tekmovanje v 
gljanju na kegljišču Konstruktorja. Teki”0 
vali bodo posamezniki. Za tekmovanje se 3 
prijavilo 62 članov kolektiva, od tega 
žensk. P\i

Tekmovanje bo trajalo danes od 15. 
ure in jutri od 8. do 12. ure. Po končaj 
tekmovanju bodo najbolje uvrščeni tekmoV9 
ci prejeli praktične nagrade.

X X X
D’
ii

DELITEV STANOVANJ - Stanovanjska komisW 
pri delavskem svetu, ki ima ravno sedaj 
več dela z delitvijo stanovanj,obvešča, “ 
bo predvidoma v petek, J I. oktobra obja^ 
spisek članov kolektiva, ki jim je dodel1 
la stanovanja. Ti spiski bodo izobešeni 
informativnih omaricah po obratih.
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ÔR KOMUNISTOV - Jutri, v nedeljo,9.no- 
®mbra bo ob 8. uri v restavraciji TAM 

^or komunistov našega podjetja.Na zbo- 
bodo razpravljali o delu komunistov 

.. pretekli mandatni dobi, izvolili nove 
J Une tovarniške konference in. izdelali
* kvirni program dela komunistov za pri
hodnje.
ji

X X X

SJA KONFERENCE ZVEZE MLADINE TAM - Da-' 
es poteka v sejni sobi delavskega sve-
4 prva seja konference zveze mladine 
«šega podjetja. Seje se udeležujejo,po- 
6g č3anov konference, še predstavniki 
odstva podjetja, organov upravljanja 

pjH družbenopolitičnih organizacij. Na 
j{t>nferenci razpravljajo o nekaterih po- 
f̂flbnih vprašanjih mladih delavcev. Gre 

jt'edvsem za vprašanja s področja izo
braževanja in vključevanja mladih v or- 
pine upravljanja, razpravljajo pa tudi 
novi bodoči organizacijski obliki de
janja organov upravljanja v podjetju 
 ̂o stanovanjskih problemih mladih de
dcev. Seja konference je torej delov- 

po«. na njej pa obravnavajo najbolj pere
če5 probleme, ki zadevajo mlade v podjet- 

11 •
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OBLIKA SODELOVANJA MED TAM IN PRO
DAJALCI AVTOMOBILSKE OPREME - V torek, 
novembra so se sestali v našem pod- 

6tju predstavniki Avtomontaže Ljublja- 
/**> Karoserista Maribor , Avtokaroserije 
'M Sad, ITAS Kočevje, podjetja Vozila 

Gorica in TAM. Razpravljali so o 
JVi obliki medsebojnega poslovno-teh- 

ga sodelovanja, ki bo predvidoma 
iJ» letos urej eno s posebno pogodbo. Na
leti pogodbeno poslovno-tehničnega sode- 
li^anja med omenjenimi podjetji je enot- 

ucmerjanje razvoja gospodarskih mo
dnih in priključnih vozil.

X X X

•ODNI PROIZVODNI REZULTATI V OKTOBRU - 
foizvodni rezultati, ki smo jih dosegli
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v mesecu oktobru, so izredno ugodni. Vse 
celo kaže, da bomo letošnji proizvodni 
program kljub težavam, ki nas spremljajo 
skozi vse leto, vendarle izpolnili. Plan 
za oktober je znašal 480 vozil, dejansko 
pa smo v omenjenem mesecu izdelali 582 
vozil, vskladiščili 575 in prodali 574 
vozil. Kumulativno smo v desetih mesecih 
letos izdelali 4793. vskladiščili 4675 
in prodali 4840 vozil. Kljub temu, da smo 
ugodno izpolnili planske zadolžitve v 
oktobru, še vedno zaostajamo za planom za 
okoli 92 vozil.

Do konca leta je še 49 delovnih dni. V 
montaži bi morali v tem času izdelati z 
ozirom na to, da znaša letošnji proizvod
ni plan 5800 vozil, še 1007 vozil ali po
prečno 20,55 vozil na dan. Planske zadol
žitve do konca leta torej niso pretirane, 
zato zares obstojajo realne možnosti za 
ugodno izpolnitev letošnjih planskih za
dolžitev.

Po proizvodnem programu za november mora
jo v montaži montirati 420 šasij in vo
zil, po operativnem programu pa 456 šasij 
in vozil.

X X X

PREDNAROČILO VSTOPNIC ZA PROSLAVO DNEVA’ 
REPUBLIKE - Za letošnjo proslavo dneva re
publike nam bodo odlični slovenski umet
niki izvedli program proslave v četrtek, 
27. novembra ob 17. in 19. uri v Unionski 
dvorani. Ker računa sindikalna organiza
cija, da bo za tako kakovosten program 
proslave veliko več prij avljencev kot jih 
lahko sprejme Unionska dvorana v dveh' 
predstavah, so se odločili, da prek grup- 
nih poverjenikov izvedejo prednaročilo 
vstopnic. Prednost pri naročilu vstopnic 
imajo na vsak način člar.i kolektiva, ven
dar lahko dobijo tudi vstopnice za enega 
ožjega svojca. Slabe izkušnje iz prej
šnjih let, ko je vsakdo sprejel ponujeno 
vstopnico, ob tem pa še ni zagotovo vedel, 
ali bo šel na proslavo ali ne. temveč je 
vzel vstopnico samo za vsak primer,na dan 
proslave pa je bila dvorana napol prazna, 
so za letos, ko smo kupili resnično kva
litetno in drago predstavo, narekovale

ti iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novic tel. št. 284. Urednik Adi fcunec.



večjo doslednost. Grupni poverjeniki, ki 
bodo zbirali prednaročila in bodo pozneje 
tudi delili vstopnice, bodo namreč na se
znam zapisali ime in priimek vsakega sode
lavca, ki bo prejel vstopnico, k temu pa 
bodo še pripisali številko vstopnice. Po 
končani proslavi bodo nato na sindikatu 
točno ugotovili, kdo je bil na proslavi 
in kdo ne, kajti redarji bodo ob vhodu v 
dvorano vsakemu obiskovalcu odtrgali od 
vstopnice oštevilčeni kupon. Tak postopek 
je nujen zaradi tega, ker se je dogajalo,, 
da marsikateri član kolektiva, ki bi res
nično prišel na proslavo, ni dobil vstop
nice, ker jih je zmanjkalo, pozneje pa je 
bilo v dvorani veliko praznega prostora. 
Grupni poverjeniki morajo zbrati predna
ročila vstopnic najkasneje do vključno 
torka, 11. novembra.

X X X

VARČUJMO Z ELEKTRIČNO ENERGIJO - Zaradi 
izredno dolge suše, že petdeset dni skoraj
da ni deževalo, je položaj v proizvodnji 
električne energije v Sloveniji in Jugo
slaviji izredno kritičen. Zaradi tega je 
prišlo do omejitve porabe električne ener
gije v domala vseh delovnih organizaci
jah. Za naše podjetje trenutno velja 15- 
odstotna omejitev električne energije. 
Energetske postaje opozarjajo vse člane 
kolektiva, da dosledno upoštevajo navodi
la glede porabe električne energije,pred
vsem še, da^varčujejo z energijo za raz
svetljavo. Še posebej pa energetske posta
je prepovedujejo porabo električne ener
gije za ogrevanje prostorov.

X X X

JAVNA RAZPRAVA- Upravni--odbor je n&_.svč>—
ji prvi redni seji v tem mesecu-med dru
gim razpravljal tudi o predlogu plana in
vesticijskega vzdrževanja za loto 1970, 
ki ga je odboru predložil oddelek za per
spektivni razvoj podjetja. Po tem predlo
gu znaša plan investicijskega vzdrževanja 
za prihodnje leto za matično podjetje 
1^,969.000 dinarjev in 200.600 dinarjev 
za obratno enoto remont in servis Novi 
Sad. Po krajši razpravi je upravni odbor 
dal omenjeni predlog v desetdnevno javno 
razpravo.

Upravni odbor je dal v 14-dnevno javno 
razpravo tudi nekatere spremembe in do
polnitve pravilnika o nagradah za varno 
delo. Spremembe in dopolnitve tega pra
vilnika predlaga komisija za varstvo pri 
delu. Po tem predlogu bi se naj povečala

nagrada članom kolektiva, ki se med let' 
niso ponesrečili ali zboleli, od dosed1 
njih 70 dinarjev na 100 dinarjev. Ta z 
sek bi se naj izplačal v gotovini, loČ 
od rednih mesečnih prejemkov. Dokončno
o teh spremembah odločal delavski svet.

X X X

NAGRADNA SLIKOVNA RAZSTAVA - Foto kifiO_ 
klub TAM prireja danes popoldne v kluttldi 
mladih Tezno nagradno razstavo slik 
nagradno izbiro diapozitivov. Razstava 
odprta od 15. ure dalje, izbira diapo*1 
tivov pa bo ob 18. uri.

it
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VPIS POSOJILA ZA MODERNIZACIJO ŽELEZNI1 ̂
V sredo, 12. novembra se bo pričelo v fte1 
šem podjetju vpisovanje posojila za 
dernizacijo jugoslovanskih železnic. 
Vpisna mesta bodo v vseh treh jedilnic 
Predstavniki jugoslovanskih železnic 
bodo v prihodnjem tednu obiskovali tud: 
posamezne delovne prostore v podjetju, 
ko da bodo člani kolektiva lahko vpisa 
posojilo tudi takrat.

Ker se do danes v naši delovni organi^ 
ciji ni še nihče prijavil za vpis omeni 
nega posojila, pričakujejo jugoslovanS* 
železnice, da bodo mnogi storili to sed* Tl

iki
X X X ,2,

TEDEN STAREJŠIH LJUDI - V Mariboru bo 6] 
času od 9« do 16. novembra drugi te d« la: 
starejših občanov. Letošnji teden bo P01 
tekal pod geslom: "Povečajmo skrb za dô O 
počutje starejšega delavca". V tedn^ 1 
starejših občanov bo v Mariboru vrŜ t 
kulturnih prireditev, v prodaji pa bo 
di posebna. značka. V našem podjetju b<^2; 
značke, posvečene tednu starejših občaJ^ V 
prodajaJi-s-uidikalaii^overrj^jijJci-jji ml*U 
dinci.

8

8

X X X

OBVESTILO - Poslovna enota za gospoda1̂1 
nje s stanovanji TAM obvešča člane kole'1 
tiva, da ima naprodaj rabljene mizne ^ 
dilnike na trdno gorivo. Štedilniki so 11 
ogled v skladišču poslovne enote. Podrô j, 
nej še informacije dobite v vodstvu posl0 
ne enote, telefonska številka 230.

X X X

MLADINA V NOVIH PROSTORIH - Prihodnji ; 
den se bo predsedstvo zveze mladine n& 
ga podjetja preselilo v nove prostore 
Novi prostori predsedstva bodo v sobi ^  
vilka 133 (pri prostorih sindikalne org$ 
nizacije).
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;iiiOlZVODNJA - Upravni odbor je na svoji 
itUdnji redni seji v sredo, 19- novembra

2 ustreznih poročil o proizvodnji od 11.
i & 15.novembra ugotovil,da smo v tem ča- 

izdelali 111, vskladiščili 19 in proda-
l 22 vozil. V omenjenem času so v monta-
l na prvi liniji montirali 97 šasij ali 
aprečno 16,16 šasij na dan, na drugi li- 

'Î ji pa 99 vozil ali poprečno 16,5 vozil 
'evno. Dnevni popreček izdelanih vozil 
l! je sicer nekoliko povečal, če ga pri-' 
!rjamo s poprečkom izdelanih vozil v za- 
tku meseca, vendar še vedno ni dosegel 
sniranega.

izpolnitev mesečnega plana - 420 vo- 
1, morajo v montaži montirati do konca 
ga meseca še 254- vozil in šasij ali po- 
QČno 23,09 na dan.

2l
!&) X X X
isl
idlTni plan izvoza predčasno izpolnjen -
feo kot prejšnje mesece, je bil plan iz- 
^a tudi v oktobru izredno ugodno izpol- 

)0 len.. Plan izvoza za omenjeni mesec je 
;dfilašal 150.000 dolarjev, naročil je bilo 
P°l 158.000 dolarjev, izvozili pa smo za 
I0IO.954. dolarjev. Mesečni plan izvoza je

1 torej realiziran 14-7 odstotno, kumu
lativni plan izvoza za deset mesecev pa 
3 *8 odstotno. Zaradi izredno ugodnih iz- 
Jfl̂ nih rezultatov v zadnjih mesecih smo 
ioHni plan izvoza predčasno izpolnili 
ni* ifoma smo ga že presegli za 5 odstot- 

v.

»n izvoza za november znaša 175.000 do- 
j.« frjev, dejanskih naročil pa je že za 
8.500 dolarjev.

Leto VI/25

rezervnih motorjev je bil dosežen v okto
bru 76,19 odstotno, v desetih mesecih pa 
84,29 odstotno, medtem ko je bil plan 
agregatnih motorjev za oktober izpolnjen 
15,38 odstotno, kumulativno letno pa 
148,67 odstotno.

X X X

DOSEŽENI PRESEŽEK OSEBNEGA DOHODKA - 
Upravni odbor je na svoji zadnji redni 
seji razpravljal tudi o doseženem presež
ku osebnih dohodkov, ki bo izplačan 27. 
novembra. Iz pregleda o doseženem in iz
plačanem osebnem dohodku, katerega mu je 
dostavilo knjigovodstvo stroškov, je ' 
upravni odbor ugotovil, da znaša doseže
ni presežek osebnega dohodka za oktober 
za proizvodne delovne enote 30,23 odstot
kov, za režijske delovne enote pa 30,25 
odstotkov. Tako imenovani izplačani pre
sežek osebnih dohodkov za proizvodne de
lovne enote, ki bo izplačan 27. novembra, 
znaša po izločitvi ustreznega dela pre
sežka osebnih dohodkov v rezervni sklad' 
26,63 odstotkov, za režijske delovne eno
te pa poprečno 26,65 odstotkov. Poprečni 
doseženi osebni dohodki v desetih mesecih 
letos znašajo 1.263,90 dinarjev.

X X X
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X X X

SLED IZPOLNITVE PLANA REZERVNIH DELOV 
MOTORJEV - Na podlagi poročila pripra- 
dela je upravni odbor na svoji 28.
n̂i seji razpravljal o izpolnitvi pla

ti Rezervnih delov in motorjev v času od 
januarja do 31- oktobra letos. Ugoto- 
je, da smo izpolnili plan rezervnih 

•) ̂ ov v oktobru 14-5,92 odstotno, v dose
li mesecih pa 111,17 odstotno. Plan

I OE
I 3«

PREUREDITEV-DELOVNTH~MEST - Vzdrževalni 
obrati so v tem mesecu že pričeli del6. 
na drugi fazi tehnološke ureditve stare
ga dela karosernice. Pravkar preurejajo 
delovna mesta, kjer bodo postavili novi 
liniji za izdelavo kabin za vozilo TAM 
2001 in TAM 5000. Obe liniji bi morali 
biti izročeni namenu že v začetku prihod
njega meseca.

X X X

OBISK IZ ZAHODNE NEMČIJE - Pr9d kratkim 
e obiskal naše podjetje ir.ž Franz J. 

Overkott, predstavnik firme "Pedikhaus"' 
iz Zahodne Nemčije. Inž. Overkott je pri
znan strokovnjak na področju induktivne
ga in plamenskega kaljenja. V našem pod
jetju se je pogovarjal v centru za izo
brazbo z našimi strokovnimi delavci.

Vesli iz TAM izdaja informativna služba TAM vsako drugo soboto. Vse novice sporočajte St. 2M. Urednik Adi *unec.



PROSLAVA DNEVA REPUBLIKE - Kot smo že 
večkrat poročali, bo letošnja proslava 
dneva republike za naš kolektiv v četr
tek, 27. novembra ob 17. in 19. uri v 
Unionski dvorani. Vstopnice za proslavo 
bodo dobili vsi, ki so se prijavili,pri 
sindikalnih poverjenikih.

X X X

IZPLAČILO OSEBNIH DOHODKOV - Na predlog 
finančnega sektorja je upravni odbor na 
svoji redni seji v sredo, 1$). novembra 
sklenil, da bo izplačilo osebnih dohod
kov v tem mesecu izjemoma 2?. in ne 28., 
kot je določeno z normativnimi aktiJ

X X X

INVENTURNE KOMISIJE - Pred kratkim je 
upravni odbor na svoji redni seji imeno
val 112 inventurnih komisij s 370 popi
sovalci, Komisije morajo do konca decem
bra letos popisati vsa osnovna sredstva, 
drobni inventar in orodje v uporabi, ne
dovršeno proizvodnjo ter drugo imovino 
podjetja.

X X X

AKADEMIJA MLADIH PLANINCEV - Jutri, v 
nedeljo, 23. novembra bo ob 9. uri v 
dvorani Nigrad v Strmi ulici akademija 
mladih planincev, ki jo prireja mladin
ski odsek planinskega društva TAM. Na 
akademiji bodo predvajali barvne diapo
zitive pod geslom "Kod je hodila letos 
naša planinska mladina?", prikazali pa 
bodo tudi film "Planinska mladina se 
športno izživlja". Na akademiji bodo na
stopili najmlajši planinci s pevskimi 
in glasbenimi točkami. Podelili bodo tu
di 65 častnih značk mladim planincem za 
prehojeno Koroško mladinsko transverzalo. 
Mladinski odsek vabi na akademijo,poleg 
876 pionirjev in mladincev mladinskega 
odseka, predvsem starše mladih planin
cev.

X X X

OBJAVA - Prodajalna in skladišče TAM Ma
ribor sprejme v uk vajenca za poklic 
prodajalca. V poštev pridejo samo moški 
kandidati. Prijave sprejema oddelek za 
delovna razmerja v kadrovsko socialni 
službi.

X X X

SEMINAR ZA VZDRŽEVALCE ALTERNATORJEV -
V soboto, 15. novembra je bil v centru 
za izobrazbo seminar za delavce,ki mon

tirajo in vzdržujejo alternatorje /genef 
tor za izmenični električni tok/ na naš 
vozilih. Seminar, katerega se je udeleži 
15 članov kolektiva, sta vodila dva sod 
lavca zavoda za avtomatizacijo iz Ljublj 
ne.

X X X

NOVE GARAŽE NA TEZNEM - Stanovanjska z*l 
druga "Lastni dom" obvešča lastnike novifR 
garaž v družinskem naselju TAM na Tezne^O 
da bodo dobili ključe garaž v presledki^ 
od 2. do 24-. decembra letos. P*

r
x x x  rl

fi
ANKETA 0 LETOVANJU - Sindikalna organi« >o 
cija je pripravila anketo o vprašanjih 
tovanja članov kolektiva v času letnih 
pustov. Vprašalnike bodo razdelili sifl̂ o 
kalni poverjeniki vsem članom kolektiv*p 
in sicer že prihodnji teden. Rezultati *lr 
kete bodo rabili sindikalni organizacij^ 
in službi za rekreacijo za boljše in sJ>le 
trne je urejanje dopustovanja članov kolelQ 
tiva in to na tak način, ki bo najbo^ 
ustrezal večini zaposlenih. Anketa bi ^ a 
dala, med ostalim, tudi odgovor na vpr&5 a 
nje, kako bi naj v prihodnje izplačevalo 
regres za letovanje. Sindikalna organi* ti 
cija prosi člane kolektiva, da v lastili 
interesu z vso resnostjo izpolnijo vpf8 2 
šalnik in ga izpolnjenega oddajo sindik* 
nemu poverjeniku.

X X X

ZASEDANJE DELAVSKEGA SVETA - Včeraj je
lo peto redno zasedanje delavskega sve 
na katerem so razpravljali o delu uprave 
ga odbora med dvema zasedanj ima, o poro 
lu o poslovanju podjetja v devetih mesS 
cih letos, o osnutku pravilnika o štiP' 
diranju, izobraževanju in pripravništvi) 
osnutku pravilnika o organizaciji in slt 
stemizaciji delovnih mest v naših prod3 
jalnah, o ugovorih članov kolektiva zop1 
odločbe stanovanjske komisije za dodeli, 
stanovanj in o ostalih vlogah. Podrobni 
bomo poročali o tem zasedanju v prihodi 
številki našega glasila.

X X X

TAM POKROVITELJICA DIRKE V MOTOKROSU -

Iti
prošnjo vodstva avtomoto društva Oreho 
vas je naše podjetje prevzelo pokrovit0 
stvo nad dirko v motokrosu za svetovno 
venstvo, ki bo 10. maja 1970. leta. Dir 
tor dirke bo generalni direktor Stoj^' 
Perhavc.

A
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OIZVODNJA - Upravni odbor je na svoji 
!>0O. redni seji v sredo, 3. decembra raz- 
ravljal o poteku proizvodnje v novem
bru. iz ustreznih poročil je ugotovil, 
a je bilo v omenjenem mesecu montirano 
1̂1, vskladiščeno 410 in prodano 400 vo- 
:il. V enajstih mesecih letos je bilo 

Montirano 5204, vsklndiščeno 5085 in 
1 dodano 5237 vozil. Mesečni plan proiz
vodnje je bil tako izpolnjen 98-odstot- 
'̂o, letni pa 88-odstotno.

H
decembru morajo v montaži izdelati po 

proizvodnem planu 490 vozil in šasij 
ji li poprečno 18,1 na dan, po operativ
cem programu pa 421 vozil 
poprečno 15,6 na dan.

a izpolnitev letnega plana proizvodnje, 
s’a znaša 5800 vozil, morajo izdelati v 
^ontaži še poprečno 22,1 vozil in šasij 
dnevno. Ker dnevne zadolžitve montaže 
iso previsoke, so dane vse možnosti za 

izpolnitev letnega plana proizvodnje.

X X X

AZGOVORI S PRODAJALNAMI - Po sklepih de- 
^vskega sveta in nedavnega zbora komu- 
istov TAM je skupina predstavnikov na- 

6,rSa podjetja pred dnevi obiskala proda
jno TAM Maribor, prodajalno in remont 
rvis TAM v Novem Sadu in našo proda

jalno v Beogradu. V kratkem pa bodo obi
jali tudi prodajalni v Zagrebu in Sara- 

* 6vu. V neposrednih razgovorih s pred
stavniki naših prodajaln želimo razči- 
^Uti določene nejasnosti, ki se pojav- 
.3ajo v odnosih med matičnim podjetjem 
^  poslovnimi enotami. V skupini, ki je 
. tem tednu na obisku v novosadski in 
'6ograjski prodajalni^ so predsednik de- 
rjVskega sveta Miloš Škerget, .predsednik 
davnega odbora Drago Samastur, dipl. 
5c., sekretar sekretariata konference 

. ̂  TAM Bojan Steinbucher, dip. oec.,ge- 
iV<eralni direktor Stojan Perhavc, dipl.

direktor komercialnega sektorja 
i ! °ne Jurojevčič, dipl. oec. in vodja or- 
r1 ‘»nizacijskega oddelka Lado Ogrin, dipl. 

o teh razgovorih bomo obširneje po
dali v eni izmed prihodnjih številk na- 

glasila.

po
in sasij ali

e{

1 * oc

Leto VI/26

OGREVANJE DELOVNIH PROSTOROV - Ker je v' 
teh prvih zimskih dneh slišati precej kri
tike na račun slabega ogrevanja delovnih 
prostorov, predvsem v proizvodnih delov
nih enotah, smo se zanimali za vzroke V 
vodstvu energetskih postaj. Vodja ener
getskih postaj Marjan Premrov, dipl. elek. 
inž., nam je povedal, da imajo težave pri 
ogrevanju zaradi nepravočasnega popravi
la enega izmed kotlov. Izvajalec del, pod
jetje "Termoelektra" iz Beograda, namreč 
še do danes ni uspel popraviti kotla,če
prav bi moral po pogodbi popraviti omenje
ni kotel že v prvi polovici novembra. V 
energetskih postajah pravijo, da bo kotel 
popravljen do 15. decembra.

X X X

NOVOLETNI PLAZNIKI - Na predlog vodstva 
sektorja skupnih služb je upravni odbor 
na svoji 29. redni seji sklenil, da bo 
sobota, 3. januarja 19?0 dela prost dan
za vse zaposlene v TAM in v njenih po
slovnih ter obratnih enotah. Ta izjemno 
prost dan se šteje kot redni letni dopust. 
Naši novoletni prazniki bodo torej traja
li štiri dni.

X X X

j NAGRAJENI ŠOFERJI - Pred kratkim je vodja 
( propagandnega odseka Bojan Steinbtfcher, 
dipl. oec., podelil v Plovdivu jaagrade 
osmim šoferjem podjetja "Texim", ki s6 
prevozili z našimi vozili 200.000 kilo
metrov brez generalnega popravila. Pod
jetje "Texim" ima trenutno 37 naših vozil, 
od katerih jih je kar 12 doseglo tovarni
ško normo. To je vsekakor lep uspeh za 
naša vozila pa tudi za podjetje 'iTeximf', 
ki zelo skrbno neguje svoja vozila.

_ X X X

RUSKI TURISTI V TAM - V tem tednu je obi
skalo naše podjetje 60 ruskih turistov. V 
podjetju jih je sprejel sekretar organov 
upravljanja Liberat Buždon. V času obiska 
so si ruski turisti ogledali posamezne
proizvodne obrate in se na kratko sezna
nili s tehnološkim procesom proizvodnje, 
imeli pa so tudi razgovor o delu organov 
upravljanja in o odnosih v našem podjetju.

TAM »rdaja in fonnativ >a TAM vsako d iugo soboto Vs ro6>)te n« tel it. ?K4. ''redn ik  A A) 2uoec



IZVOZ V NOVEMBRU - Ko je upravni odbor 
na svoji 30* redni seji razpravljal o 
izvoznih rezultatih v novembru, je iz po
ročila zunanjetrgovinskega oddelka ugo
tovil, da je znašal plan izvoza za ome
njeni mesec 175.000 dolarjev, naročil je 
bilo za 288.500 dolarjev, dejansko pa 
smo izvozili za 196.256 dolarjev. Meseč
ni plan izvoza je bil tako izpolnjen 
112 odstotno, letni plan izvoza pa 111 
odstotno.
Plan izvoza za december znaša 200.000 
dolarjev, naročil pa je že za 25^.559 
dolarjev.

X X X

BREZPLAČNI KONCERTI - V ponedeljek, 24. 
novembra je Slovensko narodno gledali
šče v Mariboru imelo sestanek s pred
stavniki večjih delovnih organizacij.Se
stanek je sklical direktor Opere Vladi
mir Kobler. Iz našega^podjetja se je se
stanka udeležil Miloš Škerget, predsed
nik delavskega sveta. Na sestanku je di
rektor Opere SNG Maribor seznanil nav
zoče, da bo Opera priredila za delovne 
organizacije brezplačne koncerte. Na ta 
način želi SNG Maribor čimbolj pribli
žati klasično glasbo neposrednim proiz
vajalcem. 0 predlogu SNG Maribor je pred 
dnevi razpravljal tudi upravni odbor 
našega podjetja in predlagal sindikalni 
organizaciji, naj se tesneje poveže z 
vodstvom Opere ter po možnosti organizi
ra koncerte za naše člane kolektiva.

X X X

OBJAVA - Tovarna avtomobilov in motor
jev Maribor sprejme v redno delovno raz
merje večje število diplomiranih stroj
nih inženirjev energetske in tehnološke 
smeri, več kvalificiranih in polkvalifi- 
ciranih strugarjev, rezkalcev, brusil
cev, vrtalcev, ostrilcev rezalnega orod
ja in livarjev.
Za vsa delovna mesta je zaželjena nekaj
letna praksa. Osebne in pismene ponudbe 
sprejema oddelek za delovna razmerja v 
kadrovsko socialni službi podjetja do 
zasedbe delovnih mest.
Sodelavci, napotite svoje znance v TAM!

X X X

NOVO V KAROSERNICI - V torek, 2. decem
bra je pričela zopet redno obratovati

linija za izdelavo kabin za vozili 
TAM-5000. Linija je sedaj nekoliko boli 
tehnološko izpopolnjena in ustrezno pr1 
meščena v okviru starega dela karoserni 
ce. Vzporedno ob tej liniji preureja 
vzdrževalni obrati tudi delovna mesta z® 
postavitev nove linije za izdelavo kab' 
za vozila TAM-2001. Ureditev obeh liri 
sodi v drugo fazo tehnološke ureditve W 
rosernice. 1

J
V tem tednu sd vzdrževalni obrati pri^4 1
li montirati v presarnici novo lOOO-toiJZf 
sko stiskalnico, ki smo jo kupili s srfi,lc 
stvi mednarodnega kredita. Nova stiska'11 
nica je zadnji in obenem tudi najvecjjev 
obdelovalni stroj, ki ga je dobila karo^n 
sernica iz dolarskega kredita.

X X X
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RAZGOVOR Z MLADINO - V četrtek, 4. dec« 
bra se je mudil v Mariboru sekretar pred 
sedstva republiške konference zveze ml® 
dine Slovenije Dagmar Šuster. V času ob 
ska v Mariboru je v spremstvu predsedn 
ka občinske konference ZM Maribor Alfre1 
Voha obiskal tudi naše podjetje. V po Ĵ, 
jetju se je pogovarjal s predstavni 
vodstva mladinskega aktiva. Zanimal se 
predvsem za ideološko politično delo ml® 
dine v podjetju kakor tudi za realizacij 
sklepa tretje republiške konference zve* 
mladine Slovenije.

Kot je znano, so na tej seji razpravlja*
o najbolj perečih problemih mladine v &e' 
lovnih organizacijah. Tovariš Šuster s* 
je pogovarjal s predstavniki našega mla" 
dinskega aktiva tudi o pripravah na noV^c 
oblike dela organov upravljanja v TAM.O^ 
koncu razgovorov sta si gosta ogledala 
nekatere proizvodne obrate v podjetju.

' c 
ir

X X X
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SILVESTROVANJE - Športno društvo Kovini 
bo letos že desetič zapovrstjo priredili
v restavraciji TAM tradicionalno silve" t 
strovanje s srečolovom. 5c

c

Silvestrovanje bo v sredo, 31. decembra l!t 
pričetkom ob 20. uri. Prijave za silveS^1!' 
vanje sprejemajo poverjeniki društva.Pr*A 
reditelj zagotavlja, da bo jubilejno si*fr 
vestrovanje eno najboljših do sedaj,Pre<T  
vsem pa bodo stregli gostom po izredno 
stopnih cenah. r

/



pribor, 20. decembra 19&9

“OIZVODNJA - Ko je upravni odbor na svo- 
32. redni seji v sredo, 17. decembra 

odpravljal o poteku proizvodnje v prvi 
r^lovici tega meseca, je ugotovil, da je 
stanje v proizvodnji še vedno kritično, 
cjevni popreček izdelanih vozil se je v 
o'dnjih dneh sicer nekoliko povečal,ven- 
■T še vedno ni dosegel planiranega.V ča- 
od 1. do 13. decembra je bilo monti- 

nih 173, vskladi šSenih 89 in prodanih 
vozil. Tako je bilo v omenjenem času 
utirano poprečno 15,7 šasij in vozil 
dan.cf 
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plana proizvod- 
morajo izdelati

izpolnitev mesečnega 
, ta znaša 4-90 vozil, 
toontaži še poprečno 21,1 šasij in vo-
1 na dan, za izpolnitev letnega plana, 
je 5800 vozil, pa morajo v montaži 
ielati še poprečno 28 ,2 vozil in šasij 
vno. Popreček vozil, ki bi jih morali 
Utirati dnevno v montaži, je zelo vi- 

če upoštevamo zamude v dobavah suro- 
za proizvodnjo in kooperantskih de- 
Vprašanje je, ali je torej ta po- 

sček res dosegljiv.

X X X
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Leto VI/27

bo v kratkem razpravljal tudi delavski 
svet našega podjetja.

S pogodbo o novi obliki sodelovanja med 
TAM in omenjenimi podjetji se ne ustvar
ja novo podjetje, temveč, tako imenovana, 
interesna skupnost podjetij.

X X X

'toDBA 0 POSLOVNO-TEHNIČNEM SODELOVANJU / 
orek, 9* decembra so se sestali v na- I 

Ob* podjetju direktorji podjetij, ki pro-/ 
^jajo avtomobilsko opremo za gospodar- 
.̂.cestma motoma vozila. Razpravljali 
o novi obliki medsebojnega poslovno- 
'ničnega sodelovanja med TAM in podjet- 
Avtomontaža Ljubljana, Karoserist Ma- 
'or, Avtokaroserija Novi Sad, ITAS Ko- 
e in Vozila Nova Gorica. Na tem se- 

<ftku so izdelali tudi osnutek pogodbe, 
to urejala sodelovanje. Osnovni namen 
todbe o poslovno-tehničnem sodelovanju 
doseganje boljših uspehov poslovanja 

•apnjenih podjetij na osnovi smoternej- 
usklajevanja proizvodnih programov 

Proizvodnje gospodarskih cestnih mo- 
»i^Hih in priključnih vozil ter njihovih 
,ed|ov, sklopov in agregatov za potrebe 
5 d^Sega in tujega trga.

todba bo pričela veljati 1. januarja 
lhodnjega let-s. 0 osnutku te pogodbe

PREDLOG DELNEGA PLANA INVESTICIJ ZA LETO 
1970 - Na predlog oddelka za perspektiv
ni razvoj podjetja je upravni odbor na 
svoji 32. redni seji razpravljal o osnut
ku delnega plana investicij za prihodnje 
leto. Po tem predlogu znaša delni plan 
investicij 8,87^.000 dinarjev. V osnutek 
plana so zajete le najnujnejše investi
cijske potrebe delovnih enot. Dokončni 
plan investicij za prihodnje leto bo iz
delan takoj po zaključnem računu.Predlog 
delnega plana investicij je upravni od
bor posredoval v dokončno potrditev de
lavskemu svetu.

X X X

ZASEDANJE D 'LAVSKEGA SVETA - V četrtek, 
25. decembra bo_šes±£i_redno zasedanje de
lavskega sveta, na katerem bodo razprav
ljali o predlogu plana investicijskega 
vzdrževanja za leto 1970 ter o predlogu 
delnega plana investicij za leto 1970,o 
predlogu sprememb in dopolnitev pravil
nika o delitvi osebnega dohodka, o osnut
ku pravilnika o finančnem poslovanju pod
jetja, o osnutku pravilnika o inventuri, 
o osnutku sprememb in dopolnitev pravil
nika o nagradah za varno delo, o osnutku 
pogodbe o poslovno-tehničnem sodelovanju 
med TAM in nekaterimi proizvajalci avto
mobilske opreme ter o ostalih vlogah. 
"Paket" osnutkov je zares izredno zaje
ten.

X X X

PRIHODNJA IN OBENEM TUDI ZADNJA ŠTEVILKA 
GLASILA "SKOZI TAM" v letošnjem letu bo 
izšla v torek, 30. decembra.

V e i t i  ir. TAM i z d a ja  inforraativn* služba TAM rsako drugo soboto. Vse novice »prrrrf .tte  n .  t* l .  *t.  2M. Urednik Adi tu n ec



TEHNIČNA IZBOLJŠAVA - Upravni odbor je 
na svoji 31. redni seji v tem mesecu 
med ostalim razpravljal tudi o predlogu 
komisije za tehnične izboljšave, ki je 
predlagala izplačilo nagrade za tehnič
no izboljšavo Mirka Baumana iz karoser- 
nice.

MIRKO BAUMAN je predložil nov oziroma 
izboljšan postopek za izdelavo stranice 
stopnice za vozila TAM-2000. Po ugoto
vitvah strokovnih služb je mogoče z 
njegovo izboljšavo prihraniti pri izde
lavi 4.000 kosov stopnic 2.160 dinarjev.
Z ozirom na to je komisija predlagala 
nagrado v višini 594 dinarjev. Predlog 
komisije je upravni odbor potrdil.

X X X

OSNOVNOŠOLSKO IZOBRAŽEVANJE - Center za 
izobrazbo obvešča, da bo podjetje tudi 
prihodnje leto omogočilo šolanje tistim 
članom kolektiva, ki nimajo popolne os
novnošolske izobrazbe. Sedaj obiskuje 
to šolo pri delavski univerzi v Maribo
ru 42 naših delavcev. Popolne osnovno
šolske izobrazbe pa še vedno nima nad 
1000 naših delavcev, zato je treba res
nično posvetiti vso pozornost temu pod
ročju izobraževanja zaposlenih, vendar 
je uspeh šolanja odvisen tudi od samih 
delavcev.Podjetje bo nudilo vsakemu de
lavcu, ki bo uspešno končal osnovno šo
lo, možnost za nadaljnje izobraževanje, 
in sicer za pridobitev polkvalifikacije, 
kvalifikacije itd. Kandidat lahko konča 
dva razreda osemletke v devetih mesecih, 
ker traja en razred štiri in pol mese
ce. Pouk se bo pričel 2. februarja 1970. 
leta in bo prilagojen— izmenskemu—daliu-.-

‘"Prij-ave- sprej-ema center ža izobrazbo od 
20. decembra let-os do 15. januarja pri-^—  
hodnjega leta.

X X X

OBJAVA - Zdravstveni dom Maribor obve
šča, da ordinira obratna ambulanta TAM 
od 15. decembra naprej tudi v popol
danskem času, in sicer vsak dan od 14. 
do 17. ure. Ob sobotah in dan pred praz
niki ambulanta ne bo ordinirala popol
dne. V popoldanskem času ordinira zdrav
nica Marija Ramšak. Po novem ordinira- 
jo torej v naši obratni ambulanti vsak 
dan trije zdravniki v dopoldanskem in 
eden v popoldanskem času.

PODELITEV ODLIKOVANJ - V ponedeljek, 15* 
decembra je predsednik skupščine občine 
Maribor Mirko Žlender izročil v imenu 
predsednika republike Josipa Broza Tita 
odlikovanja predvojnim revolucionarje® 
ter zaslužnim delavcem v podjetjih in na 
terenu, za zasluge in požrtvovalno delo 
Med odlikovanci je bil tudi član našeg1 
kolektiva Vili Fras, tajnik sindikaln® 
organizacije TAM in predsednik krajevne 
skupnosti Tezno.Vili Fras je bil odliko' 
van z medaljo dela.

X X X

OBISKALI BODO GRANIČARJE - V ponedeljek,, 
22. decembra, na dan armade, bo skupil 
mladink in mladincev našega podjetja obi‘ 
skala vojake - graničarje na karavli v 
Cmureku. Ob tej priliki jim bodo čestita'
li za praznik, izročili pa jim bodo tudi 
praktična darila.

X X X

OBČNI ZBOR - Strelska družina "Kajuh" 
TAM obvešča, da bo občni zbor družine da' 
nes, v soboto, 20. decembra ob 18. uri v 
prostorih doma učencev IKŠ, Zolajeva uli' 
ca 13. Ljubitelji strelskega športa, 
vljudno vabljeni. Udeležba za člane je 
obvezna.

X X X

RAZPRAVA 0 NOVIH OBLIKAH DELA ORGANOV 
UPRAVLJANJA - V našem podjetju so se v 
četrtek sestali člani sindikalnega plen#' 
ma, v petek pa člani tovarniške konferen' 
ce zveze komuni stnv, da bi razpravljali ( 
pre-dlogu_novih oblik dela organov trpra** 
ljanja V TAM. Omnnjeni jiskII o.g je i7«dsla' 
la posebna komisija, ki jo je pred nekk 
meseci imenoval delavski svet. Razpravo 1 
obeh sejah so bile izredno živahne in k̂ 1 
kretne. Podrobneje bomo o teh razprava* 
poročali v prihodnji številki našega gi? 
sila.
   X X X

DOBRA UDELEŽBA NA CEPLJENJU ZOPER GRIPO
V tem tednu je bilo v našem podjotju P* 
vo cepljenje proti gripi. Na treh cepi' 
ščih so dva dni cepile tri ekipe zdravst 
nega doma Maribor. Cepile so 2865 naši^1 
članov kolektiva.
Drugo cepljenje bo 19. in 20. januarja r  
hodnje leto.
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